

အရိယ သစ္စာန ဒဿနံ တေမင်္ဂလ မုတ္တမံ သစ္စာလေးပါးကို သိခြင်းသည် မြတ်သောမင်္ဂလာ မည်၏။

မိုးရွာသွန်းမှု

၂၅-၉-၂၀၁၄

ကျောက်စိမ်း ၃ ဒဿ ၆၆ လက်မ
နေပြည်တော် ၃ ဒဿ ၅၄ လက်မ
(ယေဘုယျ)

လှိုင်းဆွဲ ၃ ဒဿ ၄၆ လက်မ

ဘားအံ ၂ ဒဿ ၄၀ လက်မ

စစ်တွေ ၂ ဒဿ ၄၀ လက်မ

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကော်မတီ၊ ကော်မရှင်များ၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ယနေ့နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ဇေယျသီရိခန်းမဆောင် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် ကော်မတီ၊ ကော်မရှင်များ၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်သည်။ (ယာဝုံ)

ရှေးဦးစွာ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက ယခင်အပတ်အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်များအား ရှင်းလင်းတင်ပြကာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများ၊ အတွင်းရေးမှူးများက ကော်မတီအလိုက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ထို့နောက် အစည်းအဝေးတက်ရောက်လာသူများက အထွေထွေဆွေးနွေးတင်ပြကြပြီး ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားကာ အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

အဆိုပါလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးသို့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများ၊ အတွင်းရေးမှူးများ၊ ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များနှင့် လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



ယာဉ်ငယ် ၂၀၂ စီး ရပ်နားနိုင်မည့် လေးထပ်ကားပါကင်အဆောက်အအုံနှစ်လုံးတည်ဆောက်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၅

ရန်ကုန်မြို့တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် အမှတ် (၁၁)နှင့် အမှတ်(၁၂)ရပ်ကွက် ပန်းခြံမြေနေရာများ၌ အများပြည်သူသုံးယာဉ်ငယ်အစီးရေ ၂၈၂ စီးရပ်နားနိုင်မည့် အထပ်လေးထပ်ရုံကားပါကင်နှင့် ခေတ်မီဖူဆယ်ဘောလုံးကွင်း၊ ကလေးကစားကွင်းနှင့် ပန်းခြံများပါရှိသော အဆောက်အအုံနှစ်လုံးကို ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် အမှတ်(၁၁) ရပ်ကွက်ရှိ မြေအမှတ်(၁၂) ရပ်ကွက်ရှိ ရတနာပန်းခြံများသည် တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၏ အဓိကလမ်းမကြီးများ ဖြစ်သော ရတနာလမ်းနှင့် သုမင်္ဂလာလမ်းဆုံနေရာ ဖြစ်ပြီး လမ်းဘေး ဝဲ၊ ယာတို့တွင် ယာဉ်များရပ်နားမှုကြောင့် ပိတ်ဆို့မှုများဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသည့်အတွက် ယာဉ်ပိတ်ဆို့မှုများ လျော့နည်းစေရန် အများပြည်သူသုံး

ယာဉ်ရပ်နားရာနေရာအဖြစ် ရတနာပန်းခြံနှင့် မြေအမှတ်(၁၂) နေရာကို သီးသန့်ယာဉ်ရပ်နားရန် နေရာအဖြစ် သတ်မှတ်ရွေးချယ်ကာ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက အထပ်မြင့်ကားပါကင် အဆောက်အအုံနှစ်လုံးကို ခြောက်လအတွင်း အပြီးတည်ဆောက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
“တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်သည် မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးစာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၅ သို့”



ကုန်တင်ယာဉ်များကို ဘုရင့်နောင်တံတား ဘမှတ် (၂) ပေါ်တွင် ပရမ်းကုန်းဘက်မှ လှိုင်သာယာဘက်သို့ သွားလာ ဖြတ်သန်းခွင့်ပြုမည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၅

ရန်ကုန်မြို့ရှိ လှိုင်မြစ်ဖြတ်ကျော်တည်ဆောက်ထားသော ဘုရင့်နောင်တံတား အမှတ် (၂) ၌ ကုန်တင်ယာဉ်များ မောင်းနှင်သွားလာရာတွင် ရန်ကုန်ဘက်ကမ်း (မရမ်းကုန်းမြို့နယ်) မှ လှိုင်သာယာဘက်ကမ်း (လှိုင်သာယာမြို့နယ်) သို့ အသွားလမ်းကြောင်းတွင်သာ တံတားသစ်ပေါ်မှ ဖြတ်သန်းခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သိရသည်။

အဆိုပါ ကုန်တင်ယာဉ်များကို လှိုင်သာယာဘက်ကမ်း (လှိုင်သာယာမြို့နယ်) မှ ရန်ကုန်ဘက်ကမ်း (မရမ်းကုန်းမြို့နယ်) ဘက်သို့ သွားလာခြင်းကို ခွင့်ပြုမည်မဟုတ်ဘဲ အောင်ဇေယျတံတားနှင့် ရွှေပြည်သာတံတားတို့ဘက်မှ ဖြတ်သန်းအသုံးပြုခွင့်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဘုရင့်နောင်တံတားအမှတ် (၂) တွင် အဆင်းယာဉ်ကြော၏ ယာဘက် အစွန်ဆုံးလမ်းမှာ လှိုင်သာယာမှ ရန်ကုန်သို့လာပြီး နှစ်ထပ်ခုံးကျော်တံတားပေါ်သို့ တက်ကာ သမိုင်းလမ်းဆုံဘက်သို့ သွားမည့်ယာဉ်ငယ်များနှင့် ဘတ်စ်ကားများအတွက် လမ်းကြောင်းသတ်မှတ်ထားလျက်ရှိသည်။ ဘုရင့်နောင်တံတားဟောင်းမှာ လှိုင်သာယာဘက်မှ ဘုရင့်နောင်လမ်းဘက်သို့ ချိုးကျွေ့မည့်ယာဉ်ငယ်နှင့် ဘတ်စ်ကားများသာ မောင်းနှင်ဖြတ်သန်းရန် လမ်းကြောင်းသတ်မှတ်ထားခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ထက်နိုင်(စမ်းချောင်း)



သင့်နှလုံးကျန်းမာရေးနှင့် သင်၏သွေးပေါင်ချိန်ကို ဂရုစိုက်စောင့်ကြည့်ပါ။

လက်မောင်းပတ်မှန်/မမှန် အချက်ပြသကော်တ

135
85

သွေးပေါင်ချိန်အတက်/အကျ ဖောက်ပြန်သကော်တ

မှပျက်သောနှလုံးရန်နှုန်း အချက်ပြသကော်တ

အောက်ဆုံး(၃)ကြိမ် သွေးပေါင်ချိန် တိုင်းတာမှုမှလွတ်ကင်းစေရန် ဖုန်းမှူးအခြေပြသကော်တ

တိုင်းတာနေစဉ်စောင့်ကြည့် လုပ်ရားနေကြောင်း အချက်ပြသကော်တ

အကြိမ်(၆၀) မှစသောတိုင်းတာချက် အခြေများကိုအချိန်ရက်စွဲနှင့်တာဝန် မှတ်သားပေးထားသောသကော်တ

Intellisense Features

Deluxe Model HEM - 7130

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက
DKSH Services Ltd.
အမှတ်(၁၃)၊ သစ္စာလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း
ရန်ကင်းရုံး - ၀၀ - ၇၀၇၀၀၀၊ မန္တလေးရုံး - ၀၅၉၁၀၅၀၅၉၉၊
www.omronhealthcare-ap.com

ပြည်တွင်းရေးရာ

တပ်မတော်အတွင်းမှ အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များအား ပြန်လည်နှုတ်ထွက်ခွင့်ပြု၍ မိဘများထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်



တပ်မတော်မှ နုတ်ထွက်ခွင့်ပြုသည့်ကလေးသူငယ်များနှင့် မိဘအုပ်ထိန်းသူများအား ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဝေလွင်နှင့် CTFMR မှ တာဝန်ရှိသူများက လိုက်လံနှုတ်ဆက်အားပေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၅
ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) နှင့် မြန်မာနိုင်ငံစောင့်ကြည့်လေ့လာရေးနှင့် အစီရင်ခံတင်ပြရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့တို့၏ အစီအမံဖြင့်တပ်မတော်အတွင်း အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များကို သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်အလိုက် အသေးစိတ် စိစစ်နှုတ်ထွက်ခွင့်ပြုလျက်ရှိရာ ၁၀၉ ဦး စိစစ်တွေ့ရှိခဲ့ပြီး စိစစ်ဖော်ထုတ် ရရှိသော အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များအား ၎င်းတို့၏ မိဘများထံသို့ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ မြဝတီ စာပေတိုက်ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးဝေလွင်၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)မှ တပ်မတော် အရာရှိကြီးများ၊ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာနတို့မှ ဒုတိယ ဝန်ကြီးများ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊

ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ UNICEF၊ UNHCR၊ ILO၊ Save the children၊ World Vision၊ World Food Programme၊ UNDP တို့မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ပြန်လည်နှုတ်ထွက်ခွင့်ရ ကလေးသူငယ် ၁၀၉ ဦးနှင့် ၎င်းတို့၏ မိဘများ တက်ရောက်ကြသည်။
ရှေးဦးစွာ အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များအား စစ်မှုထမ်းခြင်းမှ ကာကွယ်တားဆီး ထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးဝေလွင်နှင့် (CTFMR) ပူးတွဲသဘာပတိ Ms. Renata Lok Dessallien တို့က အမှာစကားများ ပြောကြားကြသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်မှ နုတ်ထွက်ခွင့်ပြုသည့် လက်မှတ်နှင့် (၁၀)နှစ်မှ(၁၈)နှစ်ကြား နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများကို တာဝန်ရှိသူတို့က ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ကလေးများနှင့်မိဘများကို မြန်မာနိုင်ငံ စောင့်ကြည့်လေ့လာရေးနှင့် အစီရင်ခံတင်ပြရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့နှင့် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန

တို့မှ စီစဉ်သော ကြားကာလ ပြုစု စောင့်ရှောက်ရေးစခန်းသို့ တပ်မတော်မှ နုတ်ထွက်ခွင့်ရပြီး ထိုစခန်းတွင် မိဘများနှင့် အဆက်အသွယ် မရရှိသေးပါက ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ ကျန်းမာရေးဆေးဝါးကုသရန် လိုအပ်မှု ရှိ မရှိစိစစ်ဆေး၍ လိုအပ်က ဆေးဝါးကုသမှုခံယူစေခြင်း၊ ကျောင်းပြန်တက်ရန် ဆန္ဒရှိပါက ကျောင်းပြန်တက်ရန်၊ ကျောင်းပြင်ပ ပညာသင်ကြားရန်၊ အလုပ်လုပ်ကိုင်ရန်ဆန္ဒ ရှိပါက မျှတသော အလုပ်အကိုင် ရရှိနိုင်ရန် လိုအပ်သည့် ကျွမ်းကျင်မှုများ သင်ယူရန် ဖြစ်နိုင်ခြေများ ဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် လက်ငင်းအသုံးပြုရန် အခြေခံပစ္စည်းများဝေငွေခြင်း၊ အိမ်အပြန်ခရီးစရိတ်နှင့် စားစရိတ် စီစဉ်ပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်သည်။
အလားတူ မိဘများထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားများကို အမှတ်(၁)စစ်ကြောရေးနှင့် တည်းခိုရေးစခန်း(ရန်ကုန်)တွင် ပထမအကြိမ်အဖြစ် ၂၀၁၂ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၃ ရက်တွင် ၄၂ ဦးအား လည်းကောင်း၊ ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်တွင် ၂၄ ဦးအား လည်းကောင်း၊ တတိယအကြိမ်အဖြစ်

၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၇ ရက်တွင် ၄၂ ဦးအား လည်းကောင်း၊ စတုတ္ထအကြိမ်အဖြစ် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၈ ရက်တွင် ၆၈ ဦးအားလည်းကောင်း၊ ပဉ္စမအကြိမ်အဖြစ် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် ၉၆ ဦးအားလည်းကောင်း၊ ဆဋ္ဌမအကြိမ်အဖြစ် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁ ရက်တွင် ၉၁ ဦးအားလည်းကောင်း လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ခြင်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး ယခုအကြိမ်သည် သတ္တမအကြိမ်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။
မြန်မာနိုင်ငံ၌ အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များအား စစ်မှု

ထမ်းခြင်းမှ ကာကွယ်တားဆီးရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဇွန် ၂၇ ရက်တွင် ၁၈ လတာလုပ်ငန်းစီမံချက်ကို (UN CTFMR) နှင့် လက်မှတ်ရေးထိုးအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး လုပ်ငန်းစီမံချက် သက်တမ်းအား ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၈ ရက်တွင် ပထမအကြိမ် ခြောက်လ သက်တမ်း တိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်ခဲ့သည်။ တပ်မတော်အနေဖြင့် အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ် စစ်သည်များ တပ်မတော်အတွင်း၌ လုံးဝမကျန်ရှိစေရန် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်သည်။

တပ်မတော်အနေဖြင့် အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များအား လုံးဝ စုဆောင်းခြင်း မပြုရန်နှင့် အကြောင်းအမျိုးမျိုးဖြင့် မှားယွင်းစုဆောင်းခဲ့သူများ ရှိပါကလည်း အမြန်ဆုံး ထွက်ခွင့်ပြုရန် စိစစ်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည့်အပြင် တာဝန်ရှိသူများကို လည်း စစ်စဉ်ကမ်းနှင့်အညီ အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ တာဝန်ရှိသူ အရာရှိ ၄၅ ဦးနှင့် စစ်သည် ၂၅၄ ဦးအား စစ်စဉ်ကမ်းနှင့်အညီ အရေးယူခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

အာဆီယံသဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ

ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရေးနှင့် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေး စားပွဲပိုင်းလေ့ကျင့်ခန်းကျင်းပ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅
အာဆီယံပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းအဝေး၊ အာဆီယံ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းအစီအစဉ် ရေးဆွဲရေးအစည်းအဝေးနှင့် တတိယအကြိမ်မြောက် အာဆီယံ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီ အစည်းအဝေးတို့ကို ရှမ်းပြည်နယ် ညောင်ရွှေမြို့နယ် အင်းလေးကန်ရှိ ရွှေကျွန်းမေ့(၂)တိုက်၌ စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ကျင်းပရာ အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်းကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင် တက်ရောက်ပြီး အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့်



အရေးပေါ်တုံ့ပြန်မှုဆိုင်ရာ အာဆီယံ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် အကောင်အထည်ဖော်ရေး လုပ်ငန်းအစီအစဉ်အရ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့၌ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံတို့သည် ဦးဆောင်နိုင်ငံများဖြစ်ပါ

ကြောင်း၊ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးစီမံကိန်းလမ်းညွှန်ရေးဆွဲရေးတွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ဦးဆောင်သူအဖြစ်လည်းကောင်း၊ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံက ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်း ကောက်ယူရေးတွင် ဦးဆောင်သူအဖြစ် လည်းကောင်း

ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြပါကြောင်း၊ လုပ်ငန်းအဖွဲ့၏ ရည်မှန်းချက်ပေါက်မြောက်အောင်မြင်ရေးအတွက် အားလုံး ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြရန် တိုက်တွန်းမှာကြားလိုပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ UNDP ၏ Asia-Pacific Regional Centre (APRC) မှ Practice Coordinator Mr. Sanny Ramos Jegillos က အမှာစကားပြောကြားသည်။ အဆိုပါ အစည်းအဝေးတွင် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏ သဘာဝဘေးပြန်လည်ထူထောင်ရေးဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံများ၊ အားနည်းချက်၊ အားသာချက်များကို မျှဝေခဲ့ကြပြီး အာဆီယံဒေသတွင်း၌ ရည်ညွှန်းအဖြစ် အသုံးပြုရန် ရေးဆွဲနေသည့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအစီအစဉ်ရေးဆွဲရေးဆိုင်ရာ အာဆီယံလမ်းညွှန်နှင့်ပတ်သက်၍ တက်ရောက်သူများက ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ အမြင်ချင်းဖလှယ်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။
စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင် ယင်းတိုက်၌ အာဆီယံသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရေးနှင့် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေး စားပွဲပိုင်းလေ့ကျင့်ခန်းအစီအစဉ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။(အပေါ်ပုံ)

ယင်းနောက် အာဆီယံသဘာဝဘေးစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ လူသားချင်းစာနာမှုအကူအညီပေးရေး ညှိနှိုင်းမှုဌာန (AHA Centre)မှ အမှုဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး Mr. Said Faisal က အမှာစကားပြောကြားပြီး ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၌ ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်းတိုက်ခတ်ခံရမှုဖြစ်စဉ်အား ဇာတ်ညွှန်းဖန်တီးလျက် မုန်တိုင်းသတင်းကြိုတင်သတိပေးချက်ထုတ်ပြန်မှု အခြေအနေ၊ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရေးဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေနှင့် ဘေးအန္တရာယ်တုံ့ပြန်ရေးအခြေအနေများအတွက် သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများက ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအား သတ္တန်တူလေ့ကျင့်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။
ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် အောင်ပန်းမြို့၊ မူလတန်းကြိုကျောင်း တည်ဆောက်မည့်မြေနေရာကို ကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဥတုရာသီ တောကုမ္ပဏီ

GS MEDICAL CENTER
Physical & Rehabilitation Therapy
MACHINE AND SKILL COME FROM KOREA

GSMC ကိုရီးယားနည်းပညာဖြင့် အကြောအဆစ်နှင့် ပြန်လည်သန်စွမ်းရေးဆိုင်ရာ ကုသမှုများကို ရန်ကုန်မြို့၊ GS Medical Center တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။
လိပ်စာအပြောင်းအလဲ
တနင်္လာ မှ သောကြာ - မနက် ၉ နာရီ မှ ညနေ ၅ နာရီအထိ
(စနေ - မနက် ၉ နာရီ မှ နေ့လည် ၁ နာရီအထိ)
အမှတ်(၁၅၅၈)၊ ဝေယျာဋ္ဌ ဥယျာဉ်လမ်းသွယ်(၂)၊ ဝေယျာဋ္ဌ ဥယျာဉ် အိမ်ယာ၊
သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်းနံပါတ် ၀၉-၄၂၀၁၃၃၁၇၀

ဖော်တော်ယာဉ်ပြင်အလုပ်ရုံသုံးပစ္စည်းများရောင်းချပေးနေပါပြီ

Aung Thein Than Co., Ltd.
No. 64, Baho Road, Sanchaung Township, Yangon.
Tel : +951 508036, 527074, 534346, 02 76469 , 067 25203 Fax : 527203
www.aungtheinthanmyanmar.com

Hot Line :
09 73052555
09 73124047
09 33076942

ပြည်တွင်းရေးရာ

(၄)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-တရုတ် အရည်အသွေးကြီးကြပ်ခြင်း၊ စစ်ဆေးခြင်းနှင့် ပိုးမွှားရောဂါကင်းစင်ခြင်းဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးများအဆင့် အစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅

(၄)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံတို့အကြား အရည်အသွေးကြီးကြပ်ရေး၊ စစ်ဆေးရေးနှင့် ပိုးမွှားရောဂါကင်းစင်ရေးဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးများအဆင့် အစည်းအဝေးကို နေပြည်တော်ရှိ Horizon Lake View ဟိုတယ်၌ စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင်ကျင်းပရာ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် (၁၀) နိုင်ငံမှ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောကဏ္ဍဆိုင်ရာဝန်ကြီးများဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ အရည်အသွေးကြီးကြပ်ရေး၊ စစ်ဆေးရေးနှင့် ပိုးမွှားရောဂါကင်းစင်ရေးဆိုင်ရာ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဌာန (General Administrative for Quality Supervision, Inspection and Quarantine (AQSIQ) မှ ဝန်ကြီး H.E.Zhi Shuping နှင့် ကိုယ်စားလှယ်များ စုစုပေါင်း ကိုယ်စားလှယ် ၂၉၃ ဦးတက်ရောက်ကြသည်။(အောက်ပုံ)

အစည်းအဝေးတွင် သဘာပတိ အဖြစ် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဦးမြင့်လှိုင်က ဆောင်ရွက်ပြီး ပူးတွဲသဘာပတိအဖြစ် တရုတ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ AQSIQ ဝန်ကြီး H.E.Zhi Shuping က ဆောင်ရွက် သည်။



ရေးဦးစွာ အစည်းအဝေး သဘာပတိ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် ယနေ့အစည်း အဝေးတွင် တက်ရောက်လာကြသော ဝန်ကြီးများ၊ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီး များနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များအနေဖြင့် နေပြည်တော်သို့ ရောက်ရှိချိန်တွင် ပျော်ရွှင်ကြမည်ဟု မျှော်လင့်မိပါ ကြောင်း။

ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံအား အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ပါကြောင်း ပြောကြား သွားသည်။ ဆက်လက်၍ အစည်းအဝေး၏ ပူးတွဲသဘာပတိ တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ၊ General Administrative for Quality Supervision, Inspection and Quarantine (AQSIQ) ဝန်ကြီး ကလည်း အမှာစကားပြောကြား သည်။

အစည်းအဝေးကို ဆက်လက် ကျင်းပရာ တက်ရောက်လာသော အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် (၁၀)နိုင်ငံနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံတို့မှ (၄) ကြိမ်မြောက် ပိုးမွှားကင်းစင်ရေး ဆိုင်ရာ တာဝန်ခံများ၏ ညှိနှိုင်း အစည်းအဝေး၏ ရလဒ်များဖြစ် သော ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွက် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် အပင်နှင့် တိရစ္ဆာန်များအား စစ်ဆေးရေးနှင့် ပိုးမွှားရောဂါကင်းစင်ရေးဆိုင်ရာ နည်းပညာလုပ်ငန်း အဖွဲ့ များ၏ တာဝန်ဝတ္တရားများအပေါ် ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးအတည်ပြုခဲ့သည်။

ထို့ပြင် အစည်းအဝေးမှ အာဆီယံ နိုင်ငံများနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံတို့အကြား ပိုးမွှားရောဂါ ကင်းစင်ရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရေး နားလည်မှုစာချွန် လွှာ (MoU between the Governments of the Member States of the Association of South East Asian Nations and the Government of the People's Republic of China on Strengthening Sanitary and Phytosanitary Cooperation) သက်တမ်း နှစ်ရှစ်နှစ်အတွက် ညှိနှိုင်းရေးကို ဤအစည်းအဝေး အပြီးတွင် လက်မှတ်ရေးထိုးရန် သဘောတူခဲ့ကြသည်။

မိမိအနေဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ အနေဖြင့်သော်လည်း ကောင်း ဤအစည်းအဝေး၏ သဘာပတိအဖြစ် ဆောင်ရွက်ခွင့် ရသည့်အတွက် များစွာဂုဏ်ယူမိပါ ကြောင်း။

ထို့နောက် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံတွင် နောက်တစ်ကြိမ်ကျင်းပမည့် (၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-တရုတ် အရည်အသွေးကြီးကြပ်ခြင်း၊ စစ်ဆေး ခြင်းနှင့် ပိုးမွှားရောဂါကင်းစင်ခြင်း ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးများအဆင့် အစည်း အဝေး (5th ASEAN-China SPS Cooperation Meeting) ပြုလုပ်မည့်

နေ့ရက်နှင့် အချိန်တို့ကို ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးကြပြီး အစည်းအဝေးကို ရပ်သိမ်းလိုက်သည်။ အစည်းအဝေးအပြီးတွင် အာဆီယံ နိုင်ငံများနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံတို့အကြား ပိုးမွှားရောဂါ ကင်းစင်ရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရေး နားလည်မှု စာချွန်လွှာ (MoU between the Governments of the Member States of the Association of South East Asian Nations and the Government of the People's Republic of China on Strengthening Sanitary and Phytosanitary Cooperation) အား လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်၊ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တော ဆိုင်ရာဝန်ကြီးများနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ AQSIQ ဝန်ကြီးတို့က ပါဝင်လက်မှတ်ရေးထိုးကြပြီး အခမ်း အနားကို ရပ်သိမ်းလိုက်သည်။

ယခု တည်ဆောက်လျက်ရှိသည့် အဆောက်အအုံနှစ်လုံးမှာ တစ်လုံးလျှင် ယာဉ်ငယ်အစီးရေ ၁၄၁ စီးရပ်နားနိုင်ပြီး အဆောက်အအုံနှစ်လုံးတွင် ယာဉ် အစီးရေ ၂၈၂ စီး ရပ်နားနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ အဆောက်အအုံအမျိုးအစား သည် Steel Structure Pile Foundation အမျိုးအစားဖြစ်သည်။ မီးဘေး ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးတွင် အသုံးပြုနိုင်ရန် ရေဂါလန် ၁၀၀၀၀ ဆုံ ရေလှောင် ကန်လေးကန်ပါရှိမည်ဖြစ်သည်။ အဆောက်အအုံအရွယ်အစားမှာ အလျား ၁၀၀ ပေ၊ အနံ ၁၁၄ ပေနှင့် အမြင့် ၄၅ ပေရှိပြီး အဆောက်အအုံ၏အစိတ်အပိုင်း တွင် ပန်းခြံနှင့် ကစားကွင်းများသို့ သွားလာနိုင်သော ၁၃x၁၀ ပေ အရွယ်အစားရှိ လူအတက်အဆင်းလှေကားနှစ်ခုစီ ထည့်သွင်းတည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ရာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လတွင် အပြီးတည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

(စောသိန်းဝင်း)

မြန်မာနိုင်ငံပြန်တမ်း
ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူးများ အတည်ပြုခန့်ထားခြင်း
ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် အောက်ဖော်ပြပါ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်း အကြီးအမှူးများအား အစမ်းခန့် ကာလ တစ်နှစ်ပြည့်မြောက်သည့်နေ့မှစ၍ အတည်ပြုခန့်ထားလိုက်သည်-
အမည် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူး
(၁) ဦးသွင်မြင့်မောင် ရာထူး၊ ဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် စက်မှုညွှန်ကြားရေးဦးစီးဌာန စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
(၂) ဒေါက်တာဒေါ်ရီရီမြင့် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာန (အထက်မြန်မာပြည်) ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

ရှေ့ဖုံးမှ
တိုးတက်လာမှုနှင့်အတူ မော်တော်ယာဉ်သုံးစွဲမှုများသည်လည်း ယခင်နှင့် မတူဘဲ ပိုမိုသုံးစွဲမှုရှိလာသည့်အတွက် ယာဉ်ရပ်နားမှုအခက်အခဲများလည်း နေ့စဉ်နှင့်အမျှ မြင့်မားလာလျက်ရှိပါသည်။ ဒါကြောင့် လူထုအကျိုးစီးပွားအသုံးပြုမှုနည်းပါးတဲ့ တောင်ငူကွက်လမ်း၊ အမှတ်(၁၁)ရပ်ကွက်နှင့် အမှတ်(၁၂)ရပ်ကွက် ပန်းခြံနေရာများ၌ အထပ်လေးထပ်ရှိ ကားပါကင်နှင့် ခေတ်မီဖူဆယ်ဘောလုံးကစားကွင်း၊ ကလေးများကစားကွင်းနှင့် ပန်းခြံများ ပါရှိသော အဆောက်အအုံနှစ်လုံးကို တည်ဆောက်ရခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဟု အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)မှ အရာရှိတစ်ဦး၏ ပြောပြချက်အရ သိရသည်။

တိုးတက်လာမှုနှင့်အတူ မော်တော်ယာဉ်သုံးစွဲမှုများသည်လည်း ယခင်နှင့် မတူဘဲ ပိုမိုသုံးစွဲမှုရှိလာသည့်အတွက် ယာဉ်ရပ်နားမှုအခက်အခဲများလည်း နေ့စဉ်နှင့်အမျှ မြင့်မားလာလျက်ရှိပါသည်။ ဒါကြောင့် လူထုအကျိုးစီးပွားအသုံးပြုမှုနည်းပါးတဲ့ တောင်ငူကွက်လမ်း၊ အမှတ်(၁၁)ရပ်ကွက်နှင့် အမှတ်(၁၂)ရပ်ကွက် ပန်းခြံနေရာများ၌ အထပ်လေးထပ်ရှိ ကားပါကင်နှင့် ခေတ်မီဖူဆယ်ဘောလုံးကစားကွင်း၊ ကလေးများကစားကွင်းနှင့် ပန်းခြံများ ပါရှိသော အဆောက်အအုံနှစ်လုံးကို တည်ဆောက်ရခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဟု အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)မှ အရာရှိတစ်ဦး၏ ပြောပြချက်အရ သိရသည်။



နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ လက်အောက်ရှိဈေးများ၌ စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅
နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ၏ လမ်းညွှန်မှု၊ ဈေးများ ဌာနမှူး၏ အနီးကပ်ကြီးကြပ်မှုဖြင့် နေပြည်တော်နေ ပြည်သူများနှင့် ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ဈေးများတွင် သန့်ရှင်းလတ်ဆတ်သောသားငါးနှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက်များ၊ ဓာတုဆေး ကင်းလွတ်ကုန်ပစ္စည်းများ၊ အရော အနှောကင်းရှင်းသော ကုန်ပစ္စည်း များကိုစိတ်ချမ်းမြေ့စွာဝယ်ယူနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။
ထို့ပြင် ဈေးများတွင် လစဉ်ရေရတ် မြောင်းများ တူးဖော်ဖုံးအုပ်ခြင်း၊ အမှိုက်များ စနစ်တကျ စွန့်ပစ် သိမ်းဆည်းခြင်း၊ ခြင်၊ ယင်များ မပေါက်ပွားရေးအတွက် ဆေးဖျန်း ခြင်းကို ယမန်နေ့က ပျဉ်းမနား ဈေးကြီး အာဟာရသုခဈေး၊ ယုဇန ဈေး၊ ဥတ္တရသီရိဈေး၊ ဇမ္ဗူသီရိဈေး၊ ဒက္ခိဏသီရိဈေးများတွင် တစ်ပြိုင် တည်းပြုလုပ်ရာ (အပေါ်ပုံ) ဈေးများ ဌာနမှူးက ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုအားပေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၀၀၇)

ဒဂုံမြို့သစ် သိမ်ကျောင်းချောင်းတိမ်ကောနေမှု စက်ယန္တရားကြီးများဖြင့်တူးဖော်



ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်အတွင်း ၁၉/၂၀/၂၁ ရပ်ကွက်များ နှင့် စက်မှုဇုန်တို့ကို ဖြတ်သန်းကာ ငမိုးရိပ်ချောင်းအတွင်း စီးဝင်သည့် သိမ်ကျောင်းချောင်းတိမ်ကောနေမှုအား ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင် လမ်း/တံတားဌာနမှစက်ယန္တရားကြီးဖြင့် ငှက်လှေစတင်ကာ စက်တင်ဘာ တတိယပတ်အတွင်း ဆောင်ရွက်ပြီးစီးကြောင်းသိရသည်။ အဆိုပါ ချောင်းသည် မြို့နယ်အတွင်း ရေဝပ်ရေလျှံမှုများ မဖြစ်စေရေးအတွက် အဓိကရေနုတ်မြောင်းမကြီးဖြစ်ပြီး ၁၃၃၀၀ ပေခန့်ရှည်လျားကာ မြို့နယ် စည်ပင်သာယာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် လမ်း/တံတားတာဝန်ခံတို့မှ ကြီးကြပ် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည်။ (၀၆)
“မြို့သစ်တည်ကတည်းက ရေစီးရေလာမကောင်းဘူးလေ။ ရပ်ကွက် တွေထဲကို ရေတွေဝင်ပြီးရင် ပြန်မထွက်တော့ဘူး။ ရေတွေဝင်နေရင် ကျန်းမာရေးထိခိုက်တာပေါ့။ အခုလို ပြည်သူတွေအတွက် ဆောင်ရွက် ပေးတာ ကျေးဇူးတင် ဝမ်းသာပါတယ်” ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများက ပြောသည်။ (၁၉၉)

ပြည်တွင်းရေးရာ

◆ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်မှ

ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်မောင်က လယ်ယာမြေနှင့် အခြားမြေများသိမ်းဆည်းခံရမှုကြောင့် ပြည်သူများနစ်နာမှု ဆုံးရှုံးမှုမရှိစေရေးအတွက် စုံစမ်းရေးကော်မရှင်က ပေးပို့သော အစီရင်ခံစာအပိုင်း(၁)၊ (၂)၊ (၃)ပါ အမှုတွဲများအနက် ဝန်ကြီးဌာနမှ ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးရန်အမှုတွဲအဖြစ် အစီရင်ခံစာအပိုင်း(၃)တွင် (၉)မူ၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ၎င်းတို့နှင့်သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိ၍ စီစစ်ဆောင်ရွက်ရန်အစီရင်ခံစာ အပိုင်း(၁)ပါ အမှုတွဲ(၁)မူ လွှဲပြောင်းပေးပို့လာသည့်အတွက် စုစုပေါင်းဖြေရှင်းရန် အမှုတွဲ(၁၀)မူရှိပြီး အမှုအားလုံးဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထပ်မံတိုင်ကြားထားသော အစီရင်ခံစာအပိုင်း (၃)နောက်ဆက်တွဲပါ အမှုများကို ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးဆောင်ရွက်

ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ကုမ္ပဏီများသို့ နှစ်ရှည်သစ်တောစိုက်ခင်းများ တည်ထောင်ခွင့်ပြုခြင်းကို ၂၀၀၅-၂၀၀၆ ခုနှစ်မှစ၍ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာတွင် အစပထမပိုင်းကာလများ၌ ခွင့်ပြုချက်ရရှိသူပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် ကုမ္ပဏီအဖွဲ့အစည်းမှ စိုက်ပျိုးခွင့်ရသည့် ဧရိယာအတွင်းခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ဆောင်ရွက်နေသည့် ဒေသခံတောင်သူများရှိပါက ထိုခွင့်ပြုချက်ရရှိသူနှင့် ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲဆောင်ရွက်နေသူ တောင်သူများအကြား လျော်ကြေးပေးခြင်း၊ နစ်နာကြေးပေးခြင်းအပါအဝင် ကျေလည်သည်အထိ ညှိနှိုင်းဖြေရှင်းပြီးမှ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်စေသောစနစ်အား ကျင့်သုံးခဲ့ပါကြောင်း။

ကြားစာပေါင်း (၁၇၇)စောင်ရှိပါကြောင်း၊ ၎င်းတိုင်ကြားစာ (၁၇၇)စောင်အားလုံး ရာနှုန်းပြည့် ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အစီရင်ခံစာတွင် မပါဝင်သော်လည်း ဇေယျာသီရိမြို့နယ်မှ တိုင်ကြားစာ (၇၆)စောင်ကိုလည်း ရာနှုန်းပြည့်ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုကဲ့သို့ ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးသည့်အခါတွင် အကြောင်းအရင်းခိုင်မာ၍ မစွန့်လွှတ်နိုင်သည့် တိုင်ကြားစာ (၁၀၅)စောင် ပါရှိပြီး မည်သည့်အကြောင်းကြောင့် မစွန့်လွှတ်နိုင်ရသည့် အကြောင်းကို သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ တစ်နည်းအားဖြင့် မြို့နယ် မြေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဗဟိုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဆောင်သည့်အဖွဲ့က တိုင်ကြားသူများကိုခေါ်ယူတွေ့ဆုံရှင်းပြ၍ မှတ်တမ်းတင် ထားရှိပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ နှစ်ဦးနှစ်ဖက် ညှိနှိုင်းပြေလည်နိုင်သည့်အမှုတိုင်ကြားစာ (၁)စောင်ရှိပြီး ညှိနှိုင်းဖြေရှင်းပြီး အဖြေရှာဆောင်ရွက်ပေးနိုင်အောင် နေပြည်တော်ကောင်စီက ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ နေပြည်တော်ကောင်စီအနေဖြင့် ကော်မရှင်မှ ပေးပို့လာသော တိုင်ကြားစာများကို အထူးအလေးထားဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိပါကြောင်းဖြင့် တင်ပြသည်။



ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်မောင်။



နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးမြင့်ရွှေ။

ခဲ့ရာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ (၁၀) မူအနက် (၅)မူ၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ (၁၅)မူအနက် (၁၃)မူ၊ မွန်ပြည်နယ်မှ (၂)မူ၊ ရှမ်းပြည်နယ်မှ (၃)မူ၊ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ (၉)မူအနက် (၆)မူ၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးမှ (၈)မူအနက် (၅)မူနှင့် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေမှ (၂)မူ စုစုပေါင်း (၄၉)မူအနက် (၃၆)မူမှာ ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပြီးစီး၍ ဆောင်ရွက်ဆဲ (၁၃)မူရှိပါကြောင်း။ အပိုဒ်ခွဲငယ်(၄)နှင့် စပ်လျဉ်း၍ သစ်တောကြီးပိုင်းများအတွင်း

များအား ဦးစွာကွင်းဆင်းစစ်ဆေးစေပြီး တောနိမ့်၊ တောပျက်များနှင့် ကြီးပိုင်းအတွင်း ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ဝင်ရောက်စိုက်ပျိုး ဆောင်ရွက်နေသည့် ဒေသခံတောင်သူလယ်သမားများ၏ လယ်မြေ၊ ယာမြေ၊ ဥယျာဉ်ခြံမြေများရှိပါက ၎င်း လယ်၊ ယာ၊ ဥယျာဉ်ခြံမြေများအား ချန်လှပ်ပြီးမှသာ တရားဝင်စိုက်ပျိုးခွင့်များ ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ် လက်ထက်တွင် အလားတူကိစ္စများဆောင်ရွက်ရန်ရှိပါက အဆိုပြုလျှောက်ထားလာသည့် နေရာဒေသသို့ နယ်မြေသစ်တောဦးစီးဌာန သစ်တောဝန်ထမ်း

နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးမြင့်ရွှေက နေပြည်တော်ကောင်စီမှ ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးရမည့် တိုင်

လယ်ယာကဏ္ဍဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅
လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်သည် အာဆီယံ+၃ နိုင်ငံတို့၏ အစည်းအဝေးသို့ ပါဝင်တက်ရောက်လာကြသည့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံမှ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သားငါးကဏ္ဍဆိုင်ရာဝန်ကြီး Mr.Han Changfu နှင့် အဖွဲ့အား ယမန်နေ့ ၃ နာရီခွဲတွင် Horizon Lake



မြန်မာနိုင်ငံနှင့် တရုတ်နိုင်ငံတို့အကြား လယ်ယာကဏ္ဍပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ နှစ်ဖက်နားလည်မှု စာချုပ်လွှာများ လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

View Hotel ခန်းမတွင် လက်ခံတွေ့ဆုံပြီး နှစ်ဖက်လယ်ယာကဏ္ဍဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးများကို ရင်းရင်းနှီးနှီး တွေ့ဆုံဆွေးနွေးကြပြီးနောက် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံအကြား လယ်ယာကဏ္ဍပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ နှစ်ဖက်နားလည်မှု စာချုပ်လွှာများ လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းများဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်နှင့် ဝန်ကြီးဌာနများမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ ပါဝင်တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

အလားတူ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ကုန်ပစ္စည်းအရည်အသွေးကြီးကြပ်ရေး၊ စစ်ဆေးရေးနှင့် သီးနှံပိုးမွှားကာကွယ်ရေး ACSIQ ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီး Mr. Zhi Shuping ဦးဆောင်သော တရုတ်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့နှင့် အမှတ်(၃)လုံခြုံရေး ရဲကွပ်ကဲမှု အဖွဲ့မှူးမှူး၊ အမှတ်(၁၆) လုံခြုံရေးရဲကွပ်ကဲမှု ဒုတိယရဲမှူးကြီး မျိုးမင်းလွင်နှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်မိသားစု ၃၀၀ ကျော်တို့က စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၈ နာရီတွင် စစ်ကိုင်းမြို့၊ ရန်ခိုင်အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းဝင်းအတွင်းသို့ ရေသွားလမ်းများ ဖောက်လုပ်ခြင်း၊ ချဲ့နွယ်ပိတ်ပေါင်းများရှင်းလင်းခြင်း စသည့် ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မောင်နန္ဒ(မြစ်ကြီးနား)

Advertisement for KMD Education Services and Microsoft Official Learning Partner. It features the KMD logo, Microsoft logo, and text: 'Engineering သင်တန်း(၁)ခု တက်ရောက်ရုံဖြင့် Certificate (၂) ခု ရရှိနိုင်မည်။' Below this, it lists 'Software Engineering (သို့မဟုတ်) Network Engineering' and shows two certificates: 'KMD အသိအမှတ်ပြု Certificate' and 'Microsoft အသိအမှတ်ပြု Certificate'. At the bottom, it lists phone numbers: 'အမှတ် - ၁၇၄-၁၈၂၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်။ ဖုန်း - ၃၈၁၀၃၅၊ ၃၉၁၂၆၊ ၃၉၁၂၈၊ ၃၈၁၁၂၉၊ ၃၈၁၇၇၆။ အမှတ် - ၃၃၁၊ ပြည်လမ်း၊ မြေနီကုန်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၅၂၇၄၃၆၊ ၅၃၄၁၇၀၊ ၅၀၂၂၃၂။'

ဆောင်းပါး

မူလတန်းစာရိတ္တနှင့် ပြည်သူ့နိတိ CCA နှင့်ညှိ

လက်ရှိပြဋ္ဌာန်းထားတဲ့ မူလတန်းစာရိတ္တနဲ့ ပြည်သူ့နိတိမှာ ဒီကဏ္ဍတွေ ပါဝင်ပါတယ်။ (၁) မင်္ဂလာကဏ္ဍများ၊ (၂) ဇာတိမာန်နှင့် နိုင်ငံချစ်စိတ်၊ (၃) ကိုယ်ကျင့်တရား၊ (၄) ယဉ်ကျေးမှု၊ (၅) တာဝန်၊ (၆) ယဉ်ကျေးမှုအလေ့အကျင့် ကောင်းများ၊ (၇) ဝတ္တရံပြင်များပါ။ အမှတ်စဉ် (၁) မှ (၅) ထိ ရွတ်ဆိုဖွယ်ရာ ကဏ္ဍတွေသာဖြစ်ပါတယ်။ အမှတ်စဉ် (၆) နဲ့ (၇) က စကားပြေတွေပါ။

မူလတန်းပညာသင်ကြားရေးတွင် ကလေးပညာပြုချဉ်းကပ်နည်း (CCA) ကို စတင်ကျင့်သုံးရလျှင်လေးလက်ရှိရာမှာ မူလတန်းစာရိတ္တနှင့် ပြည်သူ့နိတိ ကိုလည်း CCA နည်းဖြင့်သင်ကြားရေးအတွက် ဂျပန်နိုင်ငံတကာ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးအေဂျင်စီ (JICA) နဲ့ ပညာရေးစီမံကိန်းနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန (DEPT) တို့ ရန်ကင်းပညာရေးကောလိပ်မှာ ယမန်နှစ်က ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပခဲ့ပါတယ်။ မူလတန်းစာရိတ္တနှင့် ပြည်သူ့နိတိ ဆရာလက်စွဲပြုစုခဲ့သူ ကျွန်တော်ကိုလည်း ဖိတ်ကြားလို့ တတ်ရောက်ဆွေးနွေးခဲ့ပါတယ်။

ဆွေးနွေးပွဲမှာ အဓိကကျတဲ့မေးခွန်းများနဲ့ စာရေးသူရဲ့အဖြေကို ဖော်ပြမှုဝေလိုက်ပါတယ်။

မေး။ ။ မင်္ဂလာကဏ္ဍများ ပြဋ္ဌာန်းထားတာ ဗုဒ္ဓဘာသာကို ဦးစားပေးရာ မကျဘူးလား။

ဖြေ။ ။ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုဟာ ဗုဒ္ဓသာသနာအပေါ် အခြေခံပြီး ဖွံ့ဖြိုးလာတာပါ။ ရှေးခေတ်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ပညာရေးစနစ်မှာ သင်ပုန်းကြီးပြီးတာနဲ့ မင်္ဂလာသုတ်သင်ခဲ့ရတာပါ။ မင်္ဂလာတရားက လိမ္မာယဉ်ကျေးမှုတွေဖြစ်အောင် ဆုံးမလမ်းညွှန်ရာမှာ များစွာအထောက်အကူဖြစ်ပါတယ်။ မင်္ဂလာတရားမှာ ပါတဲ့ တန်ဖိုးထားမှုတွေဟာ ဘယ်ခေတ်မှ ရှိမသွားနိုင်ပါဘူး။ မင်္ဂလာကဏ္ဍတွေကို သံနေသံထားနဲ့ ရွတ်ဆိုမှုကို ဦးစားပေးပါ။ လူမျိုး၊ ဘာသာမရွေး လက်ခံနိုင်တဲ့ ကိုယ်ကျင့်တန်ဖိုး (Moral Values) များကို လမ်းညွှန်ပေးပါတယ်။

ပြယုဂ်ရတနာလေးပါးဟာ မြန်မာ့ကိုယ်ကျင့် တရားမှာ အလွန်မွန်မြတ်လှပါတယ်။ ဒီလေးပါး ထဲက ကလေးတွေ နားလည်ဖို့ခက်တဲ့ ဥပမာကို ချန်လှပ်ပြီး မေတ္တာ=ချစ်ခင်မှု၊ ကရုဏာ=သနားမှု၊ မုဒိတာ=ဝမ်းမြောက်မှုဆိုတဲ့သုံးပါးကို သင်ကြား လေ့ကျင့်ပေးပါ။

မောင်ကျေးဇူး

လက်လှမ်းမမီနိုင်တဲ့ လောကုတ္တရာဆန်လွန်းမှုများကို ချန်လှပ်ပါ။ (ဥပမာ- အရိယသစ္စာ၊ နိဗ္ဗာန်)

မေး။ ။ “လူပိုက်ဆိုလျှင် ရှောင်သွေလွဲလို့ မပိုပဲနဲ့တင်းအောင်နေ”ဆိုတော့ အရက်သမားဘိန်းစားဖခင်ကို သားသမီးတွေက ရှောင်ကြဉ်ထားရမလား။

ဖြေ။ ။ မိဘဆိုရင် ဘယ်အခြေအနေမျိုးရောက်ရောက် သားသမီးက ပစ်ပယ် မထားဘဲ လုပ်ကျွေးပြုစုရမယ်။ ဒါလည်း မင်္ဂလာပဲ။ သားသမီးက မင်္ဂလာကဏ္ဍ ထပ်ကာထပ်ကာရွတ်လို့ အရက်သမားဖြစ်နေတဲ့ဖခင် နောင်တရ အရက် ပြတ်သွားတဲ့ သာဓကများလည်းရှိပါတယ်။ လမ်းမှားနေတဲ့ မိဘတွေကို သားသမီးကတစ်ဆင့် သွယ်ဝိုက်ပြုပြင်ပေးဖို့ ဆရာများက တာဝန်ယူသင့်ပါတယ်။

မေး။ ။ “သုံးတန်စေတနာ ဖြူစင်လန်းလို့ ပေးတမ်းဝေမှု လှူနိုင်စေ”မှာ စေတနာသုံးတန်ကို ကလေးတွေနားလည်ဖို့ လွယ်ပါ့မလား။

ဖြေ။ ။ မလှူခင်၊ လှူဆဲ၊ လှူပြီး ဆိုတာနားလည်အောင် ဆရာတို့ရှင်းပြပါ။

မေး။ ။ “လောကီအာရုံ ဖိမ်သစ်မှုလို့ အပျော်မကြားနဲ့ ခြိုးခြံလေ” ဆိုတာလဲ ကလေးတွေအဖို့ ခက်သလိုပဲ။

ဖြေ။ ။ ကလေးတွေအတွက် ဖွင့်ထားတဲ့ ပျော်ပါးစရာ မြကွန်းသာ၊ ဟက်ပီး ဝေါလ်တို့လိုနေရာတွေ သိပ်မသွားဖို့၊ TV ဝိမ်း၊ TV ဇာတ်လမ်းတွေနဲ့ချည်း အချိန်မကုန်ဖို့ လမ်းညွှန်ရပါမယ်။ ကလေးတွေလက်လှမ်းမီသမျှ အပျော်အပါးတွေ ကိုပဲ ဆိုလိုပါတယ်။ စိတ်အလိုမလိုက်ဖို့၊ ခြိုးခြံဖို့ လေ့ကျင့်ပေးရမှာဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ “မေတ္တာပြယုဂ်ရုံ လက်ကိုင်သုံးလို့ သူမြတ်ကျင့်ထုံးယွင်းမသွေ” ကဏ္ဍပါ ပြယုဂ်ရတနာဟာ ကလေးတွေနဲ့ မမြင့်ဘူးလား။

ဖြေ။ ။ ပြယုဂ်ရတနာလေးပါးဟာ မြန်မာ့ကိုယ်ကျင့်တရားမှာ အလွန်မွန်မြတ် လှပါတယ်။ ဒီလေးပါးထဲက ကလေးတွေ နားလည်ဖို့ခက်တဲ့ ဥပမာကို ချန်လှပ်ပြီး မေတ္တာ=ချစ်ခင်မှု၊ ကရုဏာ=သနားမှု၊ မုဒိတာ=ဝမ်းမြောက်မှုဆိုတဲ့ သုံးပါးကို သင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးပါ။ ဒီသုံးပါးလိုက်နာကျင့်သုံးမှု အားနည်း နေပါတယ်။ ကလေးတွေနဲ့စပ်တဲ့ သာဓကတွေကို ဖော်ထုတ်ပြသပေးပါ။

မေး။ ။ “လောကံတရား မဖြူတမ်းပေါ့။ မတုန်စမ်းနဲ့ စိတ်ခိုင်စေ”ကဏ္ဍမှာ လောကံတရားဟာ ကလေးတွေအတွက် မမြင့်ဘူးလား။

ဖြေ။ ။ လောကံတရားရှစ်ပါးကိုရှင်းပြရင် နားလည်လောက်ပါတယ်။ လူကြီး နားလည်သလောက်တော့ မမျှော်လင့်ပါနဲ့။ ကလေးဝန်းကျင်ကြုံတွေ့ရမယ့် ကောင်း/ဆိုး၊ နိမ့်/မြင့်၊ အောင်/ရှုံး အခြေအနေများ ခံနိုင်ရည်ရှိအောင် လေ့ကျင့်ပေးဖို့ လိုပါတယ်။

မေး။ ။ “ကန်တော့ကြမယ်”ကဏ္ဍမှာ သုခ၊ ဗလ ပါဠိစကားတွေကို ကလေး တွေ နားလည်ဖို့မခက်ဘူးလား။

ဖြေ။ ။ သီတင်းကျွတ်မှာ မြန်မာ့ရိုးရာ မိဘ၊ ဆရာတွေကိုကန်တော့ကြတဲ့အခါ ကန်တော့ရတဲ့ အကျိုးလေးပါး ပြည့်ဝပါစေကြောင်း ဆုပေးကြတာမို့ ကြားဖူး နားဝရှိပြီးသားပါ။ အာယု= အသက်ရှည်ခြင်း၊ ဝဏ္ဏ=အဆင်းလှခြင်း၊ သုခ=ချမ်းသာခြင်း၊ ဗလ=ခွန်အားကြီးခြင်းတို့ပါပဲ။

မေး။ ။ မြို့တော်သာဖို့ ဆောင်ရွက်ဖို့ကဏ္ဍမှာ “လမ်းနံဘေးက ညောင် ကိုင်းငယ်၊ လျှပ်စစ်ခတ်ကြိုးထိနေတယ်၊ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး ညီထွေးခတ်လို့ပေး”လို့ပါတယ်။ ကလေးကိုခတ်ခိုင်းရင် ခတ်လိုက်မှာမစိုးရ ဘူးလား။

ဖြေ။ ။ မြို့တော်သာဖို့အတွက် ကျောင်းပိတ်ရက်မှာ လမ်းဖို့ မြောင်းဖော်တဲ့ လုပ်ငန်းတွေကို ပိုင်းဝန်းလုပ်အားပေး ဆောင်ရွက်ကြဖို့ တိုက်တွန်းနှိုးဆော်တဲ့ ကဏ္ဍပါ။ ကလေးဘဝကစပြီး နိုင်ရာတာဝန်ထမ်းဖို့ လမ်းစဖော် ပညာပေးတာ ပါ။ အန္တရာယ်ရှိတဲ့အလုပ်ကိုတော့ လူကြီးပဲလုပ်တွေ့လုပ်ပေါ့။

မေး။ ။ တာဝန်ကိုယ်စီကဏ္ဍမှာ “ညီညီထင်းထင်းတွေ့ခဲ့ ရေဆွတာကိုလေးပါ” လို့ပါတယ်။ ညီလေးကိုထင်းခွဲခိုင်းတော့ ဓားရှုမှာမစိုးရဘူးလား။

ဖြေ။ ။ မိဘကိုကူတဲ့အနေနဲ့ အိမ်မှာလုပ်နိုင်တဲ့အလုပ်တွေကို သားသမီး တွေ ခွဲဝေလုပ်ဖို့ အဓိကလိုရင်းပါ။ အန္တရာယ်ရှိမယ့် မနိုင်ဝန်ထမ်းဖို့မဟုတ်ပါဘူး။ ကဏ္ဍဆိုတာ ကာရန်ခွဲရေးရတာမျိုးလည်းရှိပါတယ်။

မေး။ ။ ငါးပါးသီလပြဋ္ဌာန်းထားရာ အခြားဘာသာများနဲ့ မဆန့်ကျင်ဘူးလား။

ဖြေ။ ။ မြန်မာ့ကိုယ်ကျင့်တရားမှာ အရိုးစွဲပြီးသားမို့ ငါးပါးသီလထည့်တာပါ။ လောကီ/လောကုတ်တော့ စည်းခြားဖို့လိုပါမယ်။ လူကိုအန္တရာယ်ပြုတဲ့ခြင်း၊ ယင်း ကြက်စတုတ်ရစ္ဆာန်ကို နှိမ်နင်းသတ်သင်ရာမှာဖြစ်စေ၊ ဟင်းစားသားငါး မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းဖြစ်စေ ငါးပါးသီလနဲ့ သွားထောက်နေလို့မရပါဘူး။ လူမျိုးဘာသာမရွေး လက်ခံတဲ့ကိုယ်ချင်းစာတရား လက်ကိုင်ထားဖို့ အဓိကပါ။

မေး။ ။ စပါးနံပြဆိုဆုံးမ ဝတ္ထုပုံပြင်ကို မြို့နေကလေးနားလည်ပါ့မလား။

ဖြေ။ ။ နီးစပ်ရာလယ်ကွင်းသို့လေ့လာရေးခေါ်ပြပါ။ အဓိကဆန်စားတဲ့ နိုင်ငံမှာ စပါးပင်ကို ထမင်းစားသူတိုင်း မြင်ဖူးသင့်ပါတယ်။

မေး။ ။ ကလေးပညာပြ CCA လုပ်တဲ့အခါ စာရိတ္တနှင့်ပြည်သူ့နိတိပြဋ္ဌာန်း ချက်များဟာ မြင့်နေသလိုရှိပါတယ်။ CCA နဲ့ အဝင်အောင်နည်းလမ်းပြပါ။

ဖြေ။ ။ အနည်းငယ်မြင့်တယ်လို့တော့ ဆိုနိုင်ပါတယ်။ လက်ရှိအခြေအနေမှာ အသင့်လျော်ဆုံးစီစဉ်ရတာဖြစ်ပါတယ်။ မည်သည့်အကြောင်းအရာမျှ ပြီးပြည့် စုံတယ်လို့မရှိနိုင်ပါ။ မူလတန်းစာရိတ္တနဲ့ ပြည်သူ့နိတိသင်ဖို့ကို ခေတ်နဲ့တစ်ပြေး ညီ ကောင်းသထက်ကောင်းအောင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲဖို့တော့လိုအပ်ပါတယ်။ ပညာရေးနယ်ပယ်ကြီးသုံးရပ်ထဲက စိတ်နေသဘောထား၊ နှလုံးရည်ကို စာရိတ္တနှင့် ပြည်သူ့နိတိဘာသာရပ်က ပြည့်ဆည်းပေးရမှာဖြစ်ပါတယ်။

သင်ခန်းစာတိုင်းမှာ ကလေးတိုင်းပါဝင်လှုပ်ရှားစေပြီး သူတို့သိပြီးသား တွေ့နဲ့ အစပျိုး၊ ဆရာက ရေလာမြောင်းပေးခေါ်ယူကာ ကလေးတို့မသိသေး တာ၊ ကလေးတို့သိစရာ၊ သိနိုင်လောက်တာကို လမ်းညွှန်ပေးရပါမယ်။ ကလေးအရွယ်မှာ လူကြီးသိသလောက် သိရမယ်လို့တော့မမျှော်လင့်ပါနဲ့။ သူ့အိုးသူ့ဆန်တန်ရုံဆိုသလို သူ့အရွယ်သူ့အတန်း သိသင့်သလောက်သိရင် တော်ပါပြီ။

အထူးသဖြင့် ကဏ္ဍတွေကို သံနေသံထားတည့် ရွတ်ဆိုတတ်အောင် လေ့ကျင့်ပေးပါ။ ကလေးဆိုတာကဏ္ဍရွတ်ရတာ ပျော်ပါတယ်။ အဓိပ္ပာယ် ကတော့ တဖြည်းဖြည်းနဲ့ နားလည်သွားရင် လုံလောက်ပါပြီ။ ။

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅
ဂျာမနီအိုလံပစ် အားကစားအဖွဲ့ချုပ်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ပြေးခုန်ပစ်အဖွဲ့ချုပ်တို့ ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် ပြေးခုန်ပစ် နည်းပြသင်တန်း(၁/၂၀၁၄) ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော် အားကစားလေ့ကျင့်ရေးစခန်း (Gold Camp)၌ ကျင်းပရာ အားကစားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသောင်းထိုက်နှင့် ဦးဇော်ဝင်းတို့ တက်ရောက်ကြသည်။
သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဇော်ဝင်းက အားကစားသမားတိုင်း အခြေခံနည်းစနစ်များကို သင်ကြားနိုင်ခြင်းသည် ပြည်တွင်းမှ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ နည်းပြများရှိမှသာ အားကစားသမားများအတွက် အခြေခံ

ပြေးခုန်ပစ်နည်းပြသင်တန်း (၁/၂၀၁၄)ဖွင့်

ကောင်းကောင်းနှင့် စတင်လေ့ကျင့်နိုင်မှာဖြစ်ကြောင်း၊ အားကစားသမားကောင်းများ မွေးထုတ်နိုင်ရန်အတွက် နိုင်ငံတကာတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရေးသည် အရေးကြီး သောကြောင့် နိုင်ငံတကာပြိုင်ပွဲများနှင့် ဖိတ်ခေါ်ပြိုင်ပွဲများ သို့ သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရေးသည် အားကစားသမားတိုင်း အခွင့်အရေးရှိရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ နည်းပြများအနေဖြင့် အကောင်းဆုံးကြိုးစားကြရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ယခု ဂျာမနီနိုင်ငံမှ နည်းပြဖြစ်သူ သင်ကြားပြသပေးသည့် နည်းစနစ်များ၊ ပညာများကို ရနိုင်သမျှရအောင် ကြိုးစား

ကြစေလိုကြောင်း၊ လက်တွေ့သင်ခန်းစာများကိုလည်း ကြိုးစားလေ့လာစေလိုကြောင်း မှာကြားသည်။ ထို့နောက် German Olympic Sports Confeder Action မှ Ms.Caroline Krass က နှုတ်ခွန်းဆက် စကားပြောကြားသည်။ သင်တန်းသို့ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၂၃ ဦး တက်ရောက်ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

MRTV-4 ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်အကျဉ်း	
၂၆-၉-၂၀၁၄ (သောကြာနေ့)	
၅:၀၀	ပဋ္ဌာန်းပါဠိတော်၊ အာဇာနည်ယသုတ်
၆:၄၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “ပန်းနှစ်ပွင့်ရဲ့ ဒဏ္ဍာရီ” (အပိုင်း-၂)
၈:၀၀	Cartoon Series (Go Go Giggles)
၁၂:၀၅	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “မာယာနန်းတော်” (အပိုင်း-၇၈)
၁:၀၀	“ထိပ်ဆုံးမှာအမေ” တရားတော် (ဆရာတော်အရှင်ဗုဒ္ဓဝိယ)
၈:၀၀	MRTV-4 သတင်း
၈:၁၀	ရသစုံညွှန်းတမ်းများ

MYANMAR CULTURE VALLEY
သီတင်းကျွတ်အထူးဈေးနှုန်းပွဲ

GO SPONSER by PREMIER COFFEE

နေ့စဉ်ရော်ငြေရေးအစီအစဉ်များနှင့် တင်ဆက်ပေးပါမည်။

၄.၁၀.၂၀၁၄ မှ ၈.၁၀.၂၀၁၄ ထိ

Fashion, Cosmetic, လူသုံးကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး၊ စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးတို့ကိုရုံလင်စွာ၊ ဈေးနှုန်းချိုသာစွာအထူးဈေးနှုန်းများဖြင့် ဈေးနှုန်းချိုသာစွာပေးပါမည်။
ပြည်သူ့ဈေးနှင့် ပြည်သူ့ရင်ပြင်ဝန်း၊ ဦးစိစာရလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဖုန်း ၀၉-၄၃၀၈၉၁၇၄၊ ၀၉-၂၅၀၂၀၉၂၆၊ ၀၉-၂၅၆၃၁၈၉၀၇

လွှတ်တော်ရေးရာ

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ပြည်သူ့အိမ်ရာများသည် မူလလုပ်အားပေးသူများ နေရေးအဆင်ပြေရန် ဆောင်ရွက်ပေးထားခြင်းဖြစ်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅

သုဝဏ္ဏလုပ်အားပေးအိမ်ရာစခန်းရှိ ရပ်ကွက်(၃)ရပ်ကွက်တွင် အငှား ချထားသည့် အိမ်ခန်းပေါင်း(၂၇၂)ခန်းကို စာရင်းကောက်ယူစစ်ဆေးချက်အရ ယခုအခါ မူလဦးစီးပင်စင်စား (၂၁၇)ခန်းနှင့် အရပ်သားမူလဦးစီး(၄၈)ခန်း စုစုပေါင်း (၂၆၅)ခန်း၊ မူလဦးစီး၏ သားသမီး(၂၅၁)ခန်း မိသားစုဝင် စုစုပေါင်း (၃၇၅)ခန်းသာ ရှိသောကြောင့် အိမ်ငှားစည်းကမ်းနှင့် ညီညွတ်သည့် အိမ်ခန်း ပေါင်း (၆၄၀)ခန်းသာရှိပါကြောင်း၊ ကျန် (၂၀၈၂) ခန်းမှာ အိမ်ငှားစည်းကမ်းနှင့် မညီညွတ်ဘဲ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ထားသည့် အခန်းများဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးတင်က သယ်န်းကျွန်းမဲဆန္ဒ နယ်မှ ဦးသိန်းညွန့်၏ သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ် သုဝဏ္ဏအိမ်ရာစီမံကိန်း အကောင် အထည်ဖော်မှုမေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ယနေ့ကျင်းပသည့် ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်(၁၁)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး နဝမနေ့တွင် ဖြေကြား ခဲ့သည်။



ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးတင်။



သယ်န်းကျွန်း မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးသိန်းညွန့်။

ပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းမှုစရိတ်နှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုစရိတ်များကို အထောက်အပံ့ရရှိစေ ရန်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အိမ်လခပြင်ဆင်သတ်မှတ်ခြင်းအတွက် သုဝဏ္ဏလုပ်အားပေး မူလအိမ်ငှားဦးစီးများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဒေသဆိုင်ရာအုပ်ချုပ် ရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့် မြို့ရွာနှင့် အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနတို့မှ ပူးပေါင်း ညှိနှိုင်းပြီး အိမ်လခသတ်မှတ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းဖြေကြား ခဲ့သည်။

တပ်မတော်သားကိုယ်စားလှယ် ဗိုလ်ကြီးတင်လင်း၏ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏

လူနေမှုဘဝဖြင့်တင်ပေးခြင်းကို မည်ကဲ့သို့ အစီအမံများ ရေးဆွဲဆောင်ရွက်ထား သည်ကို သိလိုခြင်းမေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်လှလှသိန်းက နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ ကိုယ်ကျင့်သိက္ခာနှင့် အကျင့်စာရိတ္တထိန်းသိမ်းရန်အတွက် ပညာပေးရေးလုပ်ငန်း များဖြစ်သည့် အခြေခံသင်တန်း၊ မွမ်းမံသင်တန်းနှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများတွင် ဝန်ထမ်းများလိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့်အချက်များကို ပို့ချပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ဌာနတွင်း အစည်းအဝေးများနှင့် ဆန္ဒထုတ်ဖော်ပွဲများ၌ ဝန်ထမ်းများ၏ အခက် အခဲများကို တင်ပြစေ၍ လိုအပ်သလိုဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါ ကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းတာဝန်နှင့် အခွင့်အရေးများ၊ ရပိုင်ခွင့်များ၊ ပြစ်မှုပြစ်ဒဏ်များ ကို သိရှိလိုက်နာစေရန်အတွက် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပြီးဖြစ်သကဲ့သို့ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ကလည်း နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းနည်းဥပဒေများ စာအုပ်ကို ထုတ်ဝေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သစ် တာဝန်ယူပြီးနောက် ကောင်းမွန်သော အုပ်ချုပ်မှုစနစ်နှင့် သန့်ရှင်းသောအစိုးရ ဖြစ်ပေါ်စေရန်အတွက် အစိုးရအဖွဲ့ အစည်းများအတွင်း အဂတိတရားများ ကင်းရှင်းရေးနှင့် လာဘ်ပေးလာဘ်ယူ မှုများ ပပျောက်စေရန် အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်ဖွဲ့စည်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့သည်။

ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် “မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရလျှို့ဝှက်ချက်များ အက်ဥပဒေ(The Myanmar Official Secrets Act)”ကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ ကြမ်းကို သယ်န်းကျွန်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးသိန်းညွန့်က တင်သွင်းရာ လွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ရန်မသင့်ကြောင်းဆုံးဖြတ်ခဲ့ပြီး“ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ် ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း” နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်၏ ပြင်ဆင် ချက်အတိုင်း အတည်ပြုခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်မှ အာမခံအလုပ်သမားများအတွက် ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း) လူမှုဖူလုံရေးရုံးနှင့် ဆေးခန်းမှ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅

ပထမအကြိမ် အမျိုးသားလွှတ်တော်(၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး နဝမနေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁၂)မှ ဦးဆွေအောင်၏ “လှည်းကူးမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဆင်ဖုန်ချောင်းနှင့် လှော်ကော်ရိုးတစ်လျှောက် တိမ်ကောပိတ်ဆို့နေမှုများအား ရှင်းလင်းတူးဖော်ပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိနှင့် ဂဲဂလိတ်ချောင်းနှင့် စွယ်လပ်ချောင်း ရေထွက်ပေါက် (၃)ခုအား လိုအပ်သော ရေထွက်ပေါက်များ တိုးချဲ့ပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိ”မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်ကျော်ဝင်းက ဆင်ဖုန်ချောင်း တိမ်ကောပိတ်ဆို့နေမှုအား ရှင်းလင်းပေးရန်နှင့်ပတ်သက်၍ ယခုနှစ် ၂၀၁၄ ခုနှစ် မိုးမတိုင်မီ ဧပြီနှင့် မေလအတွင်း ဆင်ဖုန်ချောင်းအား တူးဖော်ပြီး နုန်း တူးခြင်းလုပ်ငန်း အလျားပေ(၈၀၀၀)နှင့် ဒိုက်၊ ဗေဒါများရှင်းလင်းခြင်းအား အလျားပေ(၂၄၀၀၀)ဆောင်ရွက်ထားရှိပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။



အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်ဝင်းမော်ထွန်း။



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးညွန့်တင်။

အသစ်များအသုံးပြု၍ လျှင်မြန်စွာ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းအားဖြင့် လှည်းကူး မြို့နယ်အတွင်း ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုမှ လျော့နည်းသက်သာစေမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဂဲဂလိတ်ချောင်းနှင့် စွယ်လပ်ချောင်းများမှ စီးဆင်းလာသော ရေများသည် လဂွန်းပြင်လက်(၂) တူးမြောင်းဖြတ်ရေထုတ်ပြန် (၃)ပေါက်မှတစ်ဆင့် ခရီးနာချောင်းအတွင်းသို့ စီးဆင်းပါကြောင်း၊ ၎င်းရေထုတ်ပြန် (၃)ခုသည် ကျဉ်းမြောင်းခြင်းကြောင့် ရေကြီးနစ်မြုပ်ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ လယ်မြေများ ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုမှ သက်သာစေရန် လဂွန်းပြင်လက် (၂)မြောင်းရေထုတ်ပြန် (၃)ပေါက်အနီးမှ မြောင်းပေါင်အား ယာယီချိုးဖောက်၍ ရေများကို ထုတ်နုတ် ခဲ့ပါကြောင်း၊ ရေကြီးမှုမှ သက်သာစေရန် အဆိုပါ ရေထုတ်ပြန်(၃)ပေါက်အား ချဲ့နိုင်ရန်အတွက် ပြန်လည်တိုင်းတာပြီး ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ရန်ပုံငွေတင်ပြတောင်းခံပြီး ရရှိပါက ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း

ဖြင့် ဖြေကြားသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးညွန့်တင်၏ “ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်တွင် လူမှုဖူလုံရေးဆေးခန်းနှင့် လူမှုဖူလုံရေး ရုံးခန်း ဖွင့်လှစ်ပေးရန် အစီအစဉ်ရှိ/မရှိ” သိရှိလိုခြင်း မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်ဝင်းမော်ထွန်းက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ် လူမှုဖူလုံရေးရုံးတွင် အကျိုးဝင်မှတ်ပုံတင် အလုပ်ငွာန (၅၄၀)ငွာနနှင့် အလုပ် သမား(၂၉၀၂၅)ဦးရှိပြီး အဆိုပါ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ် လူမှုဖူလုံရေး ရုံးတွင် အကျိုးဝင်မှတ်ပုံတင်ထားသော အလုပ်ငွာနနှင့် အလုပ်သမားများ အနက် ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်မှ အလုပ်ငွာန(၁၄၇)ငွာနနှင့် အလုပ်သမား (၁၂၇၀၆) ဦးတို့ပါဝင်ပါကြောင်း။

သို့ပါ၍ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်မှ အာမခံအလုပ်သမားများအတွက် ဆေး ကုသမှု၊ ငွေကြေးအကျိုးခံစားခွင့် ဆောင်ရွက်ပေးမှုများကို ဒဂုံမြို့သစ် (တောင်ပိုင်း)မြို့နယ် (၆၄)ရပ်ကွက် စက်မှုဇုန်(၂) ချင်းတွင်းလမ်း အမှတ် (၁၁၈/၁၄၂) တွင် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း) လူမှုဖူလုံရေးရုံးနှင့် ဆေးခန်းမှ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။

လက်ရှိအချိန်တွင် ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၌ လူမှုဖူလုံရေးဆေးခန်းနှင့် ရုံးခန်းဖွင့်လှစ်ရန် လျာထားချက်မရှိသေးသော်လည်း အဆိုပါ မြို့နယ်အတွင်းရှိ အာမခံအလုပ်သမားများအတွက် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် အကျိုးခံစား ခွင့်များ ထုတ်ပေးမှုကို ပိုမိုထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေးအတွက် စီစဉ် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။

ရှမ်းပြည်နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုးကျော်ဇောသန်း၏ “ပြည်သူ များအပေါ် ကျရောက်သော၊ ကျရောက်နိုင်သော လျှပ်စစ်အန္တရာယ်များကို တားဆီးကာကွယ်ပေးနိုင်ရေး အထူးအစီအစဉ်များကို ချမှတ်ရေးဆွဲဆောင် ရွက်ပေးရန် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအား တိုက်တွန်းကြောင်း”အဆိုကို တင်သွင်း ခဲ့ရာ လွှတ်တော်၏သဘောထားကိုရယူပြီး လက်ခံဆွေးနွေးရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ သည်။ (သတင်းစဉ်)

အာရှယူ-၁၆ အမျိုးသမီးခြေစစ်ပွဲ မြန်မာအသင်းယှဉ်ပြိုင်မည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၅

အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်က ကြီးမှူးကျင်းပမည့် ၂၀၁၅ အာရှယူ-၁၆ အမျိုးသမီးဘောလုံးပြိုင်ပွဲ၏ ခြေစစ်ပွဲ ပွဲစဉ်များကို အောက်တိုဘာလဆန်းပိုင်း၌ ကျင်းပတော့မည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ခြေစစ်ပွဲကို မြန်မာ အသင်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်ပြီး လေ့ကျင့်ပြိုင်ဆင် မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။

ခြေစစ်ပွဲအုပ်စုခွဲဝေထားမှုအရ မြန်မာအသင်းမှာ အုပ်စု(ဃ)တွင် တရုတ်(တိုင်ပေ)၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ ကမ္ဘောဒီးယား အသင်းတို့နှင့်အတူ ပါဝင်လျက်ရှိသည်။ အဆိုပါ ခြေစစ်ပွဲ များကို မလေးရှားနိုင်ငံတွင် အောက်တိုဘာ ၅ ရက်မှ ၉ ရက်အထိ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာယူ-၁၆ အမျိုးသမီးအသင်းသည် ယင်းခြေစစ်ပွဲကို ယှဉ်ပြိုင် ရန်အတွက် ဇူလိုင်လကတည်းက စတင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပြီး

နည်းပြချုပ်အဖြစ် ဦးဘုန်းနိုင်က ကိုင်တွယ်လျက်ရှိသည်။ အာရှ ယူ-၁၄ အမျိုးသမီးဘောလုံးပွဲတော်ကို ယှဉ်ပြိုင် ခဲ့သည့်အသင်းကို အခြေခံပြီး အာဆီယံ ယူ-၁၉ အမျိုးသမီးဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် တတိယရခဲ့သည့် ယူ-၁၉ အသင်းမှ အသက်မီသည့် ကစားသမားများကို ရွေးချယ် ထားခြင်းဖြစ်သည်။

ခြေစစ်ပွဲဝင်မည့် မြန်မာ ယူ-၁၆ အမျိုးသမီးအသင်းတွင် အုပ်ချုပ်သူ ဦးလှရွှေလေး၊ အသင်းအတွင်းရေးမှူး ဒေါ်စန်းစန်းသိန်း၊ နည်းပြချုပ် ဦးဘုန်းနိုင်၊ လက်ထောက်

နည်းပြ ဒေါ်မေသူထွန်း၊ ဝိုင်းနည်းပြ ဒေါ်ဝါဝါမိုး၊ အားကစားသမားများအဖြစ် ဦး မိုးမြမြ၊ ဦးမေသင်ထွန်း၊ ဒိုင်ဇာဝင်း၊ နောက်တန်း ရွှေမိုးဦး၊ လှေးမေနှင်းဦး၊ ရှင်းရန်ထွေး၊ အိုပီ၊ မေဌေးလွင်၊ ယမင်းလွင်၊ အိသီကော်၊ သဗ္ဗာချို၊ အလယ်တန်း သင်းသင်းယု၊ ဒိုင်ဝေထူး၊ နေနှယ်ဇင်မြင့်၊ ဇင်ဇင်နိုင်၊ ထက်ထက်ချို၊ ခင်မိုးမိုးထွန်း၊ အိကလျာကို၊ ဒိုင်သဇင်ဦး၊ ခင်ပြည့်လင်း၊ ရှေ့တန်း မျိုးမျိုးအေး၊ ဂျူလိုင်ကျော်နှင့် ကေဇင်မြင့်တို့ ပါဝင်ကြ သည်။ (ရှင်းထက်ဇော်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

★ တပ်မတော်မှ

အထိမ်းအမှတ်တံဆိပ်နှင့် အမှတ်တရလက်ဆောင်များ လဲလှယ်ကြပြီး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ 1st Airborne Brigade မှ Colonel Iijima မှ 1st Airborne Brigade နှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များအား တင်ပြသည်။

(မြဝတီ)



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီးတို့က ဂျပန်ကိုယ်ပိုင်ကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့ စစ်ဦးစီးချုပ်နှင့်ဇနီး ဦးဆောင်သော အရာရှိကြီးများအား ညစာစားပွဲဖြင့် ပြန်လည်တည်ခင်းညှိနှိုင်း

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅ - တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှတို့သည် စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ည ၇ နာရီတွင် တိုကျိုမြို့ရှိ New Otani Hotel ၏ Garden Court, Banquet Floor ရှိ Sirius ခန်းမ၌ ဂျပန်ကိုယ်ပိုင်ကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့ စစ်ဦးစီးချုပ်ဖြစ်သူ General Shigeru IWASAKI နှင့်ဇနီး ဦးဆောင်သော အရာရှိကြီးများအား ညစာစားပွဲဖြင့် ပြန်လည်တည်ခင်းညှိနှိုင်းခဲ့သည်။



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ဂျပန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာနိုင်ငံသံရုံးမိသားစုများနှင့်တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅ - ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေးအလည်အပတ်ခရီး ရောက်ရှိနေသည့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက် ဒေသ စံတော်ချိန် နံနက် ၈ နာရီတွင် ဂျပန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာ သံရုံးသို့ရောက်ရှိရာ သံအမတ်ကြီး ဦးခင်မောင်တင်နှင့်ဇနီး၊

(မြဝတီ)

မြန်မာသံရုံးမိသားစုဝင်များက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ် မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်သည် သံရုံးမိသားစုဝင်များအား သံရုံးဧည့်ခန်းတွင် ရင်းရင်းနှီးနှီး တွေ့ဆုံစကားပြောကြားပြီး သံရုံးမိသားစုဝင်များနှင့် နံနက်စာကို အတူတကွ သုံးဆောင် ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။(အပေါ်ပုံ)

ပျောက်ဆုံးမှု ပူတာအိုလေဆိပ်နှင့် မြစ်ကြီးနား လေဆိပ်တို့မှ ရဟတ်ယာဉ်ပျံသန်းခွင့် အား တားမြစ်ခဲ့သည်။ တရုတ်နိုင်ငံမှ အဖွဲ့ဝင်ရှစ်ဦးပါဝင်သော Blue Sky ကယ်ဆယ်ရေး ဒုတိယအဖွဲ့သည် လည်း ခါကာဘိုရာဇီတောင်ခြေသို့ ရောက်ရှိရန် ၃၀ ကီလိုမီတာ (၁၈ ဒသမ ၆) မိုင် အကွာအဝေးတွင် ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်သည်။ စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက်တွင် မြန်မာ့လေကြောင်းမှ Beech Aircraft လေယာဉ်ဖြင့် ပူတာအိုမှ နံနက် ၁၀ နာရီ ၅ မိနစ်တွင် ခါကာဘိုရာဇီဝန်းကျင်တစ်လျှောက် အမြင့်ပေ ၂၀၀၀ မှ ပျံသန်းပြီး ရာသီဥတုအခြေအနေအား မျက်မြင် သွားရောက်လေ့လာကာ အောက်ခြေ မြင်ကွင်းမှာ ရေခဲများ ဖုံးလွှမ်းလျက် ရှိကြောင်း၊ တိမ်ထူပြီး မြင်ကွင်း မကောင်းသဖြင့် နံနက် ၁၀ နာရီ ၅၅ မိနစ်တွင် ပူတာအိုသို့ ပြန်လည်ဆင်း သက်ခဲ့သည်။ ထူးဖောင်ဒေးရှင်းမှ B3 ရဟတ်ယာဉ် အပြာရောင်သည် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီ မိနစ် ၄၀ တွင် ပူတာအိုမှ တဟွန်ဒမ်းသို့ ဆင်းသက်ကာ B3 ရဟတ်ယာဉ် အမည်းရောင်သည်



အာရှမှ အီရန်မှ ကစားသမားတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကြရာ မြန်မာနိုင်ငံက ၁၃၈ မှတ်ရပြီး အီရန်က ၁၄၂ မှတ်ဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ အမျိုး သမီး ကွန်ပေါင်း (ရှုံး/ထွက်)ပွဲစဉ်တွင် ယောစိမ်းယနှင့်ဖိလစ်ပိုင်ကစားသမားတို့ ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ရာ မြန်မာနိုင်ငံက ၁၃၄ မှတ် နှင့် ဖိလစ်ပိုင်မှ ၁၃၉ မှတ်ရရှိပြီး ယော စိမ်းယ ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ တွန်ပေါင်း(ရှုံး/ထွက်) အမျိုးသမီးပွဲစဉ် တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ အေးအေးသင်းနှင့် ကာဇက်စတန်ကစားသမားတို့ ၁၃၉ မှတ် တူညီ၍ ပင်နယ်တီပစ်ရာ အေးအေးသင်း အနိုင်ရပြီး ကိုရီးယား နိုင်ငံ အားကစားသမားနှင့် ဆက်လက် ယှဉ်ပြိုင်ရာ ၁၃၆ မှတ်နှင့် ၁၄၄ မှတ် ဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ စက်တင်ဘာ ၂၆ ရက်မြန်မာပွဲစဉ် မြားပစ်ပြိုင်ပွဲ ရီကတ်ပြိုင်ပွဲကို ဒေသ စံတော်ချိန် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် မြန်မာ နိုင်ငံမှ ရှိန်ထက်ကျော်နှင့်ဇေခြည်ဝင်း တို့ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (အား/ကာ)

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့အထိမ်းအမှတ် အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ စုပေါင်းဆောင်ရွက်

ပူတာအို စက်တင်ဘာ ၂၅ - မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသော အားဖြင့် ကချင်ပြည်နယ် ပူတာအိုခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့ ဒုတိယခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကဲပို ကြီးကြပ်၍ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူး သာဇော်၊ မြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုရဲမှူးတင်အောင်၊ မြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာန လက်ထောက်မီးသတ်ဦးစီးမှူး ဦးကြည် သာဆွေတို့၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် ခရိုင်/မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူး၊ မြို့မရဲစခန်းတို့မှ အရာရှိအရာခံ၊ အကြပ်တပ်သား များနှင့် စာရေးဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ခရိုင်/မြို့နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများစုပေါင်းကာ အင်အား ၆၀ ဖြင့် ခုတင် (၁၀၀) ဆုံ ခရိုင်ပြည်သူ့ဆေးရုံဝင်းအတွင်း အမှိုက်များ သန့်ရှင်းရေး ပြုလုပ်ခြင်း၊ ချို့နယ်ပိတ်ပေါင်းများ ရှင်းလင်းခြင်း လုပ်အား ဒါနပေးလှူပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။ အလားတူ စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက လည်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နှင့် ကြက်ခြေနီတို့ပူးပေါင်း၍ ပူတာအိုမြို့ တောင်တန်းသာသနာပြုကျောင်းတိုက်ဝင်း အတွင်း၌ လုပ်အားဒါနပြုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင် မြန်/ဆက်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ဂျပန်နိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးအား တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက် ဒေသစံတော် ချိန် နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ဂျပန်နိုင်ငံ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ ဂျပန်နိုင်ငံဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ကြီးဖြစ်သူ H.E. Mr. Taro Aso နှင့် တွေ့ဆုံသည်။ (ယာဝုံ) အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲသို့ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ်နှင့်အတူ ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ဝင် အရာရှိ ကြီးများ၊ ဂျပန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးခင်မောင် တင်၊ မြန်မာစစ်သံ(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)ဗိုလ်မှူးကြီး ထင်ကျော်သူ တို့တက်ရောက်ကြပြီး ဂျပန်နိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အတူ ဂျပန်ကိုယ်ပိုင်ကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့ စစ်ဦးစီးချုပ် General Shigeru IWASAKI နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံအစိုးရမှ တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ကြသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်က နှစ်နိုင်ငံသံတမန်ဆက်ဆံရေး နှစ်(၆၀)ပြည့် သော ယခုနှစ်တွင် မြန်မာ့တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် အနေဖြင့် ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ပထမဆုံးအကြိမ် ချစ်ကြည်ရေး ခရီးလာရောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုခရီးစဉ်၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ နှစ်နိုင်ငံတပ်မတော်နှစ်ရပ်အကြား ဆက်ဆံရေးနှင့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုများ ပိုမိုတိုးတက် စေရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်ကိုကာကွယ် ရန်အတွက် ခိုင်မာသောခေတ်မီတပ်မတော်တစ်ရပ်ရှိရန်

မဖြစ်မနေလိုအပ်ကြောင်း၊ မိမိတို့တပ်မတော်ကို ခေတ်မီ တပ်မတော်တစ်ရပ်အဖြစ် တည်ဆောက်နိုင်ရန် ဂျပန်တပ်မတော်နှင့် အတွေ့အကြုံများဖလှယ်နိုင်ရေး လာ ရောက်လေ့လာရခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ဂျပန်နိုင်ငံ အစိုးရ အနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် လိုအပ် သောအားပေးကူညီမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းအတွက် လည်း ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ တက်ကြွစွာဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို မိမိတို့တပ်မတော် အနေဖြင့် အပြည့်အဝ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းအတိုင်း အောင်မြင်အောင်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဟု ဆုံးဖြတ်ထားကြောင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ရရှိရေးအတွက် နိုင်ငံတော်၏တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုသည် အလွန်အရေးကြီးကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခများချုပ်ငြိမ်း၍ တည်ငြိမ်အေးချမ်းပြီး ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှုများရရှိစေရန် နိုင်ငံတော်နှင့် တပ်မတော်က ကြိုးစားဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဂျပန်နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံများကို လေ့လာ၍ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဂျပန်နိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးက ယခုခရီးစဉ်သည် နှစ်နိုင်ငံ တပ်မတော်နှစ်ရပ် ဆက်ဆံမှု အတွက် အဓိပ္ပာယ်ပြည့်ဝသော ခရီးစဉ်တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုနှင့်



ပတ်သက်၍ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုသည် အလွန် အရေးပါကြောင်း၊ ပြည်သူလူထု၏ လူနေမှုဘဝမြှင့်တင် ပေးခြင်းဖြင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုအောင်မြင်ရန် များစွာ အထောက်အကူဖြစ်ပြီး တည်ငြိမ်မှုကို အာမခံနိုင်ကြောင်း၊ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အောင်မြင်စေရန်အတွက် နိုင်ငံရေးတည်ငြိမ်မှုရှိရန်နှင့် အစိုးရက ချမှတ်ထားသော စီးပွားရေးမူဝါဒများအတိုင်း ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် လိုအပ် ကြောင်း၊ မိမိ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေးခရီး အလည်အပတ်လာရောက်စဉ် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများနှင့် တွေ့ဆုံခဲ့ကြောင်း၊ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများကို အချိန်တစ်မိနစ်နောက်မကျဘဲ အိမ်ရှင်တို့က တိကျစွာ

ဆောင်ရွက်နိုင်သည်ကို တွေ့ရှိရကြောင်း၊ အချိန်တိကျမှုသည် ခေတ်မီနိုင်ငံတော်တစ်ရပ် တည်ဆောက်ရာတွင် အရေးကြီး သောအချက်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့အပြင် လုံခြုံရေးနှင့် တည်ငြိမ်ရေးသည် အထူးအရေးကြီးကြောင်း၊ သို့မှသာ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများအနေဖြင့် ယုံကြည်စိတ်ချစွာ လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ပြန်လည် ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။ တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး တို့သည် အထိမ်းအမှတ်တံဆိပ်နှင့် အမှတ်တရလက်ဆောင် ပစ္စည်းများ အပြန်အလှန်ပေးအပ်ကြကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။ (မြဝတီ)

ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဒုတိယပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း အာဆီယံလေတပ်ဦးစီးချုပ်များအား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅

ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ကြည်း) ဒုတိယပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း သည် ယနေ့မနက်လွှဲပိုင်းတွင် ဇေယျာ သီရိဗိမာန်ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ မြန်မာ နိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပ သည့် (၁၁)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ လေတပ်ဦးစီးချုပ်များ ညီလာခံ (11th AACC) သို့ တက်ရောက်ခဲ့သည့် အာဆီယံလေတပ်ဦးစီးချုပ်များအား လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယ ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းနှင့် အတူ ညွှန်ကြားကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)ဗိုလ်ချုပ်ကြီးလှဌေးဝင်း၊ ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးသူရ သက်ဆွေ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင့်နှင့် တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ ဘရူနိုင်း နိုင်ငံ၊ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၊ အင်ဒို နီးရှားနိုင်ငံ၊ လာအိုနိုင်ငံ၊ မလေးရှား နိုင်ငံ၊ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ၊ စင်ကာပူနိုင်ငံ၊ ထိုင်းနိုင်ငံနှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတို့မှ လေတပ်ဦးစီးချုပ်များ တက်ရောက်ကြ သည်။

တွေ့ဆုံပွဲတွင် ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယပိုလ်ချုပ် မှူးကြီး စိုးဝင်းက ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် သည် အာဆီယံအလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌ တာဝန်ကို “ရှေ့သို့တူညီ တက်လှမ်းချီ၊ ပြင်းချမ်းဝေစည် အသိုက်အဝန်းဆီ” ဆောင်ပုဒ်ချမှတ်လျက် အာဆီယံနိုင်ငံ



များ၊ ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံများနှင့်အတူ တက်ကြွစွာ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိနေ ကြောင်း၊ ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ အပိုင်း၌လည်း မြန်မာ့တပ်မတော်က အောင်မြင်စွာ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့မှု အခြေအနေများနှင့် အာဆီယံ တပ်မတော်များအချင်းချင်း အနာဂတ် တွင် ပိုမိုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေး အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းပြော ကြားပြီး (၁၁)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ လေတပ်ဦးစီးချုပ်များအစည်းအဝေး ကျင်းပပြုလုပ်နိုင်ခဲ့မှုအပေါ် အောင် မြင်ပြီးမြောက်မှု အနေအထားကို သုံးသပ်ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ယင်းနောက် အာဆီယံလေတပ် ဦးစီးချုပ်များက နိုင်ငံအလိုက် တစ်ဦးချင်းပြန်လည်မိတ်ဆက်ခြင်း၊ အစည်းအဝေး တက်ရောက်ခဲ့မှု၊ ဒေသန္တရမြင်ကွင်းလေ့လာခဲ့ရမှုနှင့် ဧည့်ဝတ်ကျေပွန်မှု၊ အောင်မြင်စွာ အစည်းအဝေး ကျင်းပနိုင်ခဲ့မှုတို့ကို

တင်ပြကြသည်။ တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင် ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း)သည် အထိမ်း အမှတ်တံဆိပ်များအား အာဆီယံ

လေတပ်ဦးစီးချုပ်များနှင့် တစ်ဦးချင်း အပြန်အလှန်ပေးအပ်ခဲ့ပြီးနောက် အမှတ်တရ စုပေါင်းဓာတ်ပုံရိုက်ခဲ့ကြ ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (အပေါ်ပုံ) (မြဝတီ)

အမျိုးသားအားကစားကော်မတီဥပဒေ(မူကြမ်း)ရေးဆွဲရေး ပဉ္စမအကြိမ် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅

အားကစားဝန်ကြီးဌာန မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားအားကစားကော်မတီဥပဒေ (မူကြမ်း) ရေးဆွဲရေး ပဉ္စမအကြိမ် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို နေပြည်တော် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိ Sport Complex ရှိ မြန်မာနိုင်ငံ အိုလံပစ်ကော်မတီရုံး အစည်း အဝေးခန်းမ၌ ယမန်နေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ကျင်းပသည်။

အစီအစဉ်အရ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားအားကစားကော်မတီဥပဒေ (မူကြမ်း) ရေးဆွဲရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ အားကစားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဇော်ဝင်း က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် မိမိတို့ဥပဒေမူကြမ်းရေးဆွဲရေးအဖွဲ့ တွင် ပါဝင်သော ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရှေ့နေချုပ်ရုံးနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ အိုလံပစ် ကော်မတီရုံးမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ အားကစားအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌများနှင့် အမှုဆောင် များမှ ပိုင်းဝန်းဆွေးနွေးအကြံပြုချက်များအရ အခန်း ၁၃ ခန်းပါဝင်သည့် ဥပဒေမူကြမ်း (Frame Work) ကို ချမှတ်ပြုစုပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ဥပဒေမူကြမ်း ရေးဆွဲရေးကို ယခုလအတွင်း ပြီးပြတ်အောင် ဆောင်ရွက်လိုပါသဖြင့် ယနေ့ အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာသူများက ပိုင်းဝန်းပြီးပြတ်အောင် ဆောင်ရွက် ပေးကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ တက်ရောက်လာသူများက ဆွေးနွေးကြရာ ဒုတိယ ဝန်ကြီးက ဖြည့်စွက်မှာကြားခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ယာဉ်လုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ ဂုဏ်ထူးရ ကျောင်းသားကျောင်းသူများအား ဆုချီးမြှင့်

ပဲခူး စက်တင်ဘာ ၂၅

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ယာဉ်လုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီမှ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် ဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်ခဲ့သော တိုင်းဒေသကြီး/ခရိုင်/မြို့နယ် ယာဉ်လုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီဝင်များ၊ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များ၊ ဂိတ်မှူးများ၊ ယာဉ်မောင်း၊ ယာဉ်နောက်လိုက်များ၏ သားသမီး များအား ဂုဏ်ပြုဆုချီးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်က ပဲခူးမြို့ သီရိဟံသာခန်းမ၌ ကျင်းပရာ အခမ်းအနားသို့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေးနှင့် ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီး ဦးထွန်းဝေ၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ ရဲမှူးချုပ် မြဝင်း၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့ ရဲမှူးကြီး နိုင်ဝင်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးကြင်သိန်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးထွန်းဇော်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေအရာရှိ ဦးဇော်လင်း မောင်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ခရိုင်/မြို့နယ် ယာဉ်လုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ ဝင်များနှင့် ဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ တက်ရောက်ကြပြီး ရဲမှူးချုပ် မြဝင်းက ဆုရကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဆုချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ဝဲပုံ) (ပဲခူးသား)



ပြည်တွင်းရေးရာ



ခြင်းလုံးအားကစားသမားများအား ဂုဏ်ပြု

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၅
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရ
အဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား မြို့နယ်
ပေါင်းစုံ ခြင်းလုံးခတ်ပြိုင်ပွဲတွင်
ပထမ “ဒိုင်းဆုဖလား” ရရှိခဲ့သော
အင်းစိန်မြို့နယ်အသင်းအား ထပ်ဆင့်
ဂုဏ်ပြုသည့်အခမ်းအနားကို စက်တင်
ဘာ ၂၃ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက အင်းစိန်
မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး
ဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌
ကျင်းပခဲ့သည်။
အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင်
အင်းစိန်မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး
ဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး
(မြို့နယ် ကာယပညာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ)
ဦးကျော်တင်က အဖွင့်အမှာစကား
ပြောကြားပြီး ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်း
အုပ်ချုပ်သူ ဦးကျော်ဇောက ပြိုင်ပွဲဝင်
ပထမဆုရအသင်း၏ လေ့ကျင့်မှုနှင့်
ပြိုင်ပွဲဝင်အခြေအနေများအား ရှင်း
လင်းတင်ပြကာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး
ထံသို့ ပထမဆုရရှိခဲ့သော ဒိုင်းဆု
ဖလားအား လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပြီး
မြန်မာပြည်သားဟော့ကုမ္ပဏီမှ ဦးတင်
ဝင်းက ပထမဒိုင်းဆုရ ခြင်းလုံးသမား
တစ်ဦးချင်းစီအား ဂုဏ်ပြုဆုများ
ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ (၆၈၄)

(၁၁) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလေတပ်ဦးစီးချုပ်များညီလာခံ ကျင်းပ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅
မြန်မာနိုင်ငံက ပထမဆုံးအကြိမ်
လက်ခံကျင်းပသည့် (၁၁)ကြိမ်
မြောက် အာဆီယံလေတပ်ဦးစီး
ချုပ်များညီလာခံ (11th AACC) ကို
ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် နေပြည်တော်
သင်္ဂဟတိုတယ် Grand Ball Room
(A) ၌ ကျင်းပသည်။
အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ ကာကွယ်
ရေးဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး
ခင်အောင်မြင့်၊ ဘရူနိုင်းနိုင်ငံလေတပ်
ဦးစီးချုပ် Bri. Gen. (U) Dato Seri
Pahlawan Wardi Bin Abdul
Latip၊ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ လေတပ်
ဦးစီးချုပ် Gen. Soeung Sammang၊
အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံလေတပ်ဦးစီးချုပ်
Air Chief Marshal I.B Putu
Dunial၊ လာအိုနိုင်ငံလေတပ်ဦးစီးချုပ်
Col. Khanphath Phimmahaxay၊
မလေးရှားနိုင်ငံ လေတပ်ဦးစီးချုပ်
Gen. Dato' Sri Haji Roslan Bin
Saad၊ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ လေတပ်
ဦးစီးချုပ် Lt. Gen. Jeffrey F
Delgado၊ စင်ကာပူနိုင်ငံ လေတပ်
ဦးစီးချုပ် Maj. Gen. Hoo Cher
Mou၊ ထိုင်းနိုင်ငံလေတပ်ဦးစီးချုပ်
Air Chief Marshal Prajin
Juntong၊ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ လေတပ်
ဦးစီးချုပ် Lt. Gen. Phuong Minh

Hoa နှင့်တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်
ကြသည်။
ရှေးဦးစွာ သဘာပတိဖြစ်သူ
ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (လေ)
ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင့်က (၁၁)
ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလေတပ်
ဦးစီးချုပ်များညီလာခံ အဖွင့်နှုတ်ခွန်း
ဆက်စကားပြောကြား၍ အစည်း
အဝေးကို ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။
ထို့နောက် အမှတ်တရစုပေါင်းဓာတ်
ပုံရိုက်ကြသည်။(အပေါ်ပုံ) ဆက်လက်
၍ အခမ်းအနားအစီအစဉ်များအား
ဖတ်ကြားအတည်ပြုပြီး (၁၁) ကြိမ်
မြောက် အာဆီယံလေတပ်ဦးစီးချုပ်
များညီလာခံဆွေးနွေးပွဲခေါင်းစဉ်ဖြစ်
သော "Defence Cooperation
Towards Peaceful and
Prosperous ASEAN
Community" အကြောင်းအရာအား
နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ နိုင်ငံရေး
အကြံပေးအဖွဲ့ ခေါင်းဆောင်
ဦးကိုကိုလှိုင်က ရှင်းလင်းပြောကြား
သည်။
ထို့နောက် အစည်းအဝေးသို့
တက်ရောက်လာကြသော အာဆီယံ
လေတပ်များမှ လေတပ်ဦးစီးချုပ်များ
က ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။
ယင်းနောက် ပထမအကြိမ်
အာဆီယံလေတပ်များ ပညာရေးနှင့်

လေ့ကျင့်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းအဖွဲ့
အစည်းအဝေး (1st AAFET-WG)
အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်များအား
ယင်းအစည်းအဝေး၏ သဘာပတိ
အဖြစ် ဆောင်ရွက်ခဲ့သူ ဗိုလ်မှူးချုပ်
မောင်မောင်ကျော်က ရှင်းလင်းတင်ပြ
ပြီး (၁၁)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ
လေတပ်ဦးစီးချုပ်များ ညီလာခံ၏
အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်များကို
ဖတ်ကြားရှင်းလင်းဆွေးနွေးအတည်
ပြုကြကာ အခြားသီးခြားဆွေးနွေးလို
သော အချက်များကို ညှိနှိုင်းဆွေးနွေး
ကြသည်။
ဆက်လက်၍ သဘာပတိက
နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြား၍
(၁၂) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ လေတပ်
ဦးစီးချုပ်များ ညီလာခံအလှည့်ကျ
သဘာပတိအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်
မည့် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ လေတပ်
ဦးစီးချုပ်ထံသို့ဥက္ကဋ္ဌ တာဝန်
လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပြီး ကမ္ဘောဒီးယား
နိုင်ငံ လေတပ်ဦးစီးချုပ် Gen.
Soeung Sammang က နှုတ်ခွန်း
ဆက်စကား ပြောကြားသည်။
ထို့နောက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် (၁၁)
ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလေတပ်
ဦးစီးချုပ်များညီလာခံ ဆွေးနွေး
ညှိနှိုင်း သဘောတူညီချက်များ
လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားကို

ကျင်းပကြသည်။
ညနေပိုင်းတွင် အာဆီယံ လေတပ်
ဦးစီးချုပ်များသည် တပ်မတော်
စစ်သမိုင်းပြတိုက်သို့ သွားရောက်
လေ့လာကြည့်ရှုခဲ့ကြကြောင်းနှင့်
နေပြည်တော်ရှိ သင်္ဂဟတိုတယ်၌
ပြုလုပ်သည့် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲသို့
တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိ
သည်။ (၆၈၀)



အားကစားပြိုင်ပွဲတင် စိတ်လန်းရွှင် ဆန့်ကျင်မှုယစ်ဆေး

သူက အခွန်ဌာနက ဝန်ထမ်း...လား?
ကျွန်တော် သိတာကတော့ "ချေးကောက်" ပါဗျာ...
ပြည်သူ့အကျိုး ဖော်ဆောင်ဖို့ အခွန်မှန်ခွာ ပေးဆောင်ဖို့

ရတနာမှီး ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဓူးပို့ဆောင်ရေး
မြတ်စွာဘုရားပွင့်တော်ဖျာပုံ မဏ္ဍိမဒေသဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဓူးခရီးစဉ်
(၁၄)ညအိပ် (၁၅)ရက်ခရီးစဉ်
(၁၁)ညအိပ် (၁၂)ရက်ခရီးစဉ်
(၇)ညအိပ် (၈)ရက်ခရီးစဉ်
(၄)ညအိပ် (၅)ရက်ခရီးစဉ်
(၁၇)ညအိပ် (၁၈)ရက် (ဂယာ-နယူးဒေလီ-ရေခဲတောင်ခရီးစဉ်)
(၇)ညအိပ် (၈)ရက် (ဂယာ-နယူးဒေလီ-မွန်ဘိုင်းခရီးစဉ်)
ဖော်ပြပါခရီးစဉ်များကို Oct လမှစ၍ လစဉ်ပို့ဆောင်ပေးပါမည်။ Hotel စရိတ်ငြိမ်း
ဖြင့်ခရီးစဉ်များကိုတာဝန်ယူစီစဉ်ပို့ဆောင်ပေးပါမည်။
ရန်ကုန်ရုံးချုပ် ☎ 01 - 377351-2, 246239, ☎ 09 - 73029315, 73198845, 30330800
မန္တလေးရုံးခွဲ ☎ 09-444026228, 09-444027228 ငြိမ်းဦးလွင်ရုံးခွဲ ☎ 085-29769, ☎ 09-33317787

မတ်လအတွက် Oct 3,6 ဖုတ်စည်
တောငါးကြီး၊မင်းလေး(မောင်တော်ဦး)ထမိန်၊
ပေတော်ကတ္တူ (သမီး၊ကျေး) 45000
မုန့်၊ ဓညာဓိဗြူး၊ ငမိုး၊ မုန့်၊ 35000
မော်လမြိုင်၊ ကျိုက္ခလိမ့်၊ မဲလဲဆဲတော်ရှင်
တော်၊ ငါးကျီတော်၊ ခရုတံ၊ 22500
09-256223330, 09-420051117

JUNE PHARMACEUTICAL LTD.
PROVIMIN SPIRULINA
Perfect Food
"ပရိုဗီမင်"
www.junepharmaceuticals.com
Ygn: +95 9 730 12000, 730 13000, 730 14000
Mdy: +95 2 24480, 39985, 39725, 36122

"မွေးနေ့မင်္ဂလာ ဆွဲတောင်းလွှာ"
သားသား ထူးအောင်လင်း(ခ)တွတ်တွတ် အ. မ. က(၃) (မူလွန်)
ဗဟန်း၏ (၇)နှစ်ပြည့် မွေးနေ့မည် နောင်နှစ်ပေါင်များစွာ အသက်
ရှည် အနာမဲ့ ကျန်းမာချမ်းသာစွာဖြင့် ထူးချွန်အောင်မြင်လင်းလက်
တဲ့ သားကောင်းရတနာတစ်ယောက် ဖြစ်ပါစေ။
နှစ်ဖက်သော ဘွားဘွားများနှင့်
ဖေဖေ-ဦးကျော်ခိုင်
မေမေ-ဒေါ် နှင်းနှင်းအေး
ညီလေး-ဘုန်းသစ်နိုင်(ခ)ဖိုးသာထူး
တီတီ-ခင်ဖြူဖြူအေး(ခ)ငယ်ငယ်

ပါမောက္ခဆရာကြီး ဦးစိုးသိန်းဦးစီး၍
NASA ၏ High Tech နည်းပညာဖြင့်
သတ္တုသိုက် ရှာဖွေခြင်း လုပ်ငန်းကို တိကျမှန်ကန်၊
မြန်ဆန်၊ ထိရောက် ပြီး ဈေးနှုန်း သက်သာစွာဖြင့်
လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးနေပါသည်။
No-109၊ ကျွန်းတောလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Hp- 09-73217371, Ph- 01-539883

ရွှေအင်း ခရီးသွားလုပ်ငန်း
ကျိုက်ထီးရိုး၊ ချောင်းသာ (နေ့စဉ်)
ငွေဆောင် (သောကြာ) ကားမျိုးစုံ စီးလုံးငှားသည်။
Ph: 209077, 209388, 09-73167000, 09-73168000

09-420073607
09-73211079
09-49250637
Car Rental, Sale & Services
ခရီးစဉ် စာမျိုးမျိုး၊ စာမျိုးစုံနှင့်
ဖော်သယ်သဖြင့် ကားသစ် မျိုးစုံ
လျှောက်/နှစ်ချုပ် ဖြင့်
ဧည့်သည်/ဝယ်/ငှားရန် ခြံ့သည်။
ယာဉ်ရောင်းချရေး၊ ဆက်သွယ်ပိုင်ပါသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

မိုးသည်းထန်ရွာနက်ကျချောင်းရေကြီး စပါးစိုက်ခင်းများ ရေလွှမ်းမိုး

မော်လမြိုင် စက်တင်ဘာ ၂၅ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အင်းတော် မြို့နယ် မော်လမြိုင်တွင် စက်တင်ဘာ ၂၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းခဲ့သဖြင့် နက်ကျချောင်း ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ကာ စပါးခင်းများ ရေလွှမ်းမိုးမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (အောက်ပုံ) စက်တင်ဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၃ နာရီ ၄၅ မိနစ်က မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းခဲ့သဖြင့် လေးတန်းချောင်းနှင့် နက်ကျချောင်း ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ကာ ချောင်းရိုး တစ်လျှောက်ရှိ ပဲခူးကွင်း၊ နောင်ခမ်းကွင်း၊ သက်ရင်းသာကွင်း၊ ပေါက်ကုန်းကွင်းများရှိ စပါးစိုက်လယ်ဧက ၅၀၀ ကျော် ရေလွှမ်းမိုးခဲ့ရကြောင်း၊ နက်ကျချောင်း တာပေါင်ရိုးသည် စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက်က ရွာသွန်းခဲ့သည့်မိုး

ကြောင့် ပျက်စီးခဲ့ရာ ပြုပြင်နိုင်ခြင်း မရှိသေးမီ ယခုတစ်ဖန် ရွာသွန်းခဲ့သည့် မိုးကြောင့် စပါးစိုက်ခင်းများ ထပ်မံရေလွှမ်းမိုးခံရခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ “အရင်အချိန်တုန်းက ရိုးကို နယ်သူ နယ်သားတွေကို လုပ်အားပေးခေါ်ပြီး တက်ညီလက်ညီ စုပေါင်းမြေဖွဲ့ပြီး အခိုင်အမာ ဆောင်ရွက်ခဲ့တာမို့ ကြိုခိုင်တဲ့ တာပေါင်ရိုးကြီး ဖြစ်ခဲ့တာပါ။ ရေတိုက်စားမှုခံရပြီး တာပေါင်ရိုးကျိုးသွားချိန်တိုင်း ဒေသခံတွေက ဝိုင်းဝန်းပြီး လုပ်အားပေး ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့တာမို့ စပါးစိုက်ခင်းတွေ ကြီးကြီးမားမား ရေလွှမ်းမိုးခံရတာတွေ မရှိခဲ့ပါဘူး။ ဒီနေ့အချိန်မှာ ချောင်းကောလာပြီး ပြုပြင်မှုအားနည်းတဲ့အတွက် တာပေါင်ရိုးတွေကလည်း

ကြိုခိုင်မှု မရှိတော့ဘူး။ မိုးရွာလို့ ရေကြီးတာနဲ့ တာပေါင်ရိုးကျိုးပြီး စပါးစိုက်ခင်းတွေ ရေလျှံတော့တာပဲ။ အခုလို မိုးများတဲ့ နှစ်တိုင်း တာပေါင်ရိုးကျိုးပြီး စပါးစိုက်ခင်းတွေ ရေလွှမ်းမိုးမှုခံနေရတာပါ။ ဒီတာပေါင်ရိုးကြီး ခိုင်ခိုင်မာမာ ပြန်ဖြစ်ဖို့ရာအတွက် နိုင်ငံတော်ရဲ့ ပံ့ပိုးကူညီမှု လိုအပ်နေပါပြီ။ ခေတ်မီစက်ယန္တရားကြီးတွေ အကူအညီနဲ့ ချောင်းကောလာရယ်၊ တာပေါင်ရိုးကြိုခိုင်မှု အားနည်းနေတာရယ်ကို ပြုပြင်နိုင်မှသာ ကျွန်တော်တို့ တောင်သူတွေရဲ့ စပါးစိုက်ခင်းတွေ ရေလွှမ်းမိုးမှုဒဏ်က ကာကွယ်နိုင်ပြီး ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုနည်းကာ သီးနှံအထွက်နှုန်း တောင်းမွန်မှာပါ”ဟု ဒေသခံတောင်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။ လေးတန်းချောင်းရေကြီး ရေလျှံမှုကြောင့် စပါးစိုက်ခင်းများအပြင် ချောင်းရိုးတစ်လျှောက်ရှိ ကျေးရွာများအတွင်း လေးပေခန့်အထိ ရေလွှမ်းမိုးသော်လည်း ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုမရှိကြောင်း သိရသည်။ **နီတိုး(မော်လမြိုင်)**



အမည်ဖြည့်စွက်နှင့်မိဘအမည်မှန် မြစ်ကြီးနားတက္ကသိုလ်မှ ခွဲအမှတ်(၃၁-၁၁) ဘူမိဗေဒဖြင့် အောင်မြင်ပြီးသူ မောင်အောင်ဇော်အား မောင်အောင်ဇော်(ခ) မောင်ဘိုအောင်ဟု ဖြည့်စွက်ခေါ်ပါရန်နှင့် မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးအားဒီး(ခ)ဦးအားဖွဲ့နှင့် ဒေါ်အားညို(ခ)ဒေါ်အားနန်း ဖြစ်ပါသည်။

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။ Air-Con, ငရဲခဲသေတ္တာ၊ အဝတ်လျော်စက် (၁) ကျွမ်းကျင် အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်၊ (၂) ကျွမ်းကျင် အကူ၊ (၃) အလုပ်သင်အကူ (လစာ - ညွှန်နှိုင်း) ၇ 09 5158803, 095198402

အလှဆင်သူဂျာနယ် အလှဆင်သူဂျာနယ်အား ဝယ်ယူအားပေးဖတ်ရှုလိုသူများ၊ ကိုယ်စားလှယ်ယူလိုသူများ (အလှဆင်သူဂျာနယ်) ရုံးအမှတ်-၉၀ (အောက်ဘလောက်)၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်နှင့် ဖုန်း-၀၁-၃၇၅၉၃၇၊ ၀၉-၄၄၀၂၂၄၄၉၉၊ ၀၉-၄၄၀၅၃၄၃၆၈၊ ဖုန်းများသို့ ဆက်သွယ်မှာယူနိုင်ပါသည်။ (၃)နှစ်တိုင်တိုင် စာပေအဖွဲ့အစည်းတို့ဖြင့် နှစ်စဉ်အားဖြင့် ဖုန်းရယူပေးမည်

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းမြင့်အား ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှ အဖွဲ့နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် သမဝါယမဝန်ကြီးအဖွဲ့တို့ လာရောက်တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းမြင့်အား ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှ Lead Economist အဖွဲ့၏ ခေါင်းဆောင်ဖြစ်သူ Mr.Abebe Adugna ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ဝန်ကြီးရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ၌ လာရောက်တွေ့ဆုံခဲ့သည်။ ယင်းသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် Mr. Abebe Adugna က မြန်မာနိုင်ငံတွင် လက်ရှိဆောင်ရွက်နေသည့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဆိုင်ရာ စီမံကိန်းများနှင့် မတူညီသော Development Policy Operation (DPO)နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသော ဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာ မူဝါဒများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အဓိကအားဖြင့် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ပတ်သက်သော ကဏ္ဍများကို ကူညီထောက်ပံ့မှုများဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မြန်မာနိုင်ငံသည် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် ၁၄ ခု မြို့နယ်ပေါင်း ၃၃၀၊ ကျေးရွာပေါင်း ၆၄၉၃၇ ရွာဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားရှိသည့် နိုင်ငံဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ဘဏ်၏ အကူအညီဖြင့် လူထုဗဟိုပြု ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း CDD ကို ဆောင်ရွက်နေသကဲ့သို့ မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာစီမံကိန်းကိုလည်း ကျေးရွာပေါင်း ၁၁၅၀ တွင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း ဆွေးနွေးခဲ့သည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး လုပ်ငန်းစဉ်(၈)ရပ်အထောက်အကူပြု ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးပွဲသို့ တက်ရောက်ပြီး အဖွဲ့အမှားစကားပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများမှ တက်ရောက်လာသည့် အထောက်အကူပြုကော်မတီများမှ လုပ်ငန်းကဏ္ဍအလိုက် လိုအပ်ချက်များ ဆွေးနွေးတင်ပြမှုများအပေါ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဒုတိယဝန်ကြီးတို့က ပြန်လည်ဖြည့်စွက် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ထို့အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးအား

ထိုင်းနိုင်ငံ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးဖြစ်သူ H.E.Mr. Petipong Pungbun Na Ayudhya ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့က ယနေ့မုန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် Hori-zon Lake View Resort Hotel, Inn Gysin Villa Bilateral Meeting Room ဧည့်ခန်းမ၌ လာရောက်တွေ့ဆုံ၍ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့အကြား မွေးမြူရေးကဏ္ဍနှင့် ငါးကဏ္ဍဆိုင်ရာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်းများတွင် နှစ်နိုင်ငံ ပိုမိုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားရေးကို စွဲစွဲလျှောက်လှမ်း ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ထို့အပြင် အသားကဏ္ဍနှင့် ငါးကဏ္ဍဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများတွင် နှစ်နိုင်ငံ အစိုးရအချင်းချင်း သဘောတူညီမှုစာချုပ်လွှာများ လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ရေးအတွက် အကျယ်တဝင့် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက် မြန်မာနိုင်ငံမြောက်ပိုင်းဒေသများတွင် ထစ်ချွန်းမည့် အခြေအနေများ ဆက်လက်ဖြစ်ပေါ်နေမည်။

ချီးကျူးဂုဏ် ပြုခြင်း မြန်မာနိုင်ငံမှ ပထမဆုံးအကြိမ် လက်ခံကျင်းပသည့် ပထမအကြိမ် အာဆီယံလေတပ်များ ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်း အဖွဲ့အစည်းအဝေး(1st AAFET-WG) နှင့် (၁၁)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလေတပ်ဦးစီးချုပ်များညီလာခံ(11th AACC) အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့သည့်အတွက် ဂုဏ်ပြုချီးကျူးပါသည်။ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ)အငြိမ်းစားများ

မူဝင်းအန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ကြပြီး မူဝင်းအာဇာနည်အရရှိစေဖို့ မူဝင်း ရှုထောင့်ဂျာနယ် ဖတ်ကြည့် အမှတ်စဉ်(I/26)ယနေ့ထွက်ပြီ Ph-01-397164, 297297

JUNE PHARMACEUTICAL LTD. Cole S.O.D (Super Oxide Dismutase Antioxidant) တို့ပင်ပိုင်ကြောင့် New Hair Growth Spirulina Shampoo

ရွှေယုန်မင်း အမှတ်တံဆိပ် ပျောက်ကင်းနိုင်သောအနာများ အနာလိမ်းဆေး အနာပဆုတ်ခွာ၊ နို့နာ၊ တိဗ္ဗာနာ၊ ပါးပေါက်နာ၊ မွေးကျွတ်နာ၊ သွေးစုနာ၊ အနာစာပျက်ခြင်းများ၊ သက်တန်နာ၊ သံစူး၊ ငါးစူး၊ အနာဟောင်း၊ အနာသွေးများ၊ လက်စွယ်ခြေစွယ်ငုတ်များ၊ အံဆုံးပေါက်နာများ သွေးကြောင့်ကိုက်နာများကိုထိခိုက်စေသည်။

ရွှေယုန်မင်း အမှတ်တံဆိပ် လွေးငါး ပျောက်ကင်းနိုင်သောရောဂါများ ဝေပတာမမှန်ခြင်း၊ ထိပ်ကျန်နည်းခြင်း၊ ငှက်ခြင်း၊ ယားယံခြင်း၊ အရေပြားပေါ်တွင် ပြူး၊ နီ၊ ညို၊ အတွက်ပျက်ခြင်း၊ အပန်းကွက်ပျက်ခြင်း၊ အသားအရည်ညစ်ခြင်း၊ ပိးယပ်ဝမ်းသွားခြင်း၊ မီးဖွားပြီး သွေးသားမသန်စင်ခြင်း၊ တို့အတွက် သုံးစွဲနိုင်ပါသည်။

နိုင်ငံတကာ

ဥရောပတိုက် စွမ်းအင်လုံခြုံရေး အီရန် ထောက်ပံ့ပေးရန် အသင့်ရှိ

ကုလသမဂ္ဂ စက်တင်ဘာ ၂၅
အီရန်နိုင်ငံသည် ဥရောပတိုက်အတွက် စွမ်းအင်အလုံအလောက် ထောက်ပံ့ပေးနိုင်သော နိုင်ငံဖြစ်ကြောင်း၊ အီရန်နိုင်ငံသည် ဩစတြီးယားနိုင်ငံမှတစ်ဆင့် ဥရောပနိုင်ငံ

များသို့ ဓာတ်ငွေ့တင်ပို့ပေးရန် အသင့်ရှိကြောင်း အီရန်သမ္မတ ဟာဆန်ရူဟာနီက စက်တင်ဘာ ၂၅ရက်တွင် ပြောကြားလိုက်သည်။
အီရန်သမ္မတ ရူဟာနီသည် ၆၉ ကြိမ်

မြောက် ကုလသမဂ္ဂအထွေထွေညီလာခံ တက်ရောက်ရန် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နယူးယောက်မြို့သို့ ရောက်ရှိနေချိန်အတွင်း ဩစတြီးယားသမ္မတ ဟိန်းဇ်ဖစ်ရှာနှင့် စက်တင်ဘာ ၂၄ရက်က တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရာ

တွင် အထက်ပါအတိုင်း ပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
အီရန်နိုင်ငံ၏ အဏုမြူစွမ်းအင် အစီအစဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ သဘောတူညီချက် တစ်ရပ်ရရှိရန် အလွန်နီးစပ်လာပြီဖြစ်ကြောင်း ရူဟာနီက ပြောကြားသည်။ နိုင်ငံတော် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နျူကလီးယားနည်းပညာကို ငြိမ်းချမ်းသော ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် အသုံးပြုနိုင်ရန် လိုအပ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။

အီရန်နိုင်ငံသည် ဥရောပတိုက်စွမ်းအင် ဖူလုံရေးအတွက် အဓိကကျသော အခန်းကဏ္ဍမှ ရပ်တည်နေကြောင်း ရူဟာနီက ပြောကြားသည်။ ဒေသဆိုင်ရာ စွမ်းအင်လုပ်ငန်းကဏ္ဍတွင် ရုရှားနိုင်ငံက ထိန်းချုပ်ထားမှုကို အဆုံးသတ်စေရန် အီရန်နိုင်ငံက လိုလားသည်။
တူရကီနိုင်ငံမှ ဥရောပသို့ ဆက်သွယ်မည့် ဓာတ်ငွေ့ပိုက်လမ်းစီမံကိန်းကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် ဥရောပသမဂ္ဂ(အီးယူ) က အဆိုပြုထားပြီး ကက်စပီယန်ပင်လယ်မှ ဓာတ်ငွေ့ကို ဥရောပသို့ တင်ပို့ရောင်းချလာနိုင်ရန် မျှော်မှန်းသည်။ **ပီတီအိုင်။**

ပါရှန်ပင်လယ်ကွေ့ရှိ အီရန်ကမ်းလွန်ရေနေနှင့် ဓာတ်ငွေ့တူးဖော်ရေးစင်ကို တွေ့ရစဉ်။



စစ်သွေးကြွများနှင့် ပူးပေါင်းသူနိုင်ငံသားများကို ဥပဒေဖြင့် အရေးယူရေး လုံခြုံရေးကောင်စီဆုံးဖြတ်

ကုလသမဂ္ဂ စက်တင်ဘာ ၂၅
အီရန်နှင့် ဆီးရီးယားနိုင်ငံတို့သို့ သွားရောက်ကာ နိုင်ငံခြားသားစစ်သွေးကြွများအဖြစ် ပါဝင်လှုပ်ရှားသူများအား ထိန်းချုပ်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ရန် ဖော်ပြသည့် ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ရပ်ကို ကုလသမဂ္ဂ လုံခြုံရေးကောင်စီက စက်တင်ဘာ ၂၄ ရက်တွင် တစ်ခဲနက် အတည်ပြုလိုက်ကြောင်း အမေရိကန်သတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အိုင်အက်စ်အဖွဲ့နှင့် အယ်လ်နူဆာရာတပ်ဦးတို့ကဲ့သို့သော စစ်သွေးကြွအုပ်စုများတွင် ပါဝင်သည့် နိုင်ငံသားများအား သက်ဆိုင်ရာနိုင်ငံများက ရာဇဝတ်ဖြစ်မှုဆိုင်ရာ ဥပဒေဖြင့် ပြင်းပြင်းထန်ထန် အရေးယူအပြစ်ပေးနိုင်မည့် ဥပဒေများကို အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများက ရေးဆွဲအတည်ပြုကြရန် ကုလသမဂ္ဂလုံခြုံရေးကောင်စီ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်တွင် ဖော်ပြသည်။ အဆိုပါ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများက မဖြစ်မနေ အကောင်အထည်ဖော်ရမည်ဖြစ်သည်။

ချမှတ်

ကုလသမဂ္ဂ လုံခြုံရေးကောင်စီ၏ အထူးအစည်းအဝေးတစ်ရပ်တွင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုက ဦးဆောင်၍ အဆိုပါ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို တည်တညွတ်တည်း ချမှတ်ခဲ့သည်။

နိုင်ငံအကြီးအကဲများ အစုံအညီ တက်ရောက်သည့် ယင်းအထူးအစည်းအဝေးတွင် အတည်ပြုချမှတ်ခဲ့သော ဆုံးဖြတ်ချက်သည် သမိုင်းတွင်ရစ်မည့် ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ရပ် ဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန် သမ္မတ ဘာရတ်အိုဘားမားက ပြောကြားသည်။

ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများသည် ၎င်းတို့၏ ပိုင်နက်နယ်မြေမှတစ်ဆင့် အကြမ်းဖက်သမားသို့မဟုတ် အကြမ်းဖက်အုပ်စုသွားလာလှုပ်ရှားမှုကို တားဆီးပိတ်ပင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်ပသို့ သွားရောက်၍ စစ်သွေးကြွများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ မပြုလုပ်နိုင်စေရန် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများက ဥပဒေများပြဋ္ဌာန်း၍ တားဆီးကာကွယ်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း အိုဘားမားက ပြောကြားသည်။

ရိုက်တာ။

ဒုက္ခသည်များအား ယာယီဗီဇာထုတ်ပေးရန် ဩစတြေးလျ သဘောတူညီ

ဆစ်ဒနီ စက်တင်ဘာ ၂၅
ဩစတြေးလျနိုင်ငံသည် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံနှင့် ရရှိသော သဘောတူညီချက် တစ်ရပ်အရ ခိုလှုံခွင့်တောင်းခံလိုသူ ဒုက္ခသည်များအတွက် ယာယီဗီဇာများ ထုတ်ပေးတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက စက်တင်ဘာ ၂၅ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အနိုင်ရ

ဒုက္ခသည်များအား ယာယီဗီဇာထုတ်ပေးရေးစနစ်နှင့် ပတ်သက်၍ အငြင်းပွားဖွယ်ရာ ပြောဆိုမှုများ ပေါ်ထွက်လျက်ရှိသည်။ ကွန်ဆာဗေးတစ် ဝန်ကြီးချုပ် တိုနီအက်ဘော့သည် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးဆိုင်ရာ တင်းကျပ်သည့် မူဝါဒများကို ချမှတ်ကျင့်သုံးသွားမည်ဟု မဲဆွယ်စည်းရုံးကာ လွန်ခဲ့သည့်နှစ် စက်တင်ဘာလက ရွေးကောက်ပွဲတွင် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။

ပိုမိုတင်းကျပ်သည့် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးမူဝါဒများအား ချမှတ်ကျင့်သုံးခြင်းကို နိုင်ငံတကာက ဝေဖန်ခဲ့ကြသော်လည်း ပြည်တွင်း၌ မဲဆန္ဒရှင်များ၏ ထောက်ခံမှုကို တိုးပွားစေခဲ့သည်။

ဖွင့်လှစ်

ဩစတြေးလျနိုင်ငံသည် ပါပူဝါနယူးဂီနီနှင့် တောင်ပစိဖိတ်ကျွန်းနိုင်ငံဖြစ်သော နော်ရူးနိုင်ငံတို့၌ ကမ်းလွန်ထိန်းသိမ်းရေးစခန်းများကိုဖွင့်လှစ်ကာ ခိုလှုံခွင့်တောင်းခံလိုသူများအား ဒုက္ခသည်များအဖြစ် လက်ခံရန် သင့်၊ မသင့် ဆုံးဖြတ်သည့် လုပ်ငန်းစဉ်ကို ဆောင်ရွက်သည်။

ယခင်ဩစတြေးလျ ဝန်ကြီးချုပ် ဂျန်ဟောင်းဝပ်လက်ထက်တွင် ယာယီဗီဇာများကို ထုတ်ပေးခဲ့သော်လည်း ၂၀၀၈ ခုနှစ်တွင် ယင်းဗီဇာစနစ်ကို ပြန်လည်ဖျက်သိမ်းခဲ့သည်။

ပီတီအိုင်။

နိုင်ဂျီးရီးယားတွင် ဘိုကိုဟာရမ်စစ်သွေးကြွ ၂၆၀ ကျော် လက်နက်ချ

အဘူဂျာ စက်တင်ဘာ ၂၅
နိုင်ဂျီးရီးယားနိုင်ငံ အရှေ့မြောက်ပိုင်းတွင် ဘိုကိုဟာရမ်စစ်သွေးကြွ ၂၆၀ ကျော် လက်နက်ချခဲ့ကြကြောင်း စစ်ဘက်က ပြောကြားသည်ဟု ဘီဘီစီက ဖော်ပြသည်။(ယာပုံ)
ဘိုကိုဟာရမ်အုပ်စု၏ မကြာသေးမီက ထွက်ပေါ်လာခဲ့သော ဝါဒဖြန့်ပီဒီယိုတွင် ၎င်းတို့၏ သေဆုံးခဲ့ပြီဖြစ်သော ခေါင်းဆောင် အဘူဘာကာရှီကာအူ အသွင်ဟန်ဆောင်ခဲ့သူ စစ်သွေးကြွကိုလည်း သတ်ဖြတ်ခဲ့သည်ဟု စစ်ဘက်က ပြောသည်။



အလင်းဝင်ခဲ့ကြောင်း၊ အရှေ့မြောက်ပိုင်း တစ်နေရာ၌ အခြား ၁၃၃ယောက် အလင်းဝင်ခဲ့ကြောင်း စစ်ဘက်က ပြောသည်။

အဆိုပါပြောကြားချက်များကို မှန်ကန်မှု ရှိမရှိ ခြုံငုံစစ်ဆေးရန် မလွယ်ကူကြောင်း ဘီဘီစီ သတင်းထောက်က ပြောသည်။

၎င်းသတင်းသာ မှန်ကန်မည်ဆိုလျှင် ဘိုကိုဟာရမ်စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်နေသည့် နိုင်ဂျီးရီးယားအစိုးရတပ်ဖွဲ့အတွက် အဓိကအလှည့်အပြောင်းတစ်ရပ် ဖြစ်လာမည်ဟု ၎င်းက ထပ်မံပြောကြားသည်။

၂၀၀၉ ခုနှစ်က အစိုးရတပ်နှင့် တိုက်ပွဲ

ဖြစ်ပွားပြီး ဘိုကိုဟာရမ်ခေါင်းဆောင် အဘူဘာကာရှီကာအူ သေဆုံးသွားကြောင်း လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့က ကြေညာခဲ့ခြင်းကို စစ်ဘက်က ဤသို့ လူသိရှင်ကြား ရှင်းလင်းခြင်းမှာ ပထမဆုံးအကြိမ်ဖြစ်သည်။

လွန်ခဲ့သည့်သီတင်းပတ်တွင်ဘိုကိုဟာရမ် စစ်သွေးကြွများကို ထိုးစစ်ဆင်ရာ၌ သေဆုံးသူများတွင် ရှီကာအူဟန်ဆောင်သော မိုဟာမက် ဘာရှာအမည်ရှိစစ်သွေးကြွလည်း ပါဝင်ကြောင်း နိုင်ဂျီးရီးယား ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခရစ်တို လူကိုလာဒဲက ပြောကြားသည်။

ဘီဘီစီ။

စင်ကာပူလူဦးရေ တိုးတက်မှုနှုန်း ၁၀နှစ်အတွင်း အနိမ့်ဆုံးသို့ ရောက်ရှိ

စင်ကာပူ စက်တင်ဘာ ၂၅
စင်ကာပူနိုင်ငံ၏ လူဦးရေတိုးတက်မှုနှုန်းသည် ၁၀နှစ်အတွင်း အနိမ့်ဆုံးနှုန်းသို့ ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း အမျိုးသားလူဦးရေနှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဌာနက စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်သော အစီရင်ခံစာ တစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြသည်။

စင်ကာပူနိုင်ငံ၏ လူဦးရေတိုးတက်မှုနှုန်းသည် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇွန်လမှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇွန်လအထိဖြစ်သော ကာလတွင် ၁၁၁၀၀ ရာခိုင်နှုန်းသာ ရှိခဲ့သည်။ စင်ကာပူနိုင်ငံ၏ လူဦးရေသည် ဇွန်လ အခြေပြစာရင်းအရ ၅၅၀၀၀၀ ဝန်းကျင်ရှိသည်။

စင်ကာပူနိုင်ငံသားတို့၏ လူဦးရေ တိုးတက်မှုနှုန်းသည် သုည ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်းရှိခဲ့ပြီး ၃ ဒသမ ၃၄ သန်းရှိသည်။ အခြ

တမ်း နေထိုင်ခွင့်(ပီအာရ်) ရရှိထားသူ များ၏ လူဦးရေမှာမူ ၅၂၇၇၀၀ ၌ ဆက်လက်တိုးနေကြောင်း အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြသည်။

စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ မူလနိုင်ငံသားဦးရေ ကျဆင်းမှု မရှိစေရေးအတွက် တစ်နှစ်လျှင် ၁၅၀၀၀ မှ ၂၅၀၀၀ အထိ လူဦးရေတိုးရန် အစိုးရက စီစဉ်ထားသည်။ ပီအာရ်လူဦးရေ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် တစ်နှစ်လျှင် ပီအာရ် ၃၀၀၀၀ ခန့် ထုတ်ပေးလျက်ရှိသည်။

စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ အသက်ရှည်သူဦးရေ တိုးပွားလာနေကြောင်း၊ အသက်(၆၅)နှစ်နှင့် အထက် နိုင်ငံသားဦးရေမှာ လွန်ခဲ့သည့်နှစ်က ၁၁ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်းရှိခဲ့ရာမှ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၁၂ ဒသမ ၄ ရာခိုင်နှုန်းရှိကြောင်း အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြထားသည်။

ဆင်ဟွာ။



စင်ကာပူ မူလတန်းကျောင်းသူ၊ကျောင်းသားလေးများ ယဉ်ကျေးမှုအနုပညာဘာသာရပ် လေ့လာသင်ယူကြစဉ်။

DAGON CITY 1

Makes Myanmar More Beautiful



FIRST TWO TOWERS ARE FULLY RESERVED
**NEW TOWERS WITH
PAGODA VIEW FOR
RESERVATION!**



Exclusively at the Dagon City 1 Grand Opening:
All attendees are welcome to join our lucky draw.
OWN A PIECE OF PRESTIGE AND
GET A CHANCE TO WIN A MERCEDES BENZ
September 27th 9:00 a.m.
Also featuring Dagon City 1 Brand Ambassador
Eindra Kyaw Zin, Lucky Draws and Many More
Surprises!

Pre-registration required
Call +95 9 2544 28883 to reserve a seat!



Dagon City 1 ၏ ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနား တွင်
ကြွရောက်လာသော လူကြီးမင်းများအားလုံး
ပါဝင်ဆင်နွှဲနိုင်မည့် အထူးကံစမ်းမဲ
အစီအစဉ်များ ပါဝင်ပါသည်။
အဆင့်မြင့် အိမ်ယာများကို ပိုင်ဆိုင်ရယူပြီး
Mercedes Benz ရရှိနိုင်မည့် အထူးအခွင့်အရေး

၂၇ ရက်နေ့ စက်တင်ဘာလ ၂၀၁၄
နံနက် ၉:၀၀

Premium Partners:



WIN
MERCEDES BENZ
2014 C-CLASS
NEW MODEL



DAGON CITY 1
GALLERY SHOWROOM ADDRESS:
U Htaung Bo Circle, No. 61, 63, Zoological Garden Road,
Dagon Township, Yangon.
WWW.DAGONCITY1.COM

ပြည်တွင်းရေးရာ



ပုသိမ် ရွှေမုဋ္ဌာစေတီတော်တွင် ပုဒ္ဒတ္တပတ်ပွားနှင့် ရွှေကျောင်းဆောင်ကိန်းဝပ်စံပယ်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၅ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ပေကျင်း မြို့၊ ပုဒ္ဒတ္တပတ်တိုက်ဆရာတော်က မွေလက်ဆောင်အဖြစ် လှူဒါန်းသည့် ပုဒ္ဒတ္တပတ်ပွားနှင့် ရွှေကျောင်းဆောင်သည် စက်တင်ဘာ ၁၉ရက် တွင် ရန်ကုန်မြို့ နိုင်ငံတော်ပရိယတ္တိ သာသနာ့တက္ကသိုလ် (ရန်ကုန်)၌ တစ်ညတာ ကိန်းဝပ်စံပယ်တော်မူ ခဲ့သည်။ အဆိုပါ ပုဒ္ဒတ္တပတ်ပွားနှင့် ရွှေကျောင်းဆောင်ကို စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၅ နာရီခွဲတွင် အနေ ကဇာတင်အခမ်းအနားကျင်းပခဲ့ပြီး စွယ်တော်ပွားပင့်ဆောင်ရေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် သာသနာရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ မောင်မောင်ဌေးနှင့် သာသနာရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ နိုင်ငံ တော်ပရိယတ္တိသာသနာ့တက္ကသိုလ် (ရန်ကုန်) မှ ဝတ်အသင်းအဖွဲ့များက ရန်ကုန်မြို့မှ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့သို့ ဆက်လက်ပင့်ဆောင်ခဲ့ သည်။

ပုဒ္ဒတ္တပတ်ပွားနှင့် ရွှေကျောင်း ဆောင်ပင့်ဆောင်ရာ လမ်းတစ်လျှောက် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပညာဓာတ်တန်း မြို့နယ်၊ ပန်းတနော်မြို့နယ်၊ ကျောင်း ကုန်းမြို့နယ်နှင့် ကန်ကြီးထောင့်မြို့ နယ်တို့ရှိ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာများမှ ဒေသခံပြည်သူများ၊ ဝတ်အသင်းအဖွဲ့ များ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ပုဒ္ဒတ္တပတ်ပွားအား ဖူးမြော်ကြည့်မည် ပြီး အလှူငွေများထည့်ဝင်လှူဒါန်းကြ သည်။

ထို့နောက် ပုဒ္ဒတ္တပတ်ပွားနှင့် ရွှေကျောင်းဆောင်သည် ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့သို့ ရောက်ရှိပြီး ဒေဝါဝင်း၊ ရာဇဝင်းအဖွဲ့များခြံရံကာ ပုသိမ်မြို့ တွင်း၌ လှည့်လည်အပူဇော်ခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ပုဒ္ဒတ္တပတ်ပွားအား ထားရှိပူဇော်မည့် ပုသိမ်မြို့ ရွှေမုဋ္ဌာ စေတီတော်သို့ ပင့်ဆောင်လာခဲ့ရာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးသိန်းအောင်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများနှင့် ရွှေမုဋ္ဌာစေတီ တော်ဝေါပကအဖွဲ့များက ကြိုဆို ဖူးမြော်ကြည့်မည်ကာ ကိန်းဝပ်စံပယ်တော် မူမည့် တန်ဆောင်းအတွင်းသို့ ပင့် ဆောင်၍ အပူဇော်ခံထားရှိကြောင်း သိရသည်။

(အပေါ်ပုံ) (သတင်းစဉ်)

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ ၃၈(၅၀) ပြည် ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ်နေ့ အား ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် စက်တင်ဘာ ၂၄ ရက်က ကမ္ဘာ လှည့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း လုံခြုံရေး ရဲတပ်ဖွဲ့(နေပြည်တော်)မှ တပ်ဖွဲ့ မှူး ရဲမှူးကြီး ဇော်ဝင်းအောင် ဦးစီး၍ အရာရှိ/အခြားအဆင့် (၁၇)ဦးတို့က နေပြည်တော် ဇေယျ သီရိမြို့နယ် ခုတင်(၁၀၀၀) ပြည်သူ့ ဆေးရုံတွင် စုပေါင်းသွေးလှူဒါန်း ကြစဉ်။ (၅၁၅)



ခေတ်ရှေ့ဆောင် ၀၉ ၄၄၉၂၅၀၁၉၁၊ ၀၁-၇၁၀၀၈၂
၀၉ ၄၂၀၀၀၅၂၇၈၊ ၀၉ ၅၀၇၃၄၄၄

အင်းလေးမောင်တောင်ဦးဘုရား၌ ၊ လှိုင်ကော်-တောင်ကုတ်စေတီ၊ ကလေး၊ ဝင်းတယ၊ ထန်းစမ်း၊ ရွှေတော်ကတ္တူ၊ ချေပြည်တော်(၇)ရတီ၊ ထားဝယ်ဆုံကုံးနှင့်၊ နှစ်ကိုးရံဆုံ(၇)ရတီ၊ ခရီးစဉ်တိုင်း-စက်ဝလှေ+ထမင်းထွေး+တည်း(ငြိမ်း)-၈၀၀၀/- ထွက်မည်

အရောက်ပို့သင်္ကန်း
သွားရမ်းသာသင်္ကန်းတိုက်
☎: 01-512443, 09-73017656, 09-32380867

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ပညာဒါန အခမဲ့

၂၀၁၄-၁၅ ပညာသင်နှစ် (၁၀-တန်း) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဖြေဆိုမည့် မည်သူမဆို တက်ရောက်နိုင်သည်။
ဘာသာရပ်တစ်ခုချင်း ဝါရင့်ဆရာ/ဆရာမကြီးများ သင်ကြားပို့ချမည်။

၁ ပတ် ၆ ရက်တက်၊ (၅) လပြတ်သင်တန်း

ပို့ချချက်၊ မှတ်စု အပြည့်အစုံပံ့ပိုးမည်။ မည်သည့်အခကြေးငွေမှပေးရန်မလို
အောက်တိုဘာ(၁)ရက်နေ့ သင်တန်းစမည်။ သင်တန်းဝင်ခွင့်ပုံစံလက်ခံပြီ။

သင်တန်းတည်နေရာ **သင်တန်းအချိန်** မွန်းလွဲ ၁:၃၀ မှ ညနေ ၆:၀၀ နာရီ

ကျိုလီယာမှတ်စလင်မ်သာသနာ့ရန်ပုံငွေအဖွဲ့မှ ဦးစီးသော အဖွဲ့များသုခရိပ်သာ အမှတ်(၁)၊ သုခလမ်း၊ ၁-ရပ်ကွက်၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၅၇၇၄၇၃၊ ၈၅၅၁၁၉၁၊ ၀၉၂၅၉၂၉၁၅၅၁၊ ၀၉၂၅၉၂၉၁၅၅၄၊ ၀၉၂၃၄၃၃၀၂၄

ကူးစက်မြန် အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါ သတိပေးနှိုးဆော်ချက်

- * အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါသည် ကူးစက်မြန်ရောဂါတစ်မျိုးဖြစ်ပြီး ကုသရန်ခက်ခဲသည့်အပြင် ရောဂါပြန့်ပွားမှု အား ထိန်းချုပ်ရန်ခက်ခဲသော ရောဂါဖြစ်ပါသည်။
 - * ယခုအခါ အာဖရိကအနောက်ပိုင်းဒေသရှိ Guinea, Liberia, Nigeria, Sierra Leone နှင့် Congo နိုင်ငံတို့တွင် ရောဂါကူးစက်ဖြစ်ပွားနေပြီး ရောဂါဖြစ်ပွားသူများ၏ (၉၀)ရာခိုင်နှုန်း အသက်ဆုံးရှုံးနိုင်ပါသည်။
 - အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါကူးစက်နိုင်သောနည်းလမ်းများ**
 - * အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါသည် ရောဂါပိုးရှိသော လူ(သို့မဟုတ်) တိရစ္ဆာန်၏ တံတွေး၊ သွေး၊ ခန္ဓာကိုယ်မှ ထွက်သော အရည်တို့နှင့် တိုက်ရိုက်ထိတွေ့ကိုင်တွယ်ခြင်း၊
 - * အဆိုပါသွေးနှင့် ခန္ဓာကိုယ်မှ အရည်များထိတွေ့ထားသော အရာဝတ္ထုများနှင့် ထိတွေ့ကိုင်တွယ်ခြင်းတို့မှ ကူးစက်နိုင်သည်။
 - * **ဆားစ်၊ လူတုပ်ကွေးကပ်ရောဂါ၊ H₁N₁ ကြက်ငှက်တုပ်ကွေးရောဂါ၊ မားစ် ပြင်းထန်အဆုတ်ရောင်ရောဂါ (MERS-CoV) တို့ကဲ့သို့ လေထဲမှတစ်ဆင့် ကူးစက်နိုင်သော ရောဂါမဟုတ်ပါ။**
 - * အိတ်လိုလားရောဂါသည် လေ၊ ရေ၊ အစားအစာတို့မှတစ်ဆင့် မကူးစက်နိုင်ပါ။
 - * **ယခုအချိန်အထိ အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါကို ကာကွယ်ကုသရန် ဆေးမရှိသေးပါ။ ရောဂါမဖြစ်ပွားရန် ကာကွယ်ရန် အရေးကြီးပါသည်။**
 - * ရောဂါပိုးရှိသော လူနှင့် တိရစ္ဆာန်တို့၏ တံတွေး၊ သွေး စသော ခန္ဓာကိုယ်အရည်များအား ကိုင်တွယ် ထိတွေ့သူများတွင် အဓိကရောဂါ ကူးစက်နိုင်ခြေရှိသဖြင့် ကာကွယ်သည့်နည်းလမ်းများကို တိကျစွာ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပါသည်။
 - အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါသံသယလက္ခဏာများ**
 - အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါ ကူးစက်ဖြစ်ပွားနေသောနိုင်ငံများ အထူးသဖြင့်(အနောက်အာဖရိကနိုင်ငံများ)သို့ သွားရောက်ခဲ့သူများ(သို့မဟုတ်)နိုင်ငံတကာခရီးသွားသူများ၊ ကူးစက်မြန်အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါလူနာအား တိုက်ရိုက်ပြုစုကုသထိတွေ့ကိုင်တွယ်ခဲ့သူများ၊ ရောဂါရှိသော တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များအား ထိတွေ့ကိုင်တွယ်သူများတွင်-
 - * ဖျားခြင်း၊ အားအင်ချည်နုခြင်း၊ ကြွက်သားနှင့် အဆစ်အမျက်များ နာကျင်ကိုင်ခဲခြင်း၊ ခေါင်းကိုက်ခြင်း၊ လည်ချောင်းနာခြင်း၊ အစားအသောက်ပျက်ခြင်း၊ အစာမျိုရခက်ခြင်း၊ အသက်ရှူရခက်ခြင်း၊ ကြိုထိုးခြင်း၊ အနံ့ခြင်း၊ အရည်ဝမ်းသွားခြင်း၊ ဗိုက်နာခြင်း၊
 - * အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါသည် အသည်းနှင့်ကျောက်ကပ်များ ပျက်စီးနိုင်သဖြင့် ခန္ဓာကိုယ်အတွင်းနှင့် အပြင် သွေးယိုထွက်မှုရှိခြင်းကြောင့် အသက်အန္တရာယ်ဖြစ်နိုင်ပါသည်။
 - အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါကူးစက်မှုမရှိစေရေး ကာကွယ်ရန်နည်းလမ်းများ**
 - ၁။ တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးကို အထူးဂရုပြုပါ။
 - ၂။ လက်ကို ရေနှင့်ဆပ်ပြာဖြင့် မကြာခဏ ဆေးကြောပါ။
 - ၃။ ရောဂါပိုးရှိသူ၏ သွေးနှင့် ၎င်းခန္ဓာကိုယ်မှထွက်သော အရည်များအား ထိတွေ့ကိုင်တွယ်ခြင်းမပြုရ။
 - ၄။ ရောဂါပိုးရှိသော လူ၊ တိရစ္ဆာန်တို့၏သွေးနှင့် ၎င်းခန္ဓာကိုယ်မှထွက်သောအရည်များရှိနိုင်သည့် အရာဝတ္ထု ပစ္စည်း၊ ခဲများ၊ စားပွဲများ၊ အိပ်ရာ၊ လှေကားလက်ရန်း၊ နံရံစသည်တို့အား ထိတွေ့ကိုင်တွယ်ခြင်းမပြုရ။
 - ၅။ အထူးသဖြင့် အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါကူးစက်ဖြစ်ပွားသော နိုင်ငံများသို့ သွားရောက်ခဲ့သူများနှင့် နိုင်ငံ တကာ ခရီးသွားသူများတွင် အောက်ဖော်ပြပါ သံသယလက္ခဏာများဖြစ်ပေါ်လာပါက ကျန်းမာရေးဌာနသို့ ချက်ချင်းသတင်းပို့ ဆေးကုသမှုခံယူပါ။
 - ဖျားခြင်း၊ ခေါင်းကိုက်ခြင်း၊ ကိုယ်လက်ကိုက်ခဲခြင်း၊ နှိုးချည်ခြင်း၊ လည်ချောင်းနာခြင်း၊ အရည်ဝမ်းသွားခြင်း၊ အနံ့ခြင်း၊ ခန္ဓာကိုယ်အတွင်းနှင့်အပြင် သွေးယိုထွက်မှုရှိခြင်း။**
 - ၆။ အထက်ပါ သံသယလက္ခဏာဖြစ်ပွားသူများတွေ့ရှိပါက နီးစပ်ရာကျန်းမာရေးဌာနသို့ ချက်ချင်းသတင်းပို့ပါ။
 - ၇။ နိုင်ငံခြားသို့ ခရီးသွားရောက်ရန် အစီအစဉ်ရှိပါက ရောဂါဖြစ်ပွားကူးစက်နေသည့်နိုင်ငံများသို့ သွား ရောက်ခြင်းကို ရှောင်ကြဉ်ပါ။
 - ၈။ ရောဂါဖြစ်ပွားကူးစက်လျက်ရှိသော နိုင်ငံများမှ မြန်မာနိုင်ငံတွင်း ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသူများအနေဖြင့် ကျန်းမာရေးဌာနများသို့ ဆက်သွယ်သတင်းပေးပို့ပြီး ရောဂါကာကွယ်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ အကြံဉာဏ် ရယူဆောင်ရွက်ပါ။
 - ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အိတ်လိုလားရင်ရပ်စဲရောဂါ ကြိုတင်ကာကွယ်ကုသထိန်းချုပ်ရေးလုပ်ငန်းများကို စနစ်တကျဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့်အတွက် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ သတိပေးနှိုးဆော်ချက်များကို တိကျစွာ လိုက်နာဆောင်ရွက်ပါ။**
- ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

ရှေ့ပိုးနန်းတော်(၂)နှစ်ပြည့် ဝါကျွတ်အထူးPromotionတွင်
ပျော်ရွှင်စွာဈေးဝယ်ရင်း လက်ဆောင်များရယူပါ. . .

- (၆)မျိုး (၆)စုံ ၆၉၀၀၀ကျပ်
- သတို့သမီးအတွက်ဝယ်လျှင် သတို့သားအတွက်လက်ဆောင်
- ပိုး(၁)ထည်ဝယ် ပိုး(၁)ထည်လက်ဆောင်
- ကွန်ပျူတာပန်းထိုး(၁)ထည်ဝယ် ကွန်ပျူတာပန်းထိုး(၁)ထည် လက်ဆောင်
- ချိတ်(၁)ထည်ဝယ် ချိတ်(၁)ထည် လက်ဆောင်
- ပွဲထိုင်ဇာဝယ်လျှင် ချိတ်(၁)ထည် လက်ဆောင်

ဆိုင်(၁)- အမှတ်(၂၈၁-အေ) အလယ်ရွှေပွဲတိုင်လမ်းမကြီး၊ တိုတယ်ရွှေပွဲတိုင်အနီး၊ ဝတန်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၃၆၂၂၃၇၄၁။
ဆိုင်(၂)- အမှတ်(၉၆) ခြေညီ၊ ဆ/တရပ်ကွတ်၊ လေးထောင့်တန်လမ်းမပေါ်၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၃၀၂၆၂၈၁။
ဆိုင်(၃)- အမှတ်(၁၁၅) ရွှေတောင်တန်းလမ်း(အလယ်)၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၀၅၅၆၃။
ဆိုင်(၄)- အမှတ်(၅၁၆) ၂၆လမ်း၊ ၆၄- ၆၅ကြား၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း- ၀၉၃၆၂၂၃၇၂။
ဆိုင်(၅)- အမှတ်(၁၉၃) ၀-တွင်း၊ သပြေတန်းဈေး၊ ဇေယျသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်၊ ၀၉-၄၉၃၁၀၄၄၄၊ ၀၆၇-၄၃၂၈၉၉။
ဆိုင်(၆)- အမှတ်(၉၅-ခ) လမ်းမတော်လမ်း၊ ဆံတော်ရပ်ကွတ်၊ ပြည်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၂၅၂၈၀၈၈၇။
ဆိုင်(၇)- သီရိဓမ္မသာ(၄)ရပ်၊ အမှတ်(၄)ရပ်ကွတ်၊ ပညာဦးမြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၂၅၉၂၈၁၈၈၉။

ပြည်တွင်းရေးရာ

သထုံမြို့တွင် စပါးပျက်ပိုးများအန္တရာယ်ကာကွယ်ရန် မီးထောင်ချောက်များဖြင့် ကာကွယ်မှုပြုလုပ်

သထုံ၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
သထုံမြို့နယ်အတွင်းရှိ စပါးစိုက်ခင်းများအတွင်း ကျရောက်တတ်သော ဖျက်ပိုးများအန္တရာယ် ကာကွယ်ရန်အတွက် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်ညနေ ၆ နာရီက သထုံ-မော်လမြိုင် ကားလမ်းနံဘေး ဝဲယာနစ်ဖက်ရှိ လယ်ကွင်းများတစ်လျှောက် မီးထောင်ချောက်များကို လိုက်လံထွန်းထောင်ချောက်များကို လိုက်လံထွန်းထွေးမှုများရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အတွက်ကြောင့် တောင်သူတွေ စပါးအထွက်နှုန်း တိုးတက်ဖို့အတွက် ဒါတွေကအထောက်အကူ ဖြစ်စေမှာပါ” ဟု မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးအရာရှိ ဦးစိန်မောင်က ပြောသည်။ အဆိုပါမီးထောင်ချောက်ထွန်းညှိရာသို့ သထုံမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစောဘသိန်း၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းထွန်းနိုင်၊ ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမြင့်ခိုင်၊ စိုက်ပျိုးရေးဌာနဝန်ထမ်းများနှင့် တောင်သူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး လမ်းဘေးဝဲယာတစ်လျှောက်တွင် မီးထောင်ချောက်တိုင်ပေါင်း ၃၀၀ ကို ထွန်းညှိပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။



သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲရေး မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ ဆီဆိုင်၌ကျင်းပ

ဆီဆိုင်၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် စီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးအတွက် ဆီဆိုင်မြို့နယ် ပင်စိုက်ရေးအဖွဲ့အစည်းမှ စီမံခန့်ခွဲရေးဌာနမှ စိုက်ပျိုးပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်း အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်း

က ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ၎င်းအခမ်းအနားတွင် ပအိုဝ်းကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့ဝင်၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးခွန်လှသိန်းနှင့် ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခွန်ကျော်သိန်းတို့က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးအရာရှိ ဦးပေါမောင်က သစ်ပင်စိုက်ပျိုးခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍

ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် ဖျဉ်းကတိုးပင် ၁၅၀၀၊ ယူကလစ်ပင် ၂၀၀၊ မဟော်ဂနီပင် ၂၀၀၊ ထင်းရှူးပင် ၁၀၀ ဖြင့်ပျိုးပင်ပေါင်း ၂၀၀၀ ခန့်ကို မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များနှင့် ရွာသူရွာသားများပါဝင်သော အင်အား ၃၇၀ တို့က စုပေါင်းစိုက်ပျိုးခဲ့ကြသည်။

ဆင်ဘိုတွင် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများပေးအပ်

ဆင်ဘို၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
မြစ်ကြီးနားခရိုင် ဆင်ဘိုမြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန၏ မိုးပွင့်အဆင့်(၆) စိစစ်ချက်အဖြစ် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများပေးအပ်မှု အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ဆင်ဘိုမြို့ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ အဆိုပါ ပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ရဲစခန်းမှူးရဲအုပ်ဦးထင်ကျော်က အဖွဲ့အမှတ်စဉ်ပြောကြားပြီး လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးထောင်းခေါင်နှင့် ဝန်ထမ်းများက မိုးပွင့်အဆင့်(၆)စိစစ်ချက်အရ အသက် ၁၀ နှစ်ပြည့်ပြီးသူ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၈၇ ဦးအား နိုင်ငံသား စိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ပေးအပ်ခဲ့သည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ဘားအံမြို့နယ် ဇာသပြင်ကျေးရွာတွင် မိုးပွင့်အဆင့်(၆)ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ပေးအပ်

ဘားအံ၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
ကရင်ပြည်နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန NRC အဖွဲ့၏ ထောက်ပံ့ပေးမှုဖြင့် မိုးပွင့်အဆင့်(၆) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ပေးအပ်ပွဲကို ဇာသပြင်ကျေးရွာ(အနောက်)ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဇော်မင်းက အဖွဲ့အမှတ်စဉ်ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်နယ် မွန်တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးဦးနိုင်ချစ်ဦးက အမှာစကားပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထို့နောက် ပြည်နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဝင်းဇော်အောင်က မိုးပွင့်အဆင့်(၆) စိစစ်ချက်နှင့်ပတ်သက်၍ နိုင်ငံသားဆိုင်ရာများ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများအား ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ ပြည်နယ်

လူမှုရေးရာဝန်ကြီး၊ ပြည်နယ်မွန်တိုင်းရင်းသားရေးရာ၊ ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး၊ ပြည်နယ်ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် မြို့နယ်လဝကမှူးတို့က ပေးအပ်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ မှတ်ပုံတင်ပေးအပ်ပွဲတွင် ကျေးရွာနေ တိုင်းရင်းသားပြည်သူ ၁၃၆ ဦးအား နေ့ချင်းပြီး အခမဲ့ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် ကရင်ပြည်နယ်တွင် မိုးပွင့်အဆင့်(၁)စိစစ်ချက်ကို ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁ ရက်မှ

စတင်ခဲ့ပြီး မိုးပွင့်အဆင့်(၅) စိစစ်ချက်အထိ လူဦးရေ ၁၂၇၃၄ ဦးကိုလည်းကောင်း၊ မိုးပွင့်အဆင့်(၆)စိစစ်ချက်ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁ ရက်မှ စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်အထိ လူဦးရေ ၉၉၆၄ ဦးကိုလည်းကောင်း မိုးပွင့်စိစစ်ချက်များဖြင့် စုစုပေါင်းလူဦးရေ ၁၃၇၃၀၈ ဦးကို အခမဲ့ နေ့ချင်းပြီး ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ဆက်လက်၍လည်း ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာ့ခရီးစဉ် 09-421057076 09-30224802
စတင်တော်ဦးထူးပွင့်ပွဲဆင်နွှဲ အထူးခရီးစဉ်
Oct 3,10,24 Nov 5
facebook တွင် အခန်းလိုက်ပို့ပေး (၁) ဦး (၅၀)% သက်သာခွင့် (၂) ဦး (၃၀)% သက်သာခွင့် (၅) ဦး အစီအစဉ် ရှိပါသည်။ Sep 26 တွင် ကံထူးများအား 1၈ တွင် ကံထူးများအား သိရှိနိုင်ပါသည်။
facebook: Wanderlust Myanmar

သုဇလမ်းညွှန် Travels & Tours
တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ကလေး Oct 7 - 150000
ပုဂံ (စွယ်တော်လေးဆူ)၊ ပုဂံ၊ ဝဏ္ဏ၊ Oct 7 - 140000
Hotel (စား/ထည်း/ပြန်) Scania Coach (VIP Class)
Ph - 01 539459, 09 259370001- 5, 09 330220373

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဒေါ်မြနုနု၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄/မြို့သစ်၊ မြေကွက်အမှတ်-၂၀၀၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၂၇၅)၊ ရတနာသီရိလမ်း၊ မြို့သစ်ရပ်ကွက်၊ ဒေါ်မြနုနု၊ ဦးမြသောင်း [၁၂/၁၀န (နိုင်)၀၁၅၀၂၅]၊ ဦးဝင်းတင် [၁၂/၁၀န (နိုင်)၀၁၅၀၂၅] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးမြသောင်း(မခင်)နှင့် ဒေါ်သန်းရီ(မခင်)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသော သမီးဖြစ်သူ မခင်မာဝင်း [၁၂/၁၀န (နိုင်)၀၁၅၀၂၅] ကို ကျန်အမည်ပေါက် ဦးဝင်းတင်(ခ)ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသော ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်အေးသို [၁၂/၁၀န (နိုင်)၀၁၅၀၂၅] တို့ ပူးတွဲလျက် ကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် သေစာရေးမှား တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန်နှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာရာ နိုင်ငံသားအထောက်အထား များဖြင့်(၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာ
ရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မအူပင်မြို့၊ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(အလယ်ပိုင်း)၊ (၆/၇)လမ်းကြား၊ အမှတ်(၁၉)ဟုခေါ်တွင်သော အကွက်အမှတ်(၇ M2)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၆) ရှိ (၀.၄၁) ဧကနှင့် ၎င်းမြေပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးစီးပွားနှင့်အရပ်ရပ်အားလုံးအား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်နေထိုင်သူ ဒေါ်အေးအေးမြင့်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ်-၁၄/မအူပင်(နိုင်)၀၀၅၅၆၂ ကိုင်ဆောင်သူမှ ရောင်းချရန် အဆိုပြု ကမ်းလှမ်းသည့်အပေါ် ကျွန်ုပ်၏စိတ်ချစွာ ဦးစွန်းယူအောင်မှ ဝယ်ယူရန်အတွက် စရံငွေ တစ်စိတ်တဒေသ ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ အထောက်အထားပိုင်လုံစွာဖြင့် ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ သတ်မှတ်ရက် ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်အိအိထိုက် (LL.B) ဦးမျိုးနိုင် (LL.B)
အထက်တန်းရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
အမှတ်(၄၉၃)၊ အခန်း(၁)၊ နဂါးရုံဘုရားလမ်း၊ အမှတ်(၈၅)၊ နိုင်ငံသားတာဝန်။
(၅)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ မအူပင်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉-၄၉၃၄၄၄၉၃၃ ဖုန်း - ၀၉-၄၉၇၇၁၀၈၀

“ ကန်ကွက်နိုင်ပါသည် ”
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် -၁၉(က)၊ မြေကွက်အမှတ်-၃၈၄(က)အကျယ်အဝန်း(၂၀’x၆၀’) ဧရိယာ(၀.၁၂၀)ဧက (၁.၂၆၀)ဧကခန့်ပေရှိ နှစ်(၆၀)ရက်မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အိမ်အပါအဝင် အကျိုးစီးပွားနှင့်အရပ်ရပ်ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဦးသန်းအောင်အမည်ပေါက်တည်ရှိပြီး ဒေါ်မြင့်မြင့်အမည်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့၍ ယခုအခါ ဒေါ်မြင့်မြင့်ကွယ်လွန်ပြီးနောက် ၎င်း၏ခင်ပွန်းဦးဝင်းမောင်ထွန်း (၁၂/အလန(နိုင်)၀၁၅၀၅၀၁)နှင့် သားများဖြစ်သည့် ဦးအောင်မြင့်ထွန်း(ခ) အောင်အောင်၊ ဦးနေမျိုးထွန်း(ခ) နောင်နောင်တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်ချစွာက အပြုအပိုင်ဝယ်ယူရန်စေရန်အတွက် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပိုင်ရေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားမူရင်များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက် ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်လှလှနွယ် (LL.B)
ထွန်းထွန်းထွန်း (စဉ် - ၇၇၇၇)
တိုက်အမှတ် (၉/၁၀) အခန်း (၁၀၃-E)၊ ၃၆-လမ်းတို၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉-၇၃၃၃၃၃၃၅

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာ
ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၀၈၅/ခ၊ ဦးအောင်သိန်း အမည်ပေါက်ပါမစ်မြေကို အရပ်စာချုပ် အဆက် အစပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပြီး လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ဆိုင်ရောင်းချခွင့်ရှိသူ ဦးခင်မောင်ထွန်း [၁၂/လသန(နိုင်) ၀၀၄၆၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေ ဒေါ်စိုးစိုးမာ [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၀၉၉၀၂] က အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ် တစ်ဒေသပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့် ပတ်သက်၍ ကန်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း နိုင်ငံသား စာချုပ်စာတမ်း မူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့လာရောက် ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်ခြင်း မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်စိုးစိုးမာ ဒေါ်တင်တင်ဆွေ (LL.B,D.B.L.,D.L.L)
[၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၀၉၉၀၂] အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၂၂၈၉)
အမှတ်-၁၇၈၊ ၃၅လမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉၄၃၃၁၁၅၀၇

ပြည်တွင်းရေးရာ

မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပွဲတော်နှင့် ပညာပေးဟောပြောပွဲကျင်းပ

ဆိပ်ဖြူ၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
ပခုက္ကူခရိုင်၊ ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်၊ ရေလယ်ကျွန်း
ကျေးရွာ မူလတန်းကျောင်းဝင်းအတွင်း ၂၀၁၄
ခုနှစ် Special Tree Planting Ceremony
မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပွဲတော်နှင့် ပညာပေးဟော
ပြောပွဲ အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်
နံနက် ၇ နာရီခွဲက ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး
ဦးညီညီဝင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး
သစ်တောဦးစီးဌာနမှူး ဦးဝင်းမြတ်က သစ်ပင်

စိုက်ပျိုးရခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်နှင့်သစ်တော
ကာကွယ်ရေး အသိပညာပေး ပြောကြားကာ ဒု-ရဲမှူး
အောင်စံကျော်က မှုခင်းကျဆင်းရေးအတွက်
ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်း၊ လူကုန်ကူးမှု
ဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့
ကြကြောင်းသိရသည်။
အခမ်းအနားသို့တက်ရောက်လာကြသော ဌာန
ဆိုင်ရာအသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့နယ်အမျိုး
သမီးရေးရာ၊ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး
အသင်း ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အသင်းဝင်များ၊ လူမှုရေးအသင်း

အဖွဲ့များ၊ ရေလယ်ကျွန်းကျေးရွာ မူလတန်းကျောင်း
မှ ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ
နှင့် မိဘများ၊ ကျေးရွာနေဒေသခံပြည်သူများက
ကျောင်းဝင်းအတွင်း Special Tree Planting
Ceremony မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပွဲတော်အဖြစ်
အရိပ်ရသစ်ပင်များဖြစ်သော တမာပင် ၁၀၀၊
ယုကလစ်ပင် ၁၀၀၊ မဲလီပင် ၅၀၊ သနပ်ခါးပင်
၅၀၊ ကုက္ကိုပင် ၅၀ စုစုပေါင်း အပင် ၃၅၀ ကို
စိုက်ပျိုးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။
ဇေယျတ(မကျေး)



ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ သာယာဝတီခရိုင်၊ နတ်တလင်းမြို့၊ ရွာမရပ်ကွက်၊
အေးငြိမ်းသာသနာ့တော်ကြီးကျောင်းတွင် စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက် နံနက်
၉ နာရီက မှုခင်းကျဆင်းရေး အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကျင်းပရာ
မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစော်လွင်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ရဲမှူး
အောင်သန်းက မှုခင်းမဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် ကြိုတင်ကာကွယ်ရမည့်
အချက်များ၊ ဖြစ်ပေါ်လာပါက အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ရန်
သတိထားပွယ်အချက်အလက်များကို ပြောကြားခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင်
ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ရပ်ကွက်သူရပ်ကွက်သား စုစုပေါင်း ၁၅၀ ခန့်
တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းနှင့်ဓာတ်ပုံ- ၀၇၁

ညောင်ဦးမြို့နယ်အတွင်းရှိ နဂါးကျစ်တိုးဘွားရိပ်သာ နှစ်နှစ်ပြည့် နှစ်ပတ်လည်နေ့အခမ်းအနားကျင်းပ

ညောင်ဦး၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
ညောင်ဦးမြို့တွင် သက်ကြီးရွယ်အို
အဘိုးအဘွားများအတွက် ရိပ်သာတစ်
ခုဖြစ်သော နဂါးကျစ်တိုးဘွားရိပ်
သာမှာယခု ၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ
၂၄ ရက်တွင် နှစ်နှစ်ပြည့်မြောက်ခဲ့ပြီ
ဖြစ်၍ နှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနား
ကို အဆိုပါ တိုးဘွားရိပ်သာ ဓမ္မသုန္ဒရ
ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။
ရှေးဦးစွာ အခမ်းအနားတွင်

ညောင်ဦးခရိုင် အထွေထွေအုပ်
ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေး
မှူး ဦးတင်ထူးမောင်က အဖွင့်အမှာ
စကားပြောကြားခဲ့သည်။
ထို့နောက် နဂါးကျစ်တိုးဘွားရိပ်
သာကြီးကြပ်ရေးကော်မတီမှ တာဝန်
ရှိသူများကတိုးဘွားရိပ်သာအတွက်
ငွေကျပ်တစ်သိန်းနှင့်အထက် ပဒေသာ
ပင်စိုက်ထူထားသော စေတနာရှင်
အလှူရှင်များအား ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်

များပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။
ထို့ပြင် နဂါးကျစ်တိုးဘွားရိပ်သာ
နှစ်နှစ်ပြည့်နှစ်ပတ်လည် အခမ်း
အနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများ
အား ညောင်ဦးမြို့၊ဇေယျဝတီရပ်နေ
မွေးနေ့အလှူရှင် ဦးစိုးလင်းဦးနှင့်
ဇနီး ဒေါ်ကေခိုင်ဝင်း (Gold Power)
စက်သုံးဆီရောင်းဝယ်ရေးမိသားစုက
ကြက်ဆီထမင်းဖြင့် ဧည့်ခံကျွေးမွေး
ခဲ့သည်။
နှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနားတွင်
ဖျော်ဖြေရေး အစီအစဉ်အနေဖြင့်
ပခုက္ကူမြို့၊မျက်မြင်ကျောင်းမှ ချို
တေးလွင်တေးဂီတအဖွဲ့က သီဆိုဖျော်
ဖြေခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါ တိုးဘွားရိပ်သာတွင်

အဘိုး ၁၃ ဦး၊ အဘွားကိုးဦး စုစုပေါင်း
၂၂ ဦးတို့ အေးချမ်းစွာနေထိုင်လျက်
ရှိကြောင်းသိရသည်။
ထိုနဂါးကျစ် တိုးဘွားရိပ်သာသို့
နေ့စဉ် လစဉ် အာဟာရအလှူရှင်
များနှင့် မွေးနေ့အလှူရှင်များကလည်း
အဆက်မပြတ် လာရောက်လှူဒါန်း
လျက်ရှိကြသည်။
ညောင်ဦးမြို့တွင် သက်ကြီးရွယ်အို
အဘိုးအဘွားများအား သာယာ
လှပသော ဘဝရရှိစေရန်နှင့် တရား
ဘာဝနာများ အေးချမ်းစွာ နာယူနိုင်
ရန်အတွက် နဂါးကျစ်တိုးဘွားရိပ်
သာကို ၂၀၁၂ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ
၂၄ ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း
သိရသည်။ ရဲသူရအောင် (ညောင်ဦး)

ခင်ဦးမြို့၌ အခြေခံခန္ဓာမေထုန်မဲ့သားစပ်သင်တန်းဖွင့်

ခင်ဦး၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေဘိုခရိုင်၊ ခင်ဦးမြို့နယ်၌ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး
အစိုးရအဖွဲ့ ရန်ပုံငွေဖြင့် အခြေခံ နွားမေထုန်မဲ့သားစပ်သင်တန်းဖွင့်ပွဲ (၂/၂၀၁၄)
ကို စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီက မြို့နယ်မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေး ဦးစီး
ဌာနရုံးတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။
အဆိုပါ ခင်ဦးမြို့နယ်၌ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ ရန်ပုံငွေဖြင့်
အခြေခံ နွားမေထုန်မဲ့သားစပ်သင်တန်းဖွင့်ပွဲ (၂/၂၀၁၄) အခမ်းအနား
တွင် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဦးအောင်မျိုးငြိမ်းနှင့် မြို့နယ်
စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးရာဇအေးတို့က အမှာစကားပြောကြားပြီး
မြို့နယ်မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါက်တာလှလှပြုံးက
သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း ရည်ရွယ်ချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။
၎င်းနွားမေထုန်မဲ့သားစပ်သင်တန်းသို့ သင်တန်းသား ၂၀ ဦးတက်ရောက်ပြီး
သင်တန်းအား ငါးရက်ကြာ သင်ကြားပို့ချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ခင်ဦးရုံးခေ

များပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။
ထို့ပြင် နဂါးကျစ်တိုးဘွားရိပ်သာ
နှစ်နှစ်ပြည့်နှစ်ပတ်လည် အခမ်း
အနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများ
အား ညောင်ဦးမြို့၊ဇေယျဝတီရပ်နေ
မွေးနေ့အလှူရှင် ဦးစိုးလင်းဦးနှင့်
ဇနီး ဒေါ်ကေခိုင်ဝင်း (Gold Power)
စက်သုံးဆီရောင်းဝယ်ရေးမိသားစုက
ကြက်ဆီထမင်းဖြင့် ဧည့်ခံကျွေးမွေး
ခဲ့သည်။
နှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနားတွင်
ဖျော်ဖြေရေး အစီအစဉ်အနေဖြင့်
ပခုက္ကူမြို့၊မျက်မြင်ကျောင်းမှ ချို
တေးလွင်တေးဂီတအဖွဲ့က သီဆိုဖျော်
ဖြေခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါ တိုးဘွားရိပ်သာတွင်

မြို့နယ်အတွင်းရှိ ဒူးယား၊ သာဂရမ်၊
ငါးမျှားစခန်း၊ ပလိုင်တိန် ကျေးရွာများ
သို့သွားရောက်၍ ကွမ်းစိုက်တောင်သူ
၁၅ ဦး နှင့်တွေ့ဆုံကာ မွဲစွဲနေသော
ကွမ်းသီးခြံများမှ စိုက်ပျိုးခြေ၊ ကွမ်း
သီးခိုင်နှင့် မွဲစွဲနေသော ကွမ်းသီးများ
အား နမူနာရယူကာ နေပြည်တော်ရှိ
စိုက်ပျိုးရေးရုံးချုပ်သို့ ပို့ဆောင်၍

ဓာတ်ခွဲ စမ်းသပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း
သိရသည်။
အဆိုပါ ကွမ်းသီးမြို့ရောဂါမှာ ရေး
မြို့နယ် အတွင်းရှိ ကွမ်းသီးခြံများတွင်
ယခင်နှစ်များကတည်းက ဖြစ်ပွားနေ
ခဲ့ပြီး စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ကာကွယ်
ရန် နည်းလမ်းများ လမ်းညွှန်ပေးခဲ့
သော်လည်း ကွမ်းသီးဈေးမကောင်း
သဖြင့် ဂရုစိုက် ကာကွယ်ဆောင်
ရွက်ခြင်း မရှိကြကြောင်းနှင့် ယခု
ကွမ်းသီးဈေးနှုန်း ပြန်လည်ကောင်း
မွန်လာသဖြင့်စီးပွားရေး တွက်ခြေ
ကိုက်ရန် တင်ပြလာမှု အပေါ်
လာရောက် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခြင်း
ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက
ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်ရေးမင်းအောင်

သစ်တောနဲ့ သစ်ပင်ချစ်ခင်တဲ့ လူမျိုး
သစ်ပင်ကို နှစ်စဉ်စိုက်ရွှေတိုက်ကိုစိုး

ကွမ်းသီးဈေးနှုန်းကောင်းခြင်းကြောင့် ရေးမြို့နယ်ရှိ
ကွမ်းသီးခြံများ၌ ကွမ်းသီးမို့ကျမှုအား စစ်ဆေး

ရေး၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
မွန်ပြည်နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန
မှ ပြည်နယ် သီးနှံကာကွယ်ရေး
တာဝန်ခံ ဦးအောင်ဇော်နိုင်နှင့် ရေး
မြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှူး
ဒေါ်လှလှဝင်းတို့ ပါဝင်သောအဖွဲ့
သည် စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်က ကွမ်း
သီးမို့ကျရောဂါဖြစ်ပွားနေသော ရေး

ဓာတ်ခွဲ စမ်းသပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း
သိရသည်။
အဆိုပါ ကွမ်းသီးမြို့ရောဂါမှာ ရေး
မြို့နယ် အတွင်းရှိ ကွမ်းသီးခြံများတွင်
ယခင်နှစ်များကတည်းက ဖြစ်ပွားနေ
ခဲ့ပြီး စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ကာကွယ်
ရန် နည်းလမ်းများ လမ်းညွှန်ပေးခဲ့
သော်လည်း ကွမ်းသီးဈေးမကောင်း
သဖြင့် ဂရုစိုက် ကာကွယ်ဆောင်
ရွက်ခြင်း မရှိကြကြောင်းနှင့် ယခု
ကွမ်းသီးဈေးနှုန်း ပြန်လည်ကောင်း
မွန်လာသဖြင့်စီးပွားရေး တွက်ခြေ
ကိုက်ရန် တင်ပြလာမှု အပေါ်
လာရောက် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခြင်း
ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက
ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်ရေးမင်းအောင်

အမွေဆက်ခံရန်သက်သေခံလက်မှတ်ရစေခြင်းငှာ
လျှောက်ထားကြောင်းအကြောင်းကြားစာ
(အမွေဆက်ခံရန်သက်သေခံလက်မှတ်စာအက်ဥပဒေပုဒ်မ-၃၇၃)
ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး
၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ တရားမအထွေထွေအမှတ်-၁၇၄
ကွယ်လွန်သူ ဒေါ်အေးရင်၌ ကျန်ရှိရစ်သောပစ္စည်းများအကြောင်း
ဦးထွန်းလှိုင် လျှောက်ထားသူ
(၎င်း၏အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်လှလှဝင်း)
အမှတ်(၆၄၀) ပထမထပ်၊ ၅ လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
အထက်ဖော်ပြပါလိပ်စာနေ ဦးထွန်းလှိုင်က ကွယ်လွန်သူဒေါ်အေးရင်၏
ခင်ပွန်းဖြစ်သည်ဟူ၍ အထက်ပါလိပ်စာနေ ဒေါ်အေးရင်မှာ ကျန်ရှိရစ်သော
ပစ္စည်းပိုင်နက် ရရန်ရှိသောကြောင့်ဦးထွန်းလှိုင်က ကောက်ခံရန် အမွေဆက်ခံရန်
သက်သေခံ
လက်မှတ်စာအက်ဥပဒေအရ လက်မှတ်စာရလိုကြောင်း ဤရုံး၌လျှောက်ထား
ချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ ထိုသို့သော လျှောက်ထားကြောင်းကို အများလူတို့သိကြား
စေခြင်းငှာ ကြော်ငြာသည်မှာ ၎င်းကွယ်လွန်သူဒေါ်အေးရင်မှာ ကျန်ရှိရစ်သော
ပစ္စည်းများအပေါ်၌ ရရန်ရှိသူလူဟူသမျှတို့သည် ဤရုံးသို့ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊
အောက်တိုဘာလ ၇ ရက်(၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၁၄)ရက် နံနက်
၁၀ နာရီတွင် လာရောက်ကြရမည်။ ၎င်းနေ့ရက်တွင် လျှောက်သူ ဦးထွန်းလှိုင်၏
လျှောက်ချက်ကိုနားကြား၍ လက်မှတ်ရသည်၊ မရသည်အကြောင်းကို စီရင်ဆုံး
ဖြတ်လိမ့်မည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၂၂ ရက် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍
ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (ငွေရီ)
ဦးထွန်းလှိုင်တရားသူကြီး(၂)၊ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ငှားမည်
စက်ပစ္စည်း Showroom ဖွင့်လှစ်သူများတွက်
ခေတ်ရာကောင်းထောင့်ကွက် အင်ကြမ်းလမ်းမပေါ်
ဘုရင့်နောင် မရမ်းကုန်းမြို့နယ်
☎ 01 686213 ☎ 09 73077722

ရောင်းမည်
ပြင်ဦးလွင်မြို့ဆိတ်ခြံရပ်ကွက် 70' x 70'
ပတ်လည် ထောင့်ကွက် ခြံစော်ငြီး
☎ 09 5001920

အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရွှေတောင်ကြား(၁)ရပ်ကွက်၊ သံလွင်လမ်း၊ အမှတ်
(၁၁၂/E)နေ အိမ်အားအေးပတ် (၁၂/ဗဟန်း(၆)ဝမ်းဝမ်း)၊ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
တောင်ကြီးခရိုင်၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ကတ္တောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ကွင်း/ အကွက်
အမှတ်နှင့်အညီ(၃၂၅-ထိထပ်ရှေ့ကွင်း)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၅/၂)၊ ဝန်ယာ(၂၅၇)၊ ဦးပိုင်အမှတ်
(၅/၃)၊ ဝန်ယာ(၁.၀၆)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၆)၊ ဝန်ယာ(၁.၀၆)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၇)၊ ဝန်ယာ(၂၃၅)ရှိ
ပြေကွက်(၄)ကွက်အား ပုလအပည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူများထံမှ စာရိုက်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူ
ပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးမောင်စိုး(၁၃/တကာ(၆)ဝမ်း)၊ ဝယ်ယူ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက(၅-၉-၂၀၁၄)
ရက်စွဲပါ "စွန့်ပေးသောတူ အိမ်/ပြေကွက်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်"ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး
အဆိုပါပြေကွက်(၄)ကွက်အားလုံးကို တရားဝင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး
သဘောတူညီချက်မရှိဘဲ ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ပူးပေါင်း၍ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး
စွန့်ပေးခြင်း၊ တစ်စုနှင့်တစ်စုဖြင့်လွှဲပြောင်းခြင်းမပြုလုပ်ရန်နှင့် ပြုလုပ်ခဲ့ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ
အရေးယူဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးအောင်မျိုးသန်း ရှင်-၁၀၈၈၉
(ဥပဒေအတိုင်ပင်ခံအင်အားမကောင်း)
B.A (Eco), H.G.P, Diploma in Business Law WIPO, D.L.P (Switzerland)
(၁၃၃၀)၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဝဇ္ဇာဝဂ္ဂဓမ္မဝရ

Concrete Boom Pump
အငှားလိုက်သည်
(38 Meter) ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၆၆၆၉၂
သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြမြဝင်း(၁၂/တမန(နိုင်)ဝဇ္ဇာဝဂ္ဂ) ရန်ကုန်မြို့၊
ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်နေသူ၏သားဖြစ်သူ မောင်မင်းမင်းနိုင်(၁၂/တမန(နိုင်)
ဝဇ္ဇာဝဂ္ဂ)ကိုဆောင်သူသည် မိဘတို့၏ဆုံးမမှုကိုလုံးဝနားခံမှုမရှိဘဲ မိဘဆွေမျိုး
များနှင့် ညီအစ်ကိုမောင်နှမများ၏ ဂုဏ်သိက္ခာကိုကျဆင်းအောင် အကြိမ်ကြိမ်
ပြုလုပ်နေပါသဖြင့် ၎င်းအားယနေ့မှစ၍ သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်သည်။
နောက်နောင်၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စအဝဝကို တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်
မဟုတ်ပါ။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးတင်ဦး(LLB) (စဉ်-၁၂၀၁၆) အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ်(၄) အောင်လေ့လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ သုံးခွဲမြို့၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကြီးအုံ-ကြီးဝ တပ်အတွင်း ကျေးလက်ဒေသခံများအတွက် ဖွံ့ဖြိုးရေးဆောင်ရွက်

ဖွံ့ဖြိုးမှု၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းဘူးခရိုင်၊ ပွင့်ဖြူမြို့နယ်ရှိ ကျေးလက်ဒေသခံပြည်သူများ လူသားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ကြီးအုံ-ကြီးဝ ဘက်စုံရေးလှောင်တပ်အတွင်း ငါးသယ်ဇာတ ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များအတွက် စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်အေးနှင့် အဖွဲ့သည် တပ်အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး၍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ တွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရွေးဦးစွာ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်အေးနှင့် အဖွဲ့သည် စေတုတ္ထရာမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ အစည်းအဝေးခန်းမတွင် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင်များနှင့် မြို့မိမြို့ဖများ၊ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံ၍ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များအား ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ဆွေးနွေးကြရာ ဒုတိယဝန်ကြီးက ဒေသခံများ

၏ လိုအပ်ချက်တင်ပြမှုများအပေါ် ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့သည် ကြီးအုံ-ကြီးဝ တပ်အတွင်းရှိ ကြီးအုံကျေးရွာသို့ သွားရောက်၍ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တပ်ဧရိယာအတွင်းရှိ ကျေးရွာ ၁၈ ရွာမှ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် တွေ့ဆုံကာ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းကိစ္စရပ်များနှင့် တပ်အတွင်းရှိ ငါးသယ်ဇာတထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းကိစ္စရပ်များ၊ ငါးထုတ်လုပ်မှု ပိုမိုတိုးတက်စေရေးအတွက် ငါးမွေးမြူရေးပညာပေးရေးလုပ်ငန်းရပ်များကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေး ပြောကြားခဲ့ပြီး တက်ရောက်လာသူများမှ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ တင်ပြမှုအပေါ် ပြန်လည်ညှိနှိုင်းပြေရွင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ကြီးအုံကျေးရွာ အစုအဖွဲ့ပိုင် ငါးမွေးမြူရေးဦးစီးဌာနနှင့် ဧရာမင်းငါးကုန်ထုတ်သမအဖွဲ့မှ ရေလုပ်သား ၂၀၀ ခန့်ဖြင့် အစုအဖွဲ့များ ဖွဲ့စည်းကာ ငါးကုန်ထုတ်လုပ်နေမှုများကို လိုက်လံကြည့်ရှုအားပေးခဲ့သည်။

အဆိုပါ ကြီးအုံ-ကြီးဝတပ်အတွင်းမှ နေ့စဉ် ငါးပိဿာ ၃၀၀ ခန့် ထွက်ရှိပြီး တပ်အနီး

ကျေးရွာများ၊ မကွေး၊ မင်းဘူးနှင့် ရန်ကုန်မြို့အထိ ပြန့်ဖြူးရောင်းချပေးလျက်ရှိသည်။

ထို့အပြင် တပ်အတွင်းမှထွက်ရှိသော ငါးလင်ဗန်း(ခ)ငါးဟောက်၊ ငါးဂျောင်း၊ ငါးဘတ်စသည့် ပြည်ပပို့ကုန် ရောင်းတန်းဝင်ငါးများကို တစ်ပတ်လျှင် နှစ်ကြိမ် ပိဿာ ၁၆၀ ခန့်ကို ရန်ကုန်မြို့သို့ တင်ပို့ပေးလျက်ရှိသည်။

တပ်အပြင်အတွင်း မွေးမြူရေးငါးများကို ပိုက်လောင်အိမ်များဖြင့် မွေးမြူခြင်း၊ လျှိုလက်တံများအား ပိတ်ဆို့၍ မွေးမြူခြင်းဖြင့်ငါးထုတ်လုပ်မှု ပိုမိုတိုးတက်လာစေရန် အစုအဖွဲ့များ ဖွဲ့၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ယခုအခါ ကြီးအုံ-ကြီးဝ တပ်အတွင်းရှိ ဒေသခံပြည်သူများသည် ငါးထုတ်လုပ်မှု ပိုမိုတိုးတက်စေရန် မွေးမြူရေးငါးများ တစ်ပိုင်တစ်နိုင် မွေးမြူခြင်းဖြင့် ဒေသအတွင်း ငါးရိက္ခာဖူလုံကာ မိသားစုဝင်ငွေ တိုးတက်ရရှိစေပြီး စဉ်ဆက်မပြတ် ငါးထုတ်လုပ်မှု တိုးတက်လာစေရန် ငါးမွေးမြူနိုင်မည့်နေရာများတွင် ငါးသားဖောက်စခန်းများ တည်ဆောက်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသောကြောင့် တပ်အတွင်း ကျေးလက်ဒေသများ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သူရထွန်း(မကွေး)



သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းကာကွယ်ရန် မိုးရာသီ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကျင်းပ

ညောင်ဦး၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
ညောင်ဦးတွင် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတော်ကို စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ညောင်ဦးမြို့ အာနန္ဒာဘုရားအနီး သစ်ပင်စိုက်ကွက်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရွေးဦးစွာ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးမိ ပျိုးပင်ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအစားကို ကျင်းပပြုလုပ်ရာ ညောင်ဦးခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်ထူးမောင်နှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဖြိုးဇော်ငြိမ်းတို့က

အမှတ်တရ အရိပ်ရပျိုးပင်များကို ပေးအပ်ရာ ညောင်ဦးခရိုင်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ခင်ညိုလာကျော်၊ ညောင်ဦးခရိုင် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်ခင်နှင့် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များမှ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများကိုယ်စား အမှတ်(၇) ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းထွန်းတို့က မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထံမှ လက်ခံရယူခဲ့ကြသည်။

ထို့နောက် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ တက်ရောက်လာကြသူများက အရိပ်ရသစ်ပင်

များ စိုက်ပျိုးကြရာ ကျွန်းပင် ၆၀၊ ခရေပင် ၃၀၊ ပန်းမားငှက်ပင် ၁၅၀၊ စန္ဒကူးပင် ၅၀၊ စိန်ပန်းနီပင် ၁၀၀၊ နွယ်သာပိပင် ၅၀ နှင့်စိန်တံမြှုပ်ပင် ၁၀၀ စုစုပေါင်း အရိပ်ရပျိုးပင် ၅၄၀ ခန့် စိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲသို့ ခရိုင်/မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ ပါတီအဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ စုစုပေါင်း အင်အား ၆၄၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရဲသူရအောင်(ညောင်ဦး)

ပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးပြုစောင့်ရှောက်မှုများဆောင်ရွက်

ချောင်းဆုံ၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးကျော်အောင်၊ မြို့နယ်သွားဘက်ဆိုင်ရာဆရာဝန် ဒေါက်တာကျော်ကျော်ဦး၊ ငှက်ဖျားဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ကျန်းမာရေးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများသည် ချောင်းဆုံမြို့နယ်၊ တကူကနာကျေးရွာ၊ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်းသို့ စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက သွားရောက်ခဲ့ကြသည်။ ဆရာဝန်ကြီးက ကျန်းမာရေးဌာနမှ ဆောင်ရွက်နေသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးအကြောင်းအရာများကို ပြောကြားပြီး ကျေးရွာပြည်သူ့လူထုအား ကျန်းမာရေးပြုစောင့်ရှောက်မှုအဖြစ် အခမဲ့ဆေးကုသပေးခဲ့ရာ အထွေထွေကျော် ၁၃၇ ဦး၊ သွားနှင့်ပတ်သက်သည့်ကျော် ၁၆ ဦး၊ ငါးနှစ်အောက်ကလေးငယ် ၅၀ နှင့် ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်ခုနှစ်ဦးတို့အား ကျန်းမာရေးဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်ပေးခဲ့သည်။

မြို့နယ်(ဖြန့်/ဆက်)

ဝက်လက်-ရိုမ်းမကားလမ်း၌ မိုးရာသီ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတော်ကျင်းပ

ဝက်လက်၊ စက်တင်ဘာ ၂၅
သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရန်နှင့် ကားလမ်းတစ်လျှောက် သစ်ပင်များဖြင့် စိမ်းလန်းစိုပြည်နေစေရန်အတွက် ဝက်လက်မြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ဦးဆောင်၍ မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပွဲတော်ကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက်

၇ နာရီခွဲက ဝက်လက်-ရိုမ်းမကားလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် ၈/၅ နှင့် ၈/၆ ကြားတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။

ကားလမ်းတစ်လျှောက် သစ်ပင်များဖြင့် စိမ်းလန်းစိုပြည်နေစေရန်အတွက် သစ်ပင်စိုက်ပွဲတွင် ဝက်လက်မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီအဖွဲ့ဝင် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးငွေ

အောင်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဦးသိန်းဝင်းထွန်းနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ပြည်သူများ စုပေါင်း၍ မန်ကျည်း၊ ကုတ္တီ၊ ယုကလစ်၊ မဲဇလီပင် စုစုပေါင်း အပင် ၅၀၀ ကို စုပေါင်းစိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နနဲဖြင့်

<p>မိခင်အမည်မှန် သထုံမြို့၊ အထက(၂)ဒေသတန်း(D) မှ မောင်ဇော်ဖြိုးဝေ၏ မိခင်အမည်မှန်မှာ ဒေါ်မီးလေး(ခ)ဒေါ်မိုးမိုးဝင်း/၁၀/ သထန် (နိုင်) ၂၃၇၀၀၃ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဒေါ်မီးလေး (ခ) ဒေါ်မိုးမိုးဝင်း</p>	<p>မိခင်အမည်မှန် သထုံမြို့၊ အမှတ်(၂)အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း ဒေသတန်း(င)မှ မခင်ခိုင်လတ်၏ မိခင်အမည်မှန်မှာ ဒေါ်လှစု (ခ)ဝ/သထန်(နိုင်)၁၀၄၀၄၈၃ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဒေါ်လှစု</p>	<p>သဘာဝအချို့ရည်ကျယ်လီသစ်သီးယိုရေခဲမှန်နှင့်ခြားမှန်ပတ်သက်တန်း ဤစာစောင်လက်ပတ်အချို့ရည်ကျယ်လီသစ်သီးယိုရေခဲမှန်နှင့်ခြားမှန်ပတ်သက်တန်း 1 30.9.14 မှ 6.10.14 3 6.10.14 မှ 12.10.14 ကိုက်ကွတ်ကီး Puffin ဝေါင်မှန် 2 3.10.14 မှ 9.10.14 4 9.10.14 မှ 15.10.14 Pizza နှင့် နိုင်ခြားမှန်ပျိုးစုံ ROYAL SUN စားသောက်ကုန်သွယ်ရေး အမှတ်-26 သစ်တောလမ်း၊ အလုံစာတိုက်အနီး၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း 01-212651, 09-30309551</p>
--	---	--

ဒေါ်သူရောင်း (စာရင်းကိုင်သင်တန်း)
B.A (Econ), D.A, DMA (LCCI,UK), C.A.T(UK), ACCA (part II), D.Comp Acc
LCCI Level I, II, III
Apr 2015 Series အတွက်တန်းခွဲသစ်များ 'October ၁၅' ဖြစ်ပါသည်။
(စာရင်းအုပ်လက်ခံပြီ။)
အမှတ်(၃၀) ဝယ်ယူရန် ဝန်ထမ်းများအား ဝယ်ယူမှု နည်းစနစ်များနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ဖော်ပြထားသော...
Ph: 09-5029621, 09-5402724, 09-250371045

CROWN EDUCATION
Yangon Myanmar

“မြန်မာကျောင်းသားများ ဘန်ကောက်တွင် Business IT, MBA ကို ကုန်ကျစရိတ်သက်သာစွာသင်ကြားနိုင်ခွင့်၊ နိုင်ငံတကာ အတွေ့အကြုံကောင်းများ ရရှိနိုင်ခွင့်များကို Stamford International University မှ A life Changing Experience ခံစားခွင့်ဖြင့် ဖိတ်သက်သွားနေပါသည်။”

Sep 27 @ CROWN Education Office 10:00 am - 12:00 noon

- ဘန်ကောက်မှာ ပညာသင်ကြားပေးသည့် အင်အားစုများ ပညာရေးစနစ်ထွန်း ဘာတွေကွာလဲ
- ဘန်ကောက်တက္ကသိုလ်တွေရဲ့ ဒီဂရီဘွဲ့တွေက နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြုသလား၊ အလုပ်အကိုင်အလားအလာကောင်းလား
- ဘန်ကောက်ကျောင်းလေခန်းနှင့် အင်အားစု၊ ဂျာမနီ၊ စပိန်၊ ပြင်သစ်နိုင်ငံများရှိ တက္ကသိုလ်များတွင် (၄)လကြာ ပြောင်းရွှေ့သင်ယူနိုင်မည့် အစီအစဉ်များ
- ဘန်ကောက်(သို့) ပြည်ပနိုင်ငံများရှိ Multinational Companies များတွင် Internship (၄)လ ပါဝင်သော ဘွဲ့ ကြို ဘွဲ့ရယူရန် စီးပွားရေးဘာသာရပ်များ

STUDY TOUR
အစီအစဉ်များ

Call us: 01 527 838, 09 730 40 688, 09 732 732 77

အပြစ်များသော လေရောဂါ
[လေပသက် အနေအခန်း၊ လေပစုန် ငွေကုန်]
ကြည်လွင်မြင့်(မုဒြာ)
ဆိုင်များတွင်ရရှိ
အလင်းသစ်စာပေတိုက် | ဖုန်း-၀၉-၈၇၀၃၈၄၈၊ ၀၉- ၅၄၀၀၃၀၂

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်မြင့်(တောင်ကြီး)
အသက်(၉၀)
ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးအောင်မြင်ထွန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်ဖြူဖြူဝင်းတို့၏မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်မြင့်သည် ၂၂-၉-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၅း၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးရွှေမောင်-ဒေါ်ခင်နီလာရီနီ မိသားစု
(အမျိုးသားလွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးသန်းဆွေ အသက်(၆၀)
အမျိုးသားလွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၇)
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၇)မှ အမျိုးသားလွတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးသန်းဆွေသည် ၂၀-၉-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် သရက်မြို့၊ နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ဦးနေဝင်းထွန်း (အမျိုးသားလွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်)
ဦးထွန်းဇော်(ခ)ဦးပေါက် (အမျိုးသားလွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်)
ဦးဌေးဝင်း (အမျိုးသားလွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်-ရခိုင်(၇))
ဦးအောင်ဝင်း (အမျိုးသားလွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးတင်ဝမ်း(ငြိမ်း)
အသက်(၅၉)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းမ၊ အမှတ်(၆၁) အေးရိပ်သာ(၁) လမ်း၊ ရွှေမဏိကုန်ပစ္စည်း ဗိုလ်မှူးတင်ဝမ်း(ငြိမ်း) သည် ၂၄-၉-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၁း၁၅ နာရီတွင် U.H.C ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ရဲချုပ်ဗိုလ်မှူးကြီးစိုးဝင်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်ခင်ခင်အုန်း
မိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးရှင်တောင်လင်း(ခ)ဦးအချား
အသက်(၈၅)နှစ်
မြန်မာ့ကြယ်ငါးပွင့်သင်တန်းမှ ဒေါ်ခင်ဌေး (လက်ထောက် မန်နေဂျာ)၏ဖခင် ဦးရှင်တောင်လင်း(ခ)ဦးအချား အသက်(၈၅)နှစ်သည် ၂၂-၉-၂၀၁၄(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀း၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရ ပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
မန်နေဂျာဒေါ်ခင်ခင်အုန်း ဝန်ထမ်းမိသားစုများ
မြန်မာ့ကြယ်ငါးပွင့်သင်တန်းလုပ်ငန်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း၊ တန် ဝါယံတာမကြီး
ဒေါ်စုစုရီ (၆၉)နှစ်
အောင်မင်္ဂလာစာပေ(ပုံနှိပ်)
ပုံနှိပ်မြို့၊ ဆူးလေကုန်းရပ်၊ မပင်ကျောင်းလမ်း၊ အမှတ် (၁၂)နေ (ဦးသိန်းဖေ-ဒေါ်ညွန့်ရီ)တို့၏သမီးကြီး၊ ဒေါက်တာရွှေမောင် (အောင်မင်္ဂလာ စာပေ)၏ဒေါ် ဒေါ်စုစုရီ(မမေ)သည် ၂၂-၉-၂၀၁၄(တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန် ကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဒေါ်ဝေဝေသိန်းမိသားစု(ကမ္ဘာအေး)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်စန်းစန်းဦး (၅၁)နှစ်
ကိုမောင်မောင်ဆွေနှင့်ညီမများ
ရတနာကုန်ပစ္စည်းစုံရောင်းဝယ်ရေး
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်မြို့နယ်၊ ရွှေလက်လှရပ်ကွက်၊ ဝါရုံ လမ်း၊ အမှတ်(၁၄၄၀)နေ ဒေါ်စန်းစန်းဦးသည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရ ပါသည်။
စိန်ခဲ၊ ရွှေခဲ၊ ငွေခဲ၊ ပုလဲ၊ ငါးငါးပြည်ရည်နှင့် Golden Dragon
ခရုဆီနှင့်ဆော့စ်မျိုးစုံမိသားစု

(၁)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း
ကျော်သိန်း စာပေတိုက်(၁၀)တိုင်တိုင် စာပေလောက၌ ရပ်တည် ပေးခဲ့သော ကျေးဇူးရှင် ဖခင်ကြီး ဦးသံချောင်း(ခ)ဦးကျော်သိန်းသည် မိသားစုနှင့်ခွဲခွာသွားခဲ့သည်မှာ (၁)နှစ် ပြည့်ခဲ့ပါပြီ။ အဖေ---မိသားစုနှင့် ရှိစဉ်အချိန်များတွင်ဖခင်ဝတ္တရားအိမ်ထောင်ဦးစီးတာဝန်များကိုမိသားစု အပေါ်တွင် အထူးကျေပွန်ခဲ့ပါသည်။ အဖေ သားတို့သမီးတို့ မိသားစုနှင့် ခွဲခွာသွားသော်လည်း ဒီနေ့ထိ အဖေကို မမေ့နိုင်ခဲ့ပါဘူး။ နောင်သံသရာ အဆက်ဆက်၊ တဝဆက်တိုင်းမှာအဖေအဖေအမြဲတွေ့ဆုံရပါစေလို့ဆုတောင်း မေတ္တာပို့သလိုက်တယ် အဖေ။
သားတို့ သမီးတို့မိသားစု ပြုပြင်သမျှသော ကုသိုလ်ကောင်းမှုအစုစု ကို အဖေအား အမျှပေးသော်လည်း။ အဖေ ရောက်ရာဘုံဘဝမှ သာဓု ခေါ်ဆိုနိုင်ပြီး ပြင်မြတ်သော ဘုံဘဝသို့ရောက်ပါစေ အဖေ---အမျှ အမျှ အမျှ
ချစ်ဇနီး - ဒေါ်စန်းစန်း
ချစ်သမီးကြီး - မတင်ဇာကျော်
ချစ်သမီးလတ် - မယန္တာကျော်
ချစ်သမီးငယ် - မလှိုင်မာကျော်
ချစ်သားလတ် - မောင်ဖြိုးဝေကျော်
ချစ်သားငယ် - မောင်ဖြိုးဝေကျော်
ချစ်သားထွေး - မောင်အောင်ဖြိုးဟိန်း

ဒေါ်မြင့်မြင့်
အသက်(၈၇)နှစ်
(ဦးရန်ကုန်-ဒေါ်ခင်ခင်)တို့၏ တစ်ဦး တည်းသောသမီး (ဦးလှရီ)၏ ဇနီး၊ ဒေါက်တာ မောင်မြင့်လင်း-ဒေါ်သိန်း သိန်း (ခေတ္တ-ဩစတေးလျ) ဒေါ်ကြည် ကြည်လှိုင်၊ ဦးဝင်းလှိုင်(ဒု-ဥက္ကဋ္ဌ၊ ငြိမ်း စီမံ/စာရင်းဦးစီးဌာန၊ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်း သိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီး ဌာန)-ဒေါ်မူမူသန်း၊ ဦးသိန်းမိုး (CE. Gewinmaritime)-ဒေါ်သက်သက်၊ ဦးနေအောင်(မြစ်ရွှေဝါ)-ဒေါ်မြင့်မြင့်အေး တို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင် မြေး ဝေယောကျ်ား မြစ်တစ်ယောက်တို့၏ အဘွားသည် ၂၄-၉-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၂၄၀ နာရီတွင် မြောက်ဥက္ကလာပ O.S.C ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကွယ်လွန်သူ၏အိမ်ထောင်ရေးနှင့်လူ့ နှာရီတွင် ရေဝေးသွားသည့် မိသားစုဝင် ဦးစီးပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေး မိတ်ဆွေ အပေါင်းအား အကြောင်းကြားအပ်ပါ သည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်းကျောင်းဝါယံတာမကြီး
ဦးကျော်ခင်(ပုသိမ်)
အသက်(၈၄)နှစ်
အထွေထွေမန်နေဂျာ (ငြိမ်း)
မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း
ရန်ကုန်မြို့၊ အခန်းအမှတ်(၈၀၃)၊ ဝါးတန်းကုန်ပို၊ အမှတ်(၇)၊ ကိုလီရိပ် သာလမ်းနေ (ဦးဘဘ-ဒေါ်ကြင်မြင့်) တို့၏ သား၊ ပါမောက္ခဒေါက်တာ ဒေါ်မြဖြူ (သားဖွားမိလယ်)၏ ချစ်လှစွာ သောခင်ပွန်း၊ ဒေါက်တာမြင့်ကျော်ဦး-ဒေါက်တာစောမြင့်ဦး၊ ဒေါက်တာယုယု ခင်-ဒေါက်တာသန်းထွန်း၊ ဦးသီဟသန်း-ဒေါက်တာမာမာညွန့်တို့၏ ဖခင်ကြီး၊ မြေးခြောက်ယောက်တို့၏ ချစ်လှစွာ သောအဘိုး ဦးကျော်ခင်သည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) ည ၁၁း၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၉-၂၀၁၄ (စနေနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ရေဝေး သွားသည့် ပို့ဆောင်မိသားစုဝင်ဖြစ် ပြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမိတ်ဆွေ အပေါင်းအား အကြောင်းကြားအပ်ပါ သည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၈၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။)
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးအိတ်တော်ခန်း(ခ)ဦးအောင်သန်း
အသက်(၈၃)နှစ်
(အောင်လံ)
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံလမ်း၊ ကံသာဦး စား ဝေခင်း၊ အောင်မင်္ဂလာစာပေ(ပုံနှိပ်) ဝင်းမင်္ဂလာရီဗိုလ်မှူးနေ (ဒေါ်ကျော်အေး) ၏ခင်ပွန်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ (၂၇)လမ်းနေ ဦးမောင်မောင်မြင့်-ဒေါ်သန်းသန်းဌေး (လင်းအားမာန် ပလတ်စတစ်)၊ ဦးထွန်း စိန်-ဒေါ်ခင်ခင်ဌေး(USA) ဒေါ်စန်းစန်း ဝင်း၊ ဦးမျိုး(အောင်တို့၏ ချစ်လှစွာမိခင် ကျေးဇူးရှင်၊ မပျော်စရာ၊ မောင်ဝေလင်း အောင်၊ မောင်မောင်မြတ်တို့၊ မောင် ဟန်လင်းအောင်၊ မဝင်းသူဇာတင်တို့၏ အဘိုးသည် ၂၄-၉-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၉ နာရီတွင် O.S.C ဆေးရုံအထူး ကြပ်မတ်ကုသဆောင်၌ ကွယ်လွန်သွား ပါသဖြင့် ၂၆-၉-၂၀၁၄ (သောကြာနေ့) နံနက် ၁၀နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေး တိုက်မှ ရေဝေးသွားသည့် ပို့ဆောင် မိသားစုဝင်ဖြစ်ပါသည်။ (အောင် မင်္ဂလာစာပေ(ပုံနှိပ်)ဝင်းနေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၈း၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူ အားရည်စူး၍ ၃၀-၉-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁ နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန်ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးမြင့်လှိုင် (၄၂)နှစ်
အကြီးတန်းစာရေး အင်ဂျင်နီယာဌာန
(အဆောက်အအုံ)
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဆင်ပေါင်ပဲ မြို့နယ်၊ စည်ပင်လှကျေးရွာနေ ဦးသင်-ဒေါ်ခင်လှတို့၏သား၊ ဦးတင်ရွှေ (ဦးလှ ရီ) ဒေါ်ခင်အုန်း၊ ဦးသောင်းမြင့်-ဒေါ် သန်းနီ၊ ဦးလှစိန်-ဒေါ်ရီဝင်း၊ ဦးမြင့် ဆွေ-ဒေါ်ဝင်းကြည်၊ ဦးညွန့်ဝင်း-ဒေါ် လှပိုင်တို့၏ညီမောင်၊ ဦးမြင့်လှိုင် (အကြီးတန်းစာရေး အင်ဂျင်နီယာဌာန၊ အဆောက်အအုံ၊ မြို့တော်စည်ပင်) သည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက် မွန်းလွဲ ၁း၅၇ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်း နေ့ ညနေ ၄ နာရီတွင် ရေဝေး သွားသည့် ပို့ဆောင်သဖြင့် ဦးစီးပါ ကြောင်း။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၉-၉-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီမှ ၁၂နာရီထိ ဒဂုံမြို့နယ်၊ မြို့မ ကျောင်းလမ်း၊ အိမ်ထောင်ရာကျောင်း တို့၊ ဒဂုံ၊ အာရုံစိုက်ရပ်ကွက်အထက်တိုက် သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါ သည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးအုံးချို (၁၀၂)နှစ်
ရိုးတောရွာ၊ မလှိုင်မြို့နယ်
ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ဟံသာဝတီလမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၁၁၃)နေ (ဦးဘိုးအောင်-ဒေါ်မယ်ဖြူ)တို့၏သား၊ (ဒေါ်သန်း)၏ ခင်ပွန်း၊ ဦးစိုးလင်း-ဒေါ်မြဝင်း၊ ဦးသောင်းထွန်း(အမှတ်-၁)ဆေးဝါးစက်ရုံ)- (ဒေါ်အေးမြတ်မွန်)တို့၏ဖခင်၊ မအိမ်မွန်ခိုင် (ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်)၊ မစိုးစန္ဒာသော် (Grade-10, A.A.P.S)တို့၏အဘိုး ဦးအုံးချိုသည် ၂၄-၉-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၇နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၉-၂၀၁၄ ရက် ညနေ ၄ နာရီတွင် ရေဝေးသွားသည့် ပို့ဆောင်မိသားစုဝင်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှ ကားများ ညနေ ၃ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဆရာဦးမြင့်ဆွေ (၆၈)နှစ်
ကျွဲပြင် အထက
ဦးကျော်မြို့၊ အနောက်ပိုင်း၊ အောင်သစ်လှိုင်ရပ်ကွက်နေ ဒေါ်ဝင်းဝင်းရီ၏ ခင်ပွန်း၊ ကိုကျော်စွာမြင့်ဆွေ-မချိုမာဝင်း၊ ကိုအောင်သစ်-မကလျာမြင့်ဆွေတို့၏ မွေးသမင် ဦးမြင့်ဆွေ(ငြိမ်း) ကျွဲပြင် အထက သည် ၂၄-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၈ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါ သဖြင့် ၂၆-၉-၂၀၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် သဖြင့်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးနေ မိတ်ဆွေများနှင့် တပည့်များအား သိစေအပ်ပါသည်။ တပည့်/သားသမီးများ

(၂)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရ
ဦးဥက္ကာကျော် (ခ) အုတ်ကြီး
အသက်(၃၆)နှစ်
၂၆-၉-၂၀၁၄
အမှတ်မထင်ခွဲခွာသွားခဲ့သော သားကြီး ဥက္ကာ(၂)နှစ်တောင် ပြည့်ခဲ့ပြီလေ။ သားကြီးကို ယနေ့တိုင် မမေ့နိုင်သတိရသည်။ သားကြီး အတွက် ပြုပြင်သမျှ ကုသိုလ် တွေကို ရောက်ရာဘုံဘဝမှ မြင်နိုင်ပါစေ။ ကြားနိုင်ပါစေ။ သိနိုင်ပါစေ။ သာဓုခေါ် နိုင်ပါစေ။ သားကြီးရေ အဖေထံ အမေထံ လျှာဒါန်းသမျှ ကုသိုလ်တွေကို ကောင်းရာ ဘုံဘဝမှ အမျှရ၍ သာဓုခေါ်နိုင်ပါစေ။ သားကြီးရေ အမျှ အမျှ အမျှ
ကျန်ရစ်သူ ဖေဖေ ဦးသန်းကျော်-မေမေ ဒေါ်ခင်ညိုနှင့် ဆွေမျိုးမိသားစုများ

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်းကျောင်းဝါယံတာမကြီး
ဦးကျော်ဟန်(ခ)ဦးကျော်ဟန်
(ညက်သာတွင်)
အသက် (၈၁)နှစ်
တိုက်ကြီးမြို့နယ်အသင်း
မြောင်းတကာရွာနေ (ဦးချိန်နား-ဒေါ်မြတ်)တို့၏သား၊ (ဦးဘရှင်-ဒေါ်ရင် စိန်)တို့၏ သားသမက်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ကျွန်းတော်လမ်း အမှတ်(၇၃)နေ (ဒေါ်အေးကြွေ)၏ခင်ပွန်း၊ ဦးကျော်ဦး (ဒေါ်ခင်မေစိမ်း) ဒေါ်သန်း သန်းဌေး-ဦးအောင်ဆွေ (ဒုအကောက် ခွန်မှူး-ငြိမ်း)၊ ဒေါ်သန်းသန်းအေး (အထက-၂ ကြည့်မြင်တိုင်)၊ ဒေါ်သန်း သန်းထွေး၊ ဒေါ်သန်းသန်းမိုး-ဦးစော အုန်း(BSN) ဒေါ်သန်းသန်းမိုး (လ/ထ ကထိက၊ သတ္တဗေဒဌာန၊ ဆေး)၊-ဦးတင်ထွန်း၊ ဦးသက်နိုင်-ဒေါ်နီနီယုဉ် (အထက-၃၊ စမ်းချောင်း)တို့၏ ကျေးဇူး ရှင်မွေးသမင်၊ မောင်အောင်ဆက်ပိုင် (Material Store Incharge-MAI airways) မကြာပီပဲအောင် (Aureum & Myanmar Treasure Resort နှဲ့ချုပ်)၊ မဆင်းသူသုအောင် (FISCA Co., Ltd.)၊ မောင်သွင်ထူးညက် (1* year International Relations, EYU)၊ မောင်သီဟန်နိုင် (G-6-FI အထက-၄၊ အလုံ)တို့၏ ချစ်လှစွာသောကျေးဇူးရှင် ဘိုးဘိုးကြီးသည် ၂၄-၉-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူး နေ့) နံနက် ၂၄၀နာရီတွင် SAKURA Hospital ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၉-၂၀၁၄(သောကြာနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရေဝေးသွားသည့် ပို့ဆောင် မိသားစုဝင်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ ၉နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူ အားရည်စူး၍ ၃၀-၉-၂၀၁၄(အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါ နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရား တော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ် ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရေကြည်မြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
ဒေါ်သိန်းကြည်(ရေကြည်)
အသက်(၈၇)နှစ်
ရေကြည်မြို့၊ အောင်ဆန်းလမ်း၊ အောင်ဆန်းရပ်ကွက်နေ အသင်းဝင် အမှတ်(၄၁၁)ဒေါ်စန်းအေး၏ မိခင်သည် ၂၄-၉-၂၀၁၄(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ကွယ်လွန် သွားပါ၍ ၂၆-၉-၂၀၁၄ (သောကြာ နေ့)တွင် ရေကြည်မြို့၊ တောင်လည် သူသား၌ သဖြင့်ဖြစ်ပါကြောင်း အသင်းဝင်များသိစေအပ်ပါသည်။
အမှုဆောင်အဖွဲ့

ဦးဟန်တီ(ခ)ဦးလှမြင့်
အသက်(၇၂)နှစ်
(ဇိတ်)
ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်နေ ဒေါ်မြင့်မိုး၏ ခင်ပွန်း၊ မအေးမိခင်ထိုက်၊ မောင်ဘုန်းမော်ထိုက်၊ မောင်ပြည့်ဖြိုး ထိုက်တို့၏ဖခင် ဦးဟန်တီ(ခ)ဦးလှမြင့် သည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၉-၉-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် သဖြင့်ဖြစ် ပြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သက် ဟ အပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးဝင်းမောင် (၆၇)နှစ်
စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန
ဝန်ထမ်းပေးအားအသင်း
စက်ပြင်အဆင့်-၁(ငြိမ်း)
(၉ နိုင်/ဘုရားကြီး)
ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ပေါက် ကုန်းရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၆)၊ မဉ္ဇူသက လမ်း၊ အမှတ်(၁၂၆/၈)နေ ဦးဝင်း မောင်သည် ၁၄-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၆-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ရေဝေးသွားသည့် မိသားစုဝင် ဦးစီးပါကြောင်း အသင်းသားများအား သိရှိနိုင်ရန် အသိပေးအကြောင်းကြား အပ်ပါသည်။
အမှုဆောင်အဖွဲ့

ဦးခင်မောင်ထွေး
အသက် (၄၉)နှစ်
(ဒု-လဝကမှူး)ရွှေပြည်သာ
ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်နေ (ဦးခင် မောင်-ဒေါ်သန်းကြည်)တို့၏ သား၊ အမှတ်(၅၅၇/ခ)၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ယော မင်းကြီးလမ်း၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်နေ ဒေါ်ခင်ဝင်းမူ၏ခင်ပွန်း၊ ခန့်ခန့်စိမ်းစံ၊ မေဘက်မှူးခင်တို့၏ဖခင်သည် ၂၀-၉-၂၀၁၄(တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၄း၁၅ နာရီ တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ရေဝေးသွားသည့် ပို့ဆောင်သဖြင့်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီး ရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟုများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်း ကျောင်း ဝါယံတာမကြီး
ရွှေကျွဲမြို့၊ မဟာသုဒိတာရာမတော်ကျောင်း ဝါယံတာမကြီး
ဒေါက်မေ(ရွှေကျွဲ) အသက်(၁၀၀)
ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်တောလမ်း၊ အမှတ်(၄၂)၊ အခန်း (၅/၆) ဒဂုံမြို့နယ်နေ (ဦးဟောဝန်-ဒေါ်သဲန)တို့၏သမီး၊ (ဦးဘရှင်-ရွှေကျွဲ)၏ဇနီး၊ မန္တလေးမြို့၊ ဒါးတန်း ရပ်နေ Dr.တင်မောင်ရင်-ဒေါ်ဆွေဆွေဝင်း၊ ဂျာမနီနိုင်ငံနေ Dr. စိုင်းလုံး ကျောက်ဆမ်-ဒေါ်ခင်သန်းမြ၊ မန္တလေးမြို့၊ သီရိမဟာအရှေ့ရပ်ကွက်နေ (ဦးမြင့် ဆွေ)-ဒေါ်စန်းစန်းဦး၊ မန္တလေးမြို့၊ သီရိမဟာအရှေ့ရပ်ကွက်နေ ဦးတင်မောင် လတ်-ဒေါ်နီနီတောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်တောလမ်းနေ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ချိုဝင်းအောင်(လေ-ငြိမ်း) (မလေးရှား)-ဒေါ်ခင်ဝင်းမူတို့၏မွေးသမိခင်ကျေးဇူးရှင် မြေး ၁၄ယောက်၊ မြစ်နစ်ယောက်တို့၏ဘွားဘွားကြီး ဒေါ်စက်မေ(ရွှေကျွဲ)သည် ၂၄-၉-၂၀၁၄(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၀၀၅၀နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်၌ ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၂၈-၉-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရေဝေးသွားသည့် မိသားစုဝင်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေအပေါင်းတို့အား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။(နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၈နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၀-၉-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့)တွင် အထက်နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးဝင်းစိန်
အသက်(၇၄)နှစ်
ဒေါက်တာဝင်းရင်-ဒေါက်တာသိန်းထွန်း တို့၏ မွေးသမင်ကျေးဇူးရှင် ဦးဝင်းစိန် အသက်(၇၄)နှစ်သည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၀၀း၃၀ နာရီတွင် အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
Sea Lion Co., Ltd.
မိသားစု

ကျေးဇူးတင်အားပေးခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်း ကျောင်းဝါယံတာမကြီး
ဦးအုံးချို(B.S.C, B.L)(သထုံ) အသက် (၇၄) နှစ်
တရားလွတ်တော်ရှေ့သူကြီး
HLAING INTERNATIONAL LAW FIRM (CHAIRMAN)
မြန်မာနိုင်ငံရေးအသင်း-ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရန်ကုန်ရွှေအောင်၊ ယိုးဒယားတိုက်မှူး ရွှေတံတိုက်၊ တန်ဖိုးရွှေတောင်ဒေါင်းလောင်းကြီး (ဥက္ကဋ္ဌ)၊ ထေရဝါဒအသင်းအဖွဲ့မှ ဝိဇ္ဇာနာပြုအဖွဲ့အသင်း(ရန်ကုန်) (နာယက)၊ ယအိုင်အမျိုးသားမဟာဂုဏ် (နာယက)၊ သထုံအသင်း (ရန်ကုန်) (နာယက)၊ ရတနာမဟာဂုဏ် မောင်အေး(နာယက)
ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ (၇) ရပ်ကွက်၊ ပြည်ရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ တိုက်(၂၅)အခန်း (၅/၆) နေ (ဦးစိန်စိန်-ဒေါ်ခင်မြတ်)တို့၏သား၊ (ဦးမောင်ခင်-ဒေါ်ခင်မယ်) တို့သားသမက်၊ ဒေါ်ရီ (သုနာပြုထရပ်ကြီး-ငြိမ်း) ခင်ပွန်းသည်(၁၃-၉-၂၀၁၄) (စနေနေ့) နံနက် (၁၄၅) နာရီတွင် ကွယ်လွန်ခဲ့ပါသဖြင့် (၁၅-၉-၂၀၁၄) (တနင်္လာနေ့) ညနေ (၄၀၀) နာရီတွင် ရေဝေးသွားသည့် မိသားစုဝင်ဖြစ်ပါကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
အမှုဆောင်အဖွဲ့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်စုစုရီ (ပုံရွာ)
အသက်(၆၉)နှစ်
B.Com(I.T), C.P.A(1ST Batch) စာရင်းစစ်မှူး(ငြိမ်း)သည် ၂၂-၉-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၆း၄၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းသိရသဖြင့် သူငယ်ချင်း အားလုံး အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါမည်။ သူငယ်ချင်း ကောင်းရာသုဂတိ လားပါစေ။
၁၉၇၂ ခုနှစ်
စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်သို့ရကျောင်းသူကျောင်းသားများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ရွှေလင်စန်းစက်မှုဇုန် ဥက္ကဋ္ဌ Unique HTT Co.,Ltd. Managing Director ဦးအေးသောင်း၏ ချစ်လှစွာသော အစ်ကိုကြီးဖြစ်သူ ဦးကျော်မြင့် (အသက် ၆၅ နှစ်)သည် India နိုင်ငံ Medanta Hospital ၌ ၁၇-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
SAE PAING INDUSTRIAL

ကန်ကုန်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
တာမေမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၄၆)၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၄/ ၇၇A) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၈/၉)သတ္တလမ်း တာမေလေးရပ်ကွက်၊ မက်ဆက် သမ္မာစိတ္တထိတ်ဒင်းလိပ်ကန် အညွှန်းပေါက် မြေပိုင်ဆိုင်မှုအမည်ပေါက် မက်ဆက်သမ္မာ စိတ္တထိတ်ဒင်း(ကိုယ်စားဦးစိုးမြင့်)ထံမှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်- ၁၂၆၄/ ၅၉ (၁-၁-၂၀၁၇)အရ ဒေါ်ကွင်ဝေဝေမှပိုင်ဆိုင်ခဲ့သဖြင့် တာမေမြို့နယ်တရားရုံး တရားမကြီးမှု အမှတ်-၃၀/၂၀၁၇၊ တရားလို ဒေါ်ကွင်(မ)ဒေါ်ခင်(ခ)ဒေါ်ခင်ခင်က တရားပြိုင် ဦးစိုးမြင့် ဒေါ်ကွင်ဝေဝေပေါ် မြေပိုင်အိမ်အား အရောင်းအဝယ် မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေး ဝေလီမူနှင့် တရားမလွှဲမှုအမှတ်-၃၃/၂၀၁၇အခန်းကွဲအရ တရားရုံးထိုးစိုးခြင်း၊ ဒေါ်ကွင်ဝေ ဝေဝေကိုယ်စားလိပ်စာအရရှိဒေါ်စန်းစန်းဝင်း၏ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပိုင်ကုမ္ပဏီတာမေလာရာ (၁၄)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေပိုင်ခွင့်ဥပဒေရန်ကုန်မြို့တော်ညွှန်ပေးသောစာချုပ်မတိ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန

အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(အထက်မြန်မာပြည်)၊ မန္တလေးမြို့၊ (လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း)

၁။ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(အထက်မြန်မာပြည်)ရှိ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်နှင့် ကောလိပ်များတွင် အောက်ပါဘာသာရပ်များအတွက် နည်းပြ/သရုပ်ပြ(လစာနှုန်းကျပ် ၉၉၀၀၀-၁၀၀၀၀-၁၀၀၀၀၀)ရာထူးများလစ်လပ်လျက်ရှိပါသဖြင့် လျှောက်ထားလိုသူများသည် လျှောက်လွှာများကို မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသော သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များတွင် အခမဲ့ရယူ၍ တိုက်ရိုက်တင်သွင်းလျှောက်ထားနိုင်ကြပါသည်။

Table with 2 columns: စဉ် တက္ကသိုလ်ဒီဂရီကောလိပ် ကောလိပ်များ and လျှောက်ထားနိုင်သည့်ဘာသာရပ်များ. Lists various universities and their corresponding subjects for recruitment.

Table with 2 columns: ဝင်၊ ကလေးတက္ကသိုလ် and ၁။ မြန်မာစာ၊ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ၊ ၃။ ပထဝီဝင်၊ ၄။ သမိုင်း၊ ၅။ အရှေ့တိုင်းပညာ၊ ၆။ ဓာတုဗေဒ၊ ၇။ ရူပဗေဒ၊ ၈။ သင်္ချာ၊ ၉။ သတ္တဗေဒ၊ ၁၀။ ရုက္ခဗေဒ၊ ၁၁။ ဘူမိဗေဒ. Lists subjects for recruitment at various institutions.

၂။ လျှောက်ထားသူသည်- (က) တည်ဆဲနိုင်ငံသားဖြစ်မှု ပညာရေးနှင့်ကိုက်ညီသော နိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။ (ခ) မဟာဘွဲ့ ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။ နိုင်ငံခြားဘာသာစကား ဘာသာရပ်များအတွက် သက်ဆိုင်ရာဘာသာစကား ဘာသာရပ်ဖြင့် ပထမဘွဲ့ရရှိပြီး သက်ဆိုင်ရာဘာသာစကား မဟာဘွဲ့အတွက် မဟာအရည်အချင်းစစ် သင်တန်းတက်ရန် အဆင့်မီသူ ခန့်သွားစီမံခန့်ခွဲမှု ပညာအတွက် ဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိပြီး ခန့်သွားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာဒီဂရီမရရှိသူများ လျှောက်ထားနိုင်သည်။

၃။ သတ်မှတ်ထားသော လျှောက်လွှာပုံစံများကို အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(အထက်မြန်မာပြည်)ရှိ မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသော သက်ဆိုင်ရာ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များတွင် အခမဲ့ယူနိုင်ပါသည်။ ၄။ လျှောက်လွှာများကို အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(အထက်မြန်မာပြည်)ရှိ မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသော သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များသို့ ၃၀-၁၀-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့)အရောက် နောက်ဆုံးထားပြီး တိုက်ရိုက်တင်သွင်း လျှောက်ထားရမည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ယူခြင်း ၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ သံမဏိစက်ရုံများကြီးကြပ်မှု အောက်ရှိ အမှတ်(၁) သံမဏိစက်ရုံ (မြင်းခြံ)အတွက် Mobile Car Shredder (Metsu) Model M & J 4000 M-6 (၁)စီးအား ဝယ်ယူရန် မြန်မာ့ကွပ်ကဲရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ယူဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့မီးရထား တိုင်းအမှတ်(၁)မြစ်ကြီးနား မိုးကောင်းဘူတာ(Car Parking) ယာဉ်ဝင်/ထွက်ခ ကောက်ခံခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ယူခြင်း ၁။ မြန်မာ့မီးရထား တိုင်းအမှတ်(၁) မိုးကောင်းဘူတာ(Car Parking) ယာဉ်ဝင်/ထွက်ခ ကောက်ခံခြင်းလုပ်ငန်း (၃)နှစ်သက်တမ်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ကို ပြည်တွင်းနိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင်များသို့ အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ယူခြင်း(Open Tender)ခန့်ခွဲခြင်း ငွားရမ်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ဖြင့် ဖြစ်ပါသည်။

ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနအတွက် ကွန်ကရစ်ဆိပ်ခံတံတားနှင့်အဆင့်မြင့်ခရီးသည်နားနေဆောင်များ ဆောက်လုပ်ရန်အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ယူခြင်း တင်ခေါ်အမှတ်(၃/ ၂၀၁၄) ၁။ ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန မန္တလေးဆိပ်ကမ်း မြေကွက်အမှတ်(၁) အတွက်အမှတ်(၃၂)တွင် BOT စနစ်ဖြင့် ရာသီမရွေး အသုံးပြုနိုင်သည့် ကွန်ကရစ်ဆိပ်ခံတံတားနှင့် အဆင့်မြင့်ခရီးသည် နားနေဆောင်များ တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ယူဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

ကြော်ငြာစာ မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်(၄)ရပ်ကွက်၊ ၆၄လမ်းနှင့် ၆၅လမ်းကြား စိန်ပန်းလမ်းနှင့်အောင်မင်္ဂလာလမ်းကြားရှိ အကွက်အမှတ်(ယ-၄)၊ ဦးပိုင်(၁၃၀)၊ ဦးဝင်းအေး အမည်ဖြင့် ချထားပေးသော မြေကွက်နှင့်အကွက်အမှတ်(ယ-၄)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၃၄)၊ ဦးချစ်ရွှေ အမည်ဖြင့် ချထားပေးသောမြေကွက်များအား ဦးပိုင်အကာစိုး(၉/ခအဖ(နိုင်)၀၂၀၇၉၈)မှ မြေကွက်သစ်စနစ်ရယူထားရေးငွေရပြုစာ၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးမှူးထောက်ခံချက်၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးမှူး ထောက်ခံချက်၊ တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူများတင်ပြ၍ (အခွန်) ပေးဆောင်ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန်နှင့် ဘဏ္ဍာရေးဌာနတွင် မြေပုံ၊ လမ်းဖွဲ့ပေးသွင်းခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ASIA GREAT LAND Co.,LTD ငွေလွှဲခံချိ (အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင်) 09-421108000,09-421109000,09-450011166,01-566675 ရောင်းလို၊ ဝယ်လို၊ ငှားလို ပါကကျွန်ုပ်တို့ နှင့်ဆက်သွယ်ပါ။

ကန်ကွက်နှင့်ကြောင်းကြော်ငြာ လိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(သကက-၁ တီးချဲ့) မြေကွက်အမှတ် (၂၃၉) (၄၄-၆၀)ပေ (၀. ၀၆၀)ဧက၊ ၂၆၄၀ စတုဂံပေးအကျယ်အဝန်းရှိ နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေ အမည်ပေါက် ဦးဝင်းမြင့်(ခ)ဗဟိုကျွမ်း (၉/မရမ(နိုင်)၀၄၄၅၉၉၀) ဝေါ်ခိုင်နိုင်စိုး (၁၂/ မဂတ(နိုင်)၀၇၄၀၈၃) တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ဒေါ်ချိုချိုမာ(၇/ညလပ(နိုင်)၀၉၄၇၈၅)နှင့် အများသိစေရန်သတိပေးတားမြစ်ခြင်း ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ သီရိ(၄)လမ်း၊ အမှတ်(၉၈/ဘီ-၂) ပထမထပ်၊ အိမ်ခန်းမှာ ဦးသန်းမောင်(ခ)ဦးမောင်မောင်သန်း(၇/ခဒန(နိုင်)၀၀၈၈၄၄) ပိုင်ဆိုင်သော အိမ်ခန်းဖြစ်၍ ဒေါ်ချိုချိုမာက ယင်းအိမ်ခန်းတွင် သော့ရိုက်ချိုးဖျက်ဆီး၍ ကျူးကျော်ဝင်ရောက် နေထိုင်သဖြင့် ဦးသန်းမောင်(ခ)ဦးမောင်မောင်သန်းက ဒေါ်ချိုချိုမာအား လှိုင်မြို့နယ်တရားရုံး ပြစ်မှုကြီးမှု-၇၄၄/၂၀၁၄တွင် ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ-၄၄၈/၄၂၇အရလည်းကောင်း၊ ရန်ကုန် အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၊ တရားမကြီးမှု-၃၆၃/၂၀၁၄တွင် ကျူးကျော်ဝင်ရောက်နေထိုင်သူအား ဖယ်ရှားပေးပေးလျှော့ခွင့်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် မည်သူမျှ ဦးသန်းမောင်(ခ) ဦးမောင် မောင်သန်း၏ အတိအလင်းသဘောတူခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ဖော်ပြပါအိမ်ခန်းကို ရောင်းချ ပေါင်နှံ ပေးကမ်း၊ ငှားရမ်းခြင်း၊ အခြားနည်းလွှဲပြောင်းခြင်းတို့မပြုလုပ်ရန် သတိပေးတားမြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

သတိပေးတားမြစ်ချက် ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ဆ/ကရပ်ကွက်၊ ရတနာသီရိလမ်း၊ အမှတ်(၆၀၀)နေ ဦးသန်းထွန်း (၁၂/သယက (နိုင်)၀၆၅၀၉၄)၏ညွှန်ကြားချက်အရ သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ၁၆/၁ ရပ်ကွက်၊ သမင်္ဂလာလမ်း၊ အမှတ်(၂၀၂) (ဦးသန်းထွန်းအမည်ပေါက် မြေကွက်နှင့် အမှတ် ၂/၁(ဦးစိန်လွင်) အမည်ပေါက် မြေကွက်နှစ် တွက်ကြားရှိ ၄၅'x၇၀' အကျယ်ရှိမြေကွက်မှာ ဦးသန်းထွန်းပိုင် ဆိုင်သော မြေကွက်ဖြစ်၍ဦးသန်းထွန်း၏ ခွင့်ပြုချက်မရဘဲ လွှဲပြောင်း ရောင်းချ၊ ပေါင်နှံပေးကမ်းခြင်း၊ အခြားနည်း စီမံခန့်ခွဲခြင်းများ မပြု လုပ်စေရန်သတိပေးတားမြစ်ပါသည်။

“ပင်းဘုရား”

ပင်းစက္ကလပ် ပုဒ္ဒလနိယပွဲတော်ကျင်းပပြီး

စေတီတော်မြတ်ကြီးအား ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူပူဇော်မည်

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရေနံချောင်းမြို့နယ်၊ ပင်းစက္ကလပ်ပုဒ္ဒလနိယပွဲတော်ကြီးကို နှစ်စဉ်ကဲ့သို့ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပပူဇော်ပြီး ဆက်လက်၍ ၁၃၅၆ခုနှစ်၊ နတ်တော်လတွင် ပင်းစက္ကလပ်စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ ထီးတော်ကြီးနှင့်တကွ စေတီတော်လုံးတော်ပြည့် ရွှေသင်္ကန်းတော်များ ကပ်လှူပူဇော်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကုသိုလ်မြူ ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ကြောင်း ဂေါဟကအဖွဲ့မှ အသိပေးနှိုးဆော်ပါသည်။

ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ရန်-

- ၁။ ပင်းစက္ကလပ် စေတီတော်ဂေါဟကအဖွဲ့ - ဖုန်း-၀၉-၆၅၆၁၂၆၀
 - ၂။ ဦးဝဏ္ဏဘာသာ၊ အုပ်စုသံဃာယက ဥက္ကဋ္ဌ - ဖုန်း-၀၉-၂၅၆၃၂၃၆၇
 - ၃။ ဦးမြညွန့်၊ ဂေါဟက ဥက္ကဋ္ဌ - ဖုန်း-၀၉-၃၃၇၀၀၉၇၉
- ပင်းစက္ကလပ် စေတီတော်ဂေါဟကအဖွဲ့၊
ပင်းစက္ကလပ်၊ ရေနံချောင်းမြို့နယ်၊
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး။

ဇီဝိတဒါနသံယာဇေးရုံကြီး(ရန်ကုန်)

(၁၃)ကြိမ်မြောက် ဝါတွင်းစုပေါင်းသွေးလှူဒါန်းပွဲ

- ကျင်းပမည့်ရက် - ၁၃၅၆ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း(၁၁)ရက်
 - ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ(၄)ရက် (စနေနေ့)
- ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၈နာရီမှ မွန်းလွဲ ၁နာရီထိ
- ကျင်းပမည့်နေရာ - ရာဇဗြဟ္မစေတီ၊ အလှူတော်မင်္ဂလာခန်းမ
 ဇီဝိတဒါနသံယာဇေးရုံကြီး(ရန်ကုန်)
 အမှတ်-၃၈၊ ကိုယုံမင်းကိုယုံချင်းလမ်း၊
 ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
- အောက်ပါဌာနများသို့ လူကိုယ်တိုင်(သို့မဟုတ်) တယ်လီဖုန်းဖြင့် ၃၀-၉-၂၀၁၄ရက်
 ညနေ (၄)နာရီနောက်ဆုံးထား၍ ကြိုတင်ပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။
- (၁) ဆေးရုံအုပ်ကြီးရုံး ၅၅၈၄၄၄
 - (၂) မြင်ပလူနာဌာန(သံဃာ) ၇၃၀၀၆၄၄၆
 - (၃) မြင်ပလူနာဌာန(သီလရှင်) ၅၄၂၇၀၆
 - (၄) မြင်ပလူနာဌာန(လူပုဂ္ဂိုလ်) ၅၅၂၅၄၂
 - (၅) လူမှုဆက်ဆံရေးဌာန ၅၄၁၇၉၅၊ ၅၅၈၄၄၇
- ဆေးရုံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့

မြစ်ကြီးနားအသင်း(ရန်ကုန်)၏ စုပေါင်းမဟာဘုံကထိန် ဖိတ်ကြားလွှာ

မြစ်ကြီးနားအသင်း(ရန်ကုန်)၏ အကြိမ်(၃၀)မြောက် စုပေါင်းမဟာဘုံကထိန်ပွဲတော်ကို နိုင်တော်သံဃမဟာနာယက ဆရာတော်များနှင့် ရွှေတိဂုံစေတီမြတ်ကြီး၏ ဩဝါဒဆရာတော်ကြီးများအပါအဝင် ပင့်သံဃာတော်အပါး (၁၈)ပါးတို့အား ကထိန်သင်္ကန်းနှင့်တကွ အခြားရံလှူဖွယ်ဝတ္ထုအစုစုဖြင့် ၁၂-၁၀-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)နံနက် ၉:၀၀နာရီတွင် ကျောက်စိမ့်တွင်းမောရုံ ရွှေတိဂုံဘုရား တောင်ဘက်မှခန့် ဆက်ကပ်လှူဒါန်းမည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းသမားအသင်းများနှင့် ရန်ကုန်ရောက် ကဆုန်ပြည့်နယ်သူ/သားများ မပျက်မကွက် ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ (ပြည်နယ်ထမ်းပမ်းလှူဒါန်း နေ့ခွဲပါသည်။)

သင်္ကန်းတစ်ဖွဲ့လျှင် ကျပ်-၁၀၀၀၀နန်းဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များထံသို့ ဆက်သွယ်၍ လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

(၁) ဦးစောနွဲ့သန်းစိန်	ဖုန်း-၃၇၇၄၂၀၊ ၀၉-၅၀၉၉၁၀၆
(၂) ဒေါ်ဘေဘီ	ဖုန်း- ၅၇၇၈၁၂၊ ၀၉- ၅၁၇၃၃၇၈
(၃) ဦးတင်မောင်ဝင်း	ဖုန်း- ၃၈၃၀၃၀၁၊
(၄) ဒေါ်တင်တင်ညွန့်	ဖုန်း- ၅၅၅၅၂၉
(၅) ဒေါ်ခင်မာမာ	ဖုန်း- ၃၇၁၀၉၇
(၆) ဒေါက်တာအေးအေးစူး	ဖုန်း- ၃၉၂၈၈၅
(၇) ဒေါက်တာခင်ညိုညို	ဖုန်း- ၀၉-၅၀၀၈၂၂၉၉
(၈) ဒေါ်ကြည်ကြည်ဆွေ	ဖုန်း- ၀၉-၅၁၆၆၂၄၈
(၉) ဒေါ်ညိုမာမာ	ဖုန်း- ၀၉-၅၀၂၈၁၅
(၁၀) ဒေါ်နန္ဒယဉ်	ဖုန်း- ၀၉-၃၀၀၉၀၉၈၉
(၁၁) ဒေါ်လှလှအိန်	ဖုန်း- ၀၉-၅၀၇၇၉၂၃
(၁၂) ဒေါ်ကြည်ကြည်နိုင်	ဖုန်း- ၀၉-၃၃၂၅၃၄၃

အမှုဆောင်အဖွဲ့

မြတ်တံခွန်စာသင်တိုက်

သိမ်၊ ကျောင်း၊ မေ့ရုံအလှူတော်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ငါးထပ်ကြီးမြောက်ရပ်ကွက်၊ ရွှေရုံတိုင်လမ်း၊ လိပ်ပြာကန်တိုက်၊ မြတ်တံခွန်စာသင်တိုက်တွင် စာပေပရိယတ္တိသင်ကြားနေသော သံဃာတော်များ သီတင်းသုံးနေထိုင်နိုင်ရန်၊ ယောဂီများ တရားအားထုတ်နိုင်ရန် ပေ(၈၀x၅၀) သိမ်၊ ကျောင်း၊ မေ့ရုံတော်ကြီး ဆောက်လုပ်နေပါသည်။ အလှူရှင်များ ကမ္မည်းတင်၍ လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

မြတ်တံခွန်စာသင်တိုက်
ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၉၉၇၀၊ ၀၉-၇၃၁၄၇၃၀၄၃

နှစ်ဦးသဘောတူလက်ထပ်ပြီးစီးခြင်း

ကျွန်တော် ကိုဦးအောင်သန်း [၁၁/မဥဒ(နိုင်)၀၆၇၆၁၈]ကိုိုင်ဆောင်သူနှင့် ကျွန်မ ယဉ်ဥမ္မာ [၁၁/မဥဒ(နိုင်)၀၁၀၅၃၉]ကိုိုင်ဆောင်သူတို့သည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၊ (ဒုတိယ ဦးစီးဌာန)ဒေါ်အေးသက်မော် ရှေ့မှောက်တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ လက်ထပ်ပြီးစီးပါကြောင်း။

ကိုဦးအောင်သန်း-မယဉ်ဥမ္မာ

စိန်ဝင်းစိန်

သော်သစ် တရုတ် မြန်မာဆက်ဆံရေး
Modern China - Myanmar Relations
David I Steinberg and Hongwei Fan

စိန်ဝင်းစိန်

ဘင်လားဒင် ဂျာမန်
Manhunt
Peter Bergen
လောကသစ်စာပေ၊ ဖုန်း- ၂၅၁၃၇၉၊ ၄၀၁၃၈၇ ထွက်ပြီ

နေမင်းခက် (ရာထူးထမ်းဆောင်ရေးကြီး)

ကျူတာ / MOFA
မွေး၊ ရေ ကျေးလက် / ဆရာဝန်
မြည်မြို့တွင်လည်း စတင်ပွင့်လှစ်ခဲ့ပြီ။
အများနှင့်မတူအပြည့်စုံဆုံးမှတ်စုများကို နယ်အထိပို့ပေးသည်။
No. 38, 3 ညွှာ၊ မြို့ပြတိုက်၊ လှည်းတန်းမှတ်တိုင်၊ လှည်းတန်းပန်းခြံရွာ၊ Ph - 420042200

စိုးမိုးတပေ
ဆုအခွေလီ
အလွမ်းနဲ့ပွင့်တဲ့အချစ်သစ်ပင်

(၉၀)ကြိမ်မြောက် ဝေဠုဝန်ကျောင်းတိုက်

မဟာဘုံကထိန်ဖိတ်ကြားလွှာ
ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ဝေဠုဝန်ကျောင်းတိုက်အတွင်း၌ ဝါကပ်တော်မူကြသော သံဃာတော် အရှင်မြတ်အပါး (၇၀)နှင့် ပင့်သံဃာအပါး(၈၀) ပေါင်း အပါး(၁၅၀)တို့အား ကထိန်လှူဒါန်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းမည်ဖြစ်ပါ၍ (၁၃၅၆ခုနှစ်၊ တနင်္ဂနွေနေ့)နံနက် ၉:၀၀ (ရက်) ၂-၁၀-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)မွန်းလွဲ ၁၀:၀၀နာရီတွင် အတူတကွ တရားတော် နာယူကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

(မဟာဘုံကထိန်ကျင်းပရေးအဖွဲ့၊ ဝေဠုဝန်ကျောင်းတိုက်)

- ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် ရောင်းမည်။
- (၁) စမ်းချောင်း မုန့်/တ 25 x 50 ပါမစ် - 4500L
 - (၂) စမ်းချောင်း ကျိုက်လတ်လမ်း 12.5 x 50 5လွှာပြင်ပြီး - 480L
 - (၃) စမ်းချောင်း ဇလွန်လမ်း 12.5 x 50 5လွှာပြင်ပြီး - 480L
 - (၄) စမ်းချောင်း အင်္ဂပူလမ်း 12.5 x 50 3လွှာ - 470L
 - (၅) အရှေ့ဒဂုံ 135/320 40 x 60 ပါမစ် - 250L
- Ph: 09 254398387

SILVER STAR GUEST HOUSE
ရန်ကုန်ရောက်ရင် တည်းတို့၊ ဟိုတယ်ခေတ္တ ဖွေးကြီးနေလို့ အဆင်မပြေ ဖြစ်နေပါသလား...
ဟိုတယ်ကဲ့သို့ ဝန်ဆောင်မှုပြု၍ သန့်ရှင်းသစ်ရစ်စွာတည်းခိုခိုနိုင်မယ့် SILVER STAR GUEST HOUSE ခန့် တစ်ကြိမ်လောက်လာတည်းကြည့်ခို မိတ်ခေါ်ပါရစေ...
→ ရပ်ဘေး ရပ်နိမ့်မှ နည်းသည်များ → တစ်ယောက်အိမ်၊ နှစ်ယောက်အိမ်၊ သုံးယောက်အိမ်ခန်း
→ ရက်ရှည်တည်းခိုမည့် နည်းသည်များ → အခန်းတိုင်းတွင် ခရီးစဉ်ခန်း၊ တိမ်သာတွဲလျက်
→ ကုမ္ပဏီအဖွဲ့အစည်းများ၏ ဝန်ထမ်းများ → Air-con၊ ရေပူ၊ ရေအေးစွာပါ၊ Minibar နှင့်
→ မြည်တွင်း၊ မြည်ပ ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှု → Satellite TV (၂၄) နာရီ ခရီး မီး
ကုမ္ပဏီများ၏ နည်းသည်များ နံနက်စာကျွေးခြင်းအစီအစဉ်ပါရှိပါသည်။
(၁)ယောက်ခန်း - ၁၂၀၀/-၊ (၂)ယောက်ခန်း ၁၆၀၀/-၊ ၃ယောက်ခန်း ၂၀၀၀/-၊ (၃)ယောက်ခန်း ၂၄၀၀/-
ဘုရင့်နောင်သီရိပျံပုလဲလေး၊ ဘုရင့်နောင်ပျံပုလဲလေး၊ ဘုရင့်နောင်ပျံပုလဲလေး၊ လှိုင်သာယာစက်မှုရန် အနိတွင် တည်ရှိပြီး အထူးပြေစာအိတ်များနှင့် လေအိတ်သို့ အချိန်တိုအတွင်း သွားရောက်နိုင်ပါသည်။
အမှတ်-၁၈၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီး၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီးအောက်တန်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်း - ၀၉-၂၅၄၅၈၀၁၅၅၊ ၂၅၄၅၈၀၁၆၆၊ ၂၅၄၅၈၀၁၇၇
Email : silverstarguesthouse1@gmail.com, Website: www.silverstarguesthouse.com

Professor Dr. ဦးစံတင်အောင် (ရွှေဘို) ၏ တပည့်
ဒေါက်တာကျော်လွင် (လက္ခဏာပညာပါရဂူ)
Ph-D (Palmistry) (Kol-India)
လက္ခဏာပညာဟောပြောမှု

ဆင့်လက်ဖဝါးအစုံတိုစက္ကနီပိုင်းမျှဆရာထံမှ ဖွဲ့စည်းပြီးပါ။ ဆင့်ဘဝအတွက် ဆိုးကျိုးများကို ရှောင်ဖယ်ပေးပြီး ကျိုးများကို ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရန် ဝေဖန်ပေးပါမည်။ လက္ခဏာကြည့်သူများအား ဆရာဟောပြောမှုနှင့် ဆွေးနွေးမှုအားလုံး (ချက်ချင်း) VCD ခွေယူပေးပါမည်။ လက္ခဏာအကြောင်းသိကောင်းစရာအရာအားလုံးကို ပြုတင်ပေးပါမည်။ VCD ခွေယူပေးပါမည်။

ပါရဂူမြောက်လက္ခဏာပညာ (ကျမ်းကျင်မှု) အတတ်သင်တန်း ကျွမ်းကျင်၍ ပြန်လည်ဟောပြောနိုင်သည့်အထိ တာဝန်ယူသင်ကြားပေးမည်။ တလေးအမည်၊ ဆိုင်အမည်၊ လုပ်ငန်းအမည်၊ ကုမ္ပဏီအမည်၊ ခွဲစိတ်မီးရွေးရက်၊ နေကောင်းရက်၊ မြတ်စိတ်လအခါရွေးချယ်ပေးမည်။ တိုက်အိမ်၊ မြေမြေယာ၊ တွားထောင်ထွက်ရန်ဆောင်ရွက်ပေးပါမည်။ ပိုင်ရှင်၏ဇာတာတို့တွင် ဘုရားကုန်ထိုင် ဘုရားကုန်ထိုင်ပေးသောရက်အတွင်း ထွက်ပေးပါမည်။ ဘုရားကုန်ထိုင်ပေးပါမည်။

လက္ခဏာပညာခန်းနှင့် ဝေဖန်ပြောချိန်

ယောခန်း (၁) တိုက်(၂)၊ အခန်း(၁၀၅) ပထမထပ်၊ ပါရမီအိမ်ရာ၊ ပါရမီလမ်း၊
ဝမ်းရမ်းကွက်၊ (ရန်ကုန်-အင်းစိန်လမ်းနှင့် ပါရမီလမ်းထောင့်)
လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ စိန်ခေတီကုန်း၊ ကုန်းတိုက်အနီး
ဟောပြောချိန် နံနက်(၈:၀၀)နာရီမှ နေ့လယ်(၁:၀၀)နာရီအထိ

ယောခန်း (၂) အခန်း(၆)၊ အဆောင်(၁၁)၊ မြောက်ဘက်ပုမိ၊ မဟာပီလေ
စေတီတော်ရန်ကုန်၊ ဟောပြောချိန် နေ့လယ်(၂:၀၀)နာရီမှည(၇:၀၀)
နာရီအထိ (လပြည့်လကုန်နေ့တိုင်မိတ်သည်)

(၁)ရက်ကြိုစာရင်းပေးပို့ပါရန်၊ 09-450025482, 01-522250 Ex364

မန္တလေးမြို့ MANDALAY EXPO ၃.၁၀.၁၄ မှ ၆.၁၀.၁၄
မန္တလေးမြို့ INDIA SHOW ၉.၁၀.၁၄ မှ ၁၂.၁၀.၁၄
ရန်ကုန်မြို့ ကားပြပွဲကြီး ၁၈.၁၀.၁၄ မှ ၂၁.၁၀.၁၄
ပုသိမ်မြို့ TRADE FAIR ၂၂.၁၀.၁၄ မှ ၂၆.၁၀.၁၄

မြန်မာ့စုံစမ်းရန် SMART BUSINESS GROUP Ph:01-656875, 667473, 09-73014777, 09-5099079, 09-5003618, 09-8620600

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ မြို့ရွာနှင့်အိမ်မိမ့်ပြီးရေးပြီးစီးငှာနှင့်အကျိုးတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သော သန်လျင်မြို့နယ်၊ အောင်ချမ်းသာတိုင်းဒေသကြီး၊ အရှေ့ဘက်မြတ်ရတနာစေတီတန်းမြို့နယ်အနီးရှိ ရွှေဘိုမြို့နယ်၊ လူနေထိုင်ရာမြေကွက်အမှတ်(၂၀၀)၊ မြေအကျယ်ပေ(၄၀x၆၀)ရှိ မြေကွက်အား ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးမျိုးကျော်(၁၂/သကတ(နိုင်) ၀၀၀၄၅၅)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းအား အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေထပ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ကန်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါရှိသည့်နေ့ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားမှရင်းများနှင့် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုပေးအပ်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဦးထွန်းလှ (LLB) (စဉ်-၉၃၁၄)
တရားလွတ်တော်ဇွေနေ
အမှတ်(၉)၊ မဂ္ဂင်လမ်း၊ ပဲခူးစုရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊
ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၀၀၈၃၂၂

အထက်တန်းဇွေနေများ
ဒေါ်သိရီဦး(LLB) (LLM)(စဉ်-၂၉၇၃၃)
ဒေါ်အေးပပလင်း(LLB)(စဉ်-၄၀၀၀၄)
ဒေါ်အေးအေးနွယ်(LLB)(စဉ်-၄၂၇၃၅)

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်။

၁။ တက္ကသိုလ်ရိပ်မွန်ကွန်ဒို၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းသစ်၊ ၃၃၁၇၈sqft (ထောင့်ခန်း)၊ MBR(3)၊ BR(2) Ph(4)လုံး၊ Air Con (8)လုံး၊ ကျွန်းပါကေးခင်း၊ အဆင့်မြင့်ပြင်ပြီး၊ lift၊ Car Parking၊ Security ၇၆၀၀ သိန်း

၂။ ကံ့ကော်ကွန်ဒို၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်းမမျက်နှာမူ၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ၁၅၀၀ sqft ၊ MBR(2),BR(3),Ph(2) လုံး၊ Air Con (5) လုံး ၊ ကျွန်းပါကေးခင်း၊ အဆင့်မြင့်ပြင်ပြီး၊ lift၊ Car Parking ၊ Security ၃၄၅၀ သိန်း

Ph : 09- 25 4808 678, 09-25 444 9589

ရန်ကင်းမြို့ စက်မှု အထက စတုတ္ထအကြိမ်မြောက်ဆရာပုလေပွဲ

စတုတ္ထအကြိမ်အာစီယံပုလေပွဲကို ယခင်နှစ်များအတိုင်း စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၈ရက်(စနေနေ့)တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ အပူဇော်ခံဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသားတောင်းသူငယ်ချင်းမိတ်ဆွေများ အဆက်အသွယ်ပြုလုပ်ကြပါရန်နှင့် မပျက်မကွက်တက်ရောက်အားပေးကြပါရန် ရှိသေးသောအခင်းအကြောင်းအရာများကို အသိပေးအပ်ပါသည်။

၇-၁၁-၂၀၁၄ရက်နေ့ ကိုးမိုင်၊ Ocean Center ၊ တော်ဝင်လမ်းနှင့် ပြည်လမ်းထောင့် နံနက် ၆နာရီတွင် ရန်ကင်းမြို့၊ ထွက်ခွာပါမည်။

- ရန်ကင်းမြို့ စက်မှု အထက စတုတ္ထအကြိမ်မြောက်ဆရာပုလေပွဲ
ကံ့သန်းဝင်း(၀၉-၅၁၄၆၉၇၇)
ကံ့အောင်လှထွေး(၀၉-၅၁၀၀၃၃၁)
ကံ့အောင်ခိုင်(၀၉-၄၃၃၅၅၃၀)
ကံ့အောင်လှ(၀၉-၄၃၃၅၆၃၅)
ကံ့သန်းဦး(၀၉-၅၅၄၃၃၅၅၅)
ကံ့ကျော်ဆွေ(၀၉-၄၃၃၅၅၅၅)
ပြည်
ကံ့ကျည်သန်း(၀၉-၅၃၃၃၂၆၅)
ကံ့မြင့်လွင်(၀၉-၅၃၃၂၃၀၈)
ကံ့လှခိုင်(၀၉-၅၃၃၂၃၀၈)
အောင်လံ
ကံ့ထွန်းသိန်း(၀၉-၄၀၅၅၅၅၅၅)
မီးချောင်းရံမြို့
ကံ့ဝင်းကျော်(၀၉-၅၅၅၅၅၅၅၅)
တောင်တွင်း
ကံ့မောင်လှ(၀၉-၄၄၄၄၄၄၄၄)
ချောက်
ကံ့သန်းဝင်း(၀၉-၄၄၄၄၄၄၄၄)
ကံ့ခင်မောင်(၀၉-၄၄၄၄၄၄၄၄)
ကံ့ဝင်းကျော်(၀၉-၄၄၄၄၄၄၄၄)
စလေ
ကံ့ကျော်(၀၉-၄၄၄၄၄၄၄၄)
ကံ့သန်းဝင်း(၀၉-၄၄၄၄၄၄၄၄)
ကံ့ခင်မောင်(၀၉-၄၄၄၄၄၄၄၄)
ကံ့ဝင်းကျော်(၀၉-၄၄၄၄၄၄၄၄)
ကျောက်ပန်းတောင်း
ကံ့ခင်မောင်(၀၉-၄၄၄၄၄၄၄၄)

မြတ်မြို့၊ အလက(၂)၊ ပရင်ဂျီကျောင်း

နှစ်(၅၀)ပြည့်ရွှေတူပွဲ၊ မြတ်ဆရာပုလေပွဲနှင့်တွေ့ဆုံပွဲကျင်းပမည်

နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေတူပွဲနှင့် မြတ်ဆရာပုလေပွဲကို ၃၀-၁၁-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီမှာ မြတ်မြို့၊ အလက(၂) (ပရင်ဂျီကျောင်း)ကြီးတွင် ခမ်းနားစွာ ကျင်းပပါမည်။

၂၉-၁၁-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့)တွင် နံနက် ၆ နာရီမှ ၉ နာရီထိ အရက်ဆွမ်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်း တွေ့ဆုံပွဲစာတမ်းပွဲကို ညနေ ၆ နာရီမှာ မြတ်မြို့၊ မြစ်ငယ်ရပ်၊ HOTEL GRAND JADE တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။

အဝေးရောက် ဆရာ၊ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသူ/သားများ ဆက်သွယ်ကြပါရန်။ အလှူငွေများ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းရန်။

KBZ ဘဏ်၊ မြတ်(၂)၊ ဖုန်း ၄၃၃၇၀၊ ၄၃၃၈၄
Bank Account No-130 122 000 2296
ဦးကျော်တိုး (ရန်ကင်း) Ph:01-203168
ဦးဝင်းနိုင်စိုး(ရန်ကင်း) Ph:09-5179945
ဒေါ်မေစိ(ရန်ကင်း) Ph:09-73032028
ဒေါ်မြတ်မြတ်သီ (ရန်ကင်း) Ph:01-536904
ဒေါ်သီသီလွင် (ရန်ကင်း) Ph:09-5014216
ဒေါ်နီနီဝေ(ရန်ကင်း) Ph:09-5114572
ဒေါက်တာ ဒေါ်ယုယုအောင် Ph:09-5411357
ဦးအင်ဟို (မြတ်) Ph:09-5640559
ဒေါ်လှလှစိ(မြတ်) Ph:09-49902021
ဦးသန်းမြင့်(မြတ်) Ph:09-8760843
ဒေါ်သင်းသင်းမွန်(ရန်ကင်း) Ph:09-5182684

စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်(ရန်ကင်း)

၁၉၆၉-၁၉၇၀ခုနှစ် စတင်တင်ရောက်သူများ(မည်သည့်ခုနှစ်ဘွဲ့ရမဆို) ပဉ္စမအကြိမ်ကထိန်အလှူတော်မင်္ဂလာနှင့် မိတ်ဆုံစားပွဲ

တက်ရောက်ရန်ပိတ်ကြား

စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်(ရန်ကင်း)သို့ ၁၉၆၉ခုနှစ်နှင့် ၁၉၇၀ခုနှစ်တွင် စတင် တက်ရောက်ခဲ့သည့် သူငယ်ချင်းများ စုပေါင်း၍ ပဉ္စမအကြိမ်ကထိန်အလှူတော်မင်္ဂလာကို ညောင်တုန်းမြို့၊ မဟာမိတ်သုတေသနပညာတက္ကသိုလ်ကျောင်း တိုက်တွင် ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ရက်နေ့ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပြီး ညစာစားပွဲကို ၃၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) တွင် ရန်ကင်းမြို့၊ ပြည်လမ်းရှိ IBC ခန်းမတွင် ညနေ(၅)နာရီ၌ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ သူငယ်ချင်းများ တက်ရောက် ရန်ပိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲများကို ၂၈-၉-၂၀၁၄ရက်နေ့၌ တစ်ပတ်ခြား မွန်းလွဲ၂နာရီတွင် မြေခုံကုန်း၊ ပန်းခြံတိုက်၊ ဒုတိယထပ်ရှိ ဦးမြိုင်ရုံးခန်း၌ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ သူငယ်ချင်းများအားလုံးမပျက်မကွက် (မပျက်မကွက်)တက်ရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာပိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ အလှူငွေများထည့်ဝင်နိုင်ရန်နှင့် စုံစမ်းပေးပြန်ရန်အတွက် အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ဦးဝင်းတည် (ဖုန်း-၀၉၈၄၀၂၄၁၁)၊ ဦးကျော်ဆန်းဦး(ဖုန်း-၀၉၅၅၁၅၄၀၄)၊ ဒေါက်တာလေးကြည်(ဖုန်း-၀၉၅၅၀၆၉၁၉)၊ ဦးချစ်ဦး (ဖုန်း-၀၉၂၅၄၂၀၁၁၄၆)၊ ဒေါ်ခင်ခင်(ဖုန်း-၀၉၅၅၄၆၉၅)၊ ဒေါ်ခင်ခင်(ဖုန်း-၀၉၅၅၄၆၉၅)၊ ဒေါ်ခင်ခင်(ဖုန်း-၀၉၅၅၄၆၉၅)၊ ဦးစိုးစိုးကျော်စော(ဖုန်း-၀၉၂၀၂၀၂၀၂၀)၊ ဦးသန်းအောင်(ဖုန်း-၀၉၂၀၂၀၂၀၂၀)၊ ဦးမြိုင်(ဖုန်း-၅၅၀၄၄၄၄)၊ (၂၆-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ညောင်တုန်းသို့ ကထိန်အလှူပွဲအားရန် အတွက် မြေခုံကုန်း၊ ဦးမြိုင်ရုံးခန်းတွင် နံနက်(၆)နာရီအရောက်လာရောက် ပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

မိဘအမည်မှန်
မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထက(၄) အလက(၄)
ဒသမတန်း(A)မှ မဂ္ဂဇာရန်အောင်၏ မိဘ
အမည်မှန်မှာ ဦးဆန်းနော် [၁/မကန(နိုင်)
၁၉၁၂၈] နှင့် ဒေါ်ရာဘူ [၁/မကန(နိုင်)
၂၀၅၁၆] ဖြစ်ပါသည်။

အမည်ပြောင်းနှင့်အမည်မှန်
မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထက(၁) သတ္တမတန်း
(D)မှ မထွက်ဆန်တောင်အား မဟော်ဝန်ထွယ်
ဆန်တောင်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်နှင့် ၎င်းနှင့်
သမတန်း(S)မှ မဟော်ဝန်ခေါ်ဆန်အောင်ဟု
ခေါ်ဝေါ်အမည်မှန်မှာ ဦးမော်ဝန်နော်လီ [၁၃/
လရန(နိုင်)၀၅၅၀၀၃] ဖြစ်ပါသည်။

မိခင်အမည်မှန်
မိုးညှင်းမြို့နယ်၊ အထက(မော်ဟန်) ဒသမ
တန်း(A)မှ မကြည်ကြည်လွင်၏ မိခင်အမည်
မှန်မှာ ဒေါ်နန်းစိန်ထွန်း [၁/မကန(နိုင်)
၀၀၅၀၀၃] ဖြစ်ပါသည်။

မိခင်အမည်မှန်
မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထက(ဒီးလွန်) ဒသမ
တန်း(A)မှ မောင်အေးဟော၏ မိခင်အမည်
မှန်မှာ ဒေါ်ကုန်းမာယာ [၁/မကန(နိုင်)
၀၉၀၄၄၀] ဖြစ်ပါသည်။

နိုင်ငံတကာမှ တက္ကသိုလ်များနှင့် ချိတ်ဆက်ပေးမည့်

SR International Education Exhibition 2014

စီးပွားရေး၊ နည်းပညာ၊ အင်ဂျင်နီယာ၊ ဆေးပညာ၊ မီဒီယာ၊ ပညာရေး၊ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေး၊ ဂီတနှင့်အကပညာ၊ ဖက်ရှင်နှင့်ဒီဇိုင်း၊ ဝိဇ္ဇာနှင့်သိပ္ပံ အစရှိသည့် ဘာသာရပ်များကို တစ်နေရာတည်းတွင် လေ့လာနိုင်မည့် အခွင့်အရေးများ

SR International Education Exhibition 2014 ပွဲတွင်

နိုင်ငံတကာမှ တက္ကသိုလ်နှင့် ကျောင်းများပါဝင်၍ ပညာရေး ဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ပေးပါမည်။

Study in

USA, UK, AUSTRALIA, NEW ZEALAND, CANADA, SINGAPORE, JAPAN

တက္ကသိုလ်တန်းအောင်မြင်ထားသူများ၊ IGCSE မြေဆိုင်အောင်မြင်ထားသူများ၊ အောင်မြင်ပညာရေးလေ့လာသူများ၊ ဘွဲ့ရရှိထားသူများနှင့် မိဘများလာရောက်လေ့လာပါရန် လေးစားစွာပိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ORGANIZED BY SR WORLDWIDE REDUCATION STUDY ABROAD SPECIALIST SERVICES Level (4), MMC City Campus 47/48, Bahosi Building, Lanmataw Township 11131, Yangon, Myanmar. www.facebook.com/sr.worldwide.education Call Us : 09 542 8848, 09 543 8848, 09 514 8848

Date 27.9.2014 (Sat) Time 1:00 pm to 4:00 pm Venue Sule Shangri-La Hotel (Ball Room)

ကျောင်းလျှောက်လွှာကြောင်းလွှတ်ခွင့်၊ ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးနှင့် ငွေထိန်စရိတ် ထောက်ပံ့ကြေးများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက SR International Education Exhibition 2014 သို့ ဖုန်းနံပါတ်အရ လာရောက်ဆွေးနွေးနိုင်ပါသည်။

အမည်ပြည့်စွက်ခေါ်ပါရန်
မြစ်ကြီးနားမြို့၊ စိတာပူရ်ကွက်၊ အိမ်
အမှတ်(GD-74)နေ ဦးလှိုင်အိမ်လမ်း၊ သမီး
လှဘုအား လှဘု(ခ)လှလှဘု ဖြည့်စွက်
ခေါ်ပါရန်။

ဖခင်အမည်မှန်
မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထက(၂) ဒသမတန်း
(A)မှ မသိမ့်သိမ့်အောင်၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ
ဦးကျော်(လ)ဗဟာ [၁/မကန(နိုင်)၀၉၀၈၀၃]
ဖြစ်ပါသည်။

ဖခင်အမည်မှန်
အထက၊ ကဝမြို့၊ တက္ကသိုလ်တန်း(C)မှ မခိုင်ဖြိုးဝေ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ [၇/ကဝန
(နိုင်)၀၉၀၈၇၅] နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအရ ဦးဖေလမ်းထွန်းဖြစ်ပါကြောင်း။

ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ကြေညာချက်
ရန်ကင်းမြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ သာဓုလမ်း၊ အမှတ်(၃၂/က)
တွင် တည်ရှိသော TWO STARS MYANMAR TRADING CO.,LTD သည် အောက်ဖော်
ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်နှင့်အမည်အမှတ်အသားများကို မူပိုင်အဖြစ်ပြုလုပ်သုံးစွဲရန် ၂၀၁၄ခုနှစ်၊
ဇူလိုင်လ (၁၄)ရက်နေ့တွင် ရန်ကင်းမြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ဗဟိုမှတ်ပုံတင်သွင်းကြေညာပြီး
ဖြစ်ပါသည်။



အဆိုပါ "T*STAR" ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို TWO STAR MYANMAR TRADING CO.,LTD မှ တိတ်အမျိုးမျိုး၊ အလှူကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး၊ မိနပ်အမျိုးမျိုး၊ အဝတ် အထည်အမျိုးမျိုး၊ လက်ဆောင်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးနှင့် ယင်းပစ္စည်းများထည့်သည့်အမျိုးမျိုး၊ အိတ်များ ပေါ်တွင် ထိတ်ဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို အရွယ်အစားအမျိုးမျိုး၊ အရောင်အမျိုးမျိုးဖြင့် ဖော်ပြ၍ မြန်မာနိုင်ငံ တစ်ဝန်းလုံးတွင် မြန့်နှံ့ချိတ်ဆက်ချသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမှတ်အသားများကို အခြားမည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်ကသော် လည်းကောင်း၊ အများကသော်လည်းကောင်း၊ အဆိုပါကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည် အမှတ်အသား များနှင့်ပတ်သက်၍ တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်စေ၊ အားလုံးကိုဖြစ်စေ ပုံတူပုံမှားဆင်တူပုံမှား၊ ထင် ယောင်ထင်မှား ပြုလုပ်သုံးစွဲခြင်း မပြုရန်အသိပေးတားမြစ်ပါသည်။ အကယ်၍ လိုက်နာခြင်းမရှိပါ က မည်သည့်ဘုရားရှင်မဆို တရားမကြောင်းဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ပြစ်မှုကြောင်းဖြင့်ဖြစ်စေ၊ တရားစွဲဆို အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးမြဟန် B.A (Law), LL.B., D.B.L., D.M.L
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၂၇၀၁/၈၄)
အမှတ်(၅၅) အခန်း(၅) ၃-ထပ်၊ မဟာမိတ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ကုန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သော ရန်ကင်းမြို့၊ သန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ (၁၆/၁)ရပ်ကွက်၊
ဇော်တီကလမ်း၊ အမှတ်(၇၅)နေ ဒေါ်စန်းစန်းထိုက် [၁/မကန(နိုင်)၀၀၄၀၂၉]သည် ရန်ကင်းမြို့
ဒဂုံမြို့သစ်တောင်ပိုင်းမြို့နယ်၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊ မောင်းမကန်ကမ်းသာ လမ်းမပေါ်တွင်တည်ရှိသည့်
မြေကွက်များဖြစ်သော (၁) အမှတ်(၁၅၆/က)ဟုခေါ်တွင်သည့် မေ(၂၀၁၆)အကျယ် ရှိ
ဦးသန်းဦး [၁/မကန(နိုင်)၀၀၄၀၂၉]အမည်ပေါက်နှစ်(၆၀)မြေငှားရန်မြေကွက်နှင့် (၂) အမှတ်
(၁၅၆/ခ)ဟုခေါ်တွင်သည့် မေ(၂၀၁၆)အကျယ်ရှိ ဦးကျော်ထွေး(ခ)ဦးသိမ်းစော၏ [၁၄/
၀၁၆(နိုင်)၀၀၆၅၅၀]အမည်ပေါက်နှစ်(၆၀)မြေငှားရန်မြေကွက်တို့ကို ဆက်စပ်စာချုပ်များအရ
ပိုင်ဆိုင်သောကြောင့် ကျွန်ုပ်(ခ)ဒေါ်ခင်ခင် [၁/မကန(နိုင်)၀၆၄၀၂၉]ထံမှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း
ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေနှင့် ရောင်းကြေးငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသောကြောင့်
သက်ဆိုင်သူ မည်သူမဆို ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှ (၁၀)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောတရားဝင်
စာချုပ်စာတမ်းများအထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကုန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်
သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြုပေမည်ဆို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်
သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း လွှဲအပ်ချက်အရ အမှားသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ချက်အရ-
ဦးသက်တိုးကို(LL.B)
အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ်(၂၇/၂၉) ဒုတိယထပ်၊ ၃၅လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၈၃၂၅၊ ၀၉-၂၅၄၈၇၂၀၁၊ ၀၉-၃၁၃၁၃၁၆

သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း
ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဦးချစ်ထွေး၏သားဖြစ်သူ မောင်နိုင်လေးမင်းထွေး [၁/မကန(နိုင်)၀၉၀
၅၀၈]သည် မိဘ၏ပြောဆိုချက်အရ နာခံခြင်းမရှိဘဲ မိဘကုန်သွယ်ရေးအဖွဲ့အစည်းအား အကြိမ်ကြိမ်
ပြုလုပ်ပါသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ အမွေစားအမွေခံသားအဖြစ်မှ အပြီးအပိုင်စွန့်လွှတ်ပါကြောင်းနှင့်
နောက်နောင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သောကိစ္စအဝဝအား တာဝန်ယူဖြေရှင်းမည်မဟုတ်ပါကြောင်း
အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်မရှိပါ။)
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးသန်းလေးစိုး(LL.B.,LL.M)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၅၂၇)
အမှတ်(၁၀၆)၊ ပထမထပ်၊ (၃၉)လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ဆရာဝန်၏ ဝမ်းပျော့အဆီကျဆေး
တစ်ခါစား (၂) ပြား မြန်မာ့ဆေးမှူးစံဆိုင်တိုင်းမှာမေး
ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၁၇၉၉၈၃၊ ၀၁ - ၃၉၆၃၈၄



သီတင်းကျွတ် ကျောင်းပိတ်ရက်အတွင်း သင်ကြားမည် . . .

Buddhism English

(ပါဠိ - မြန်မာ - အင်္ဂလိပ် (၃) ဘာသာဖြင့် သင်ကြားပေးမည်။)

၉၁ (က) တာမွေလမ်း၊ (ဗညားဒလလမ်း) ၊ သျှင်ပါကူဆေးခန်းအနီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဖုန်း - (၀၉) ၅၀၀၃၉၇၈၊ (၀၁) - ၅၄၄ ၂၂၄၊ (၀၁)-၅၄၅ ၃၇၅

GL အဆင့်မြင့်စရီးသွားလုပ်ငန်း

- * တောင်ကြီး ၊ အင်းလေးဖေါင်တော်ဦးဘုရားပွဲ Oct 7
 - * မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ လားရှိုး၊ မုဆယ်၊ ရွှေလီ Oct 7
 - * ထားဝယ် ၊ ကန်ချောင်းဘူရီ ၊ မောင်းမကန် Oct 7
 - * ပုဂံ (စွယ်တော်လေးဆူ) ပုပ္ဖိမန္တလေးပြင်ဦးလွင် Oct 7
 - * ကျိုက်ထီးရိုး (နေ့ချင်းပြန်) Oct 7
 - * ပြည်၊ အကောက်တောင် (နေ့ချင်းပြန်) Oct 7
- အမှတ်(၁၀၀)လမ်းသစ်လမ်းလမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်
09 73040050, 09 73040051, 09 73040052, 09 73040053

ရွှေဒေါင်းယဉ် သီတင်းကျွတ်အထူးအစီအစဉ် (၆-၁၀-၂၀၁၄) ထုတ်မည်

- > နွားလတ်ဆံတော်ရှင်၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိုက္ခမိ၊ စက်ဝဲကမ်းခြေ (ညအိပ်ခရက်) ဆက်၍
- > ထားဝယ်မြို့ရှင်ကိုးရင်နှင့် မောင်းမကန်ကမ်းခြေ (ညအိပ် ၆ရက်) ထမ်းမကွာ
- > ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုပ္ဖိ၊ စွယ်တော်လေးဆူ၊ ပခုက္ကူ သီဟိုဠ်ရှင် (ညအိပ် ၄ရက်) ထမ်းမကွာ

Ph- 09 254003517, 09 254779560, 09 448044620
အမှတ် - ၃၄၄၊ ဗညားဒလလမ်း နှင့် ညောင်လမ်းထောင့်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဖခင်အမည်မှန်
အထက(၂) သင်တန်းကျန်း ဒေသ
တန်း(B)တွင် ပညာသင်ကြားနေသော
မောင်ရန်နောင်ထွန်း၏ ဖခင်အမည်မှန်
မှာ ဦးဝင်း၂/အရတ(နိုင်)၁၀၈၄၁၈၁
ဖြစ်ပါသည်။ ဦးဝင်း

DUAL TECH Vocational Training Centre

နည်းပညာဖြင့် အနာဂတ်ဘဝတည်ဆောက်လိုသော လူငယ်များအတွက်
City & Guilds အင်္ဂလန် မှတို့က်ရိုက်ရရှိမည့် အင်ဂျင်နီယာဝိပလ္လိမာဘွဲ့ (၆လ/၁နှစ်)

- Civil (Construction) ✓ နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်များတွင် တောင်းဆို တက်လိုသူများ
- Air-Con & Refrigeration ✓ Technician Engineer တစ်ယောက်အဖြစ် ရပ်တည်လိုသော ဝဝတန်းအောင်နှင့် ဘွဲ့ရ လူငယ်များ တက်ရောက်သင့်ပါသည်။
- Electrical & Electronic
- Welding & Fabrication
- Mechanical Manufacturing
- Maintenance, Installation and Commissioning

တန်းခွဲသစ်များလက်ခံဖြင့် **10% Off**

ကမ္ဘာ့အမှတ်အများဆုံး ရွတ်ဆိပ်ဆုကို Air-Con & Refri; Foundation တာသာရပ်များအပြင် လက်တွေ့ တာသာရပ်ဖြင့် **DUAL TECH** မှရရှိခဲ့သည်။
အမှတ် ၂၀၆/၂ ရန်ကင်းလမ်းမကြီး၊ ၁၂လုံးတန်းမှတ်တိုင်(ရိုးမဘက်အနီး) ရန်ကင်း၊ ရန်ကုန်မြို့။
Ph : 01 855 0596, 09 730 20 803. E-mail : dualtechtrainingcentre@gmail.com

GETC building a better future

Opening in September

Communicative English General English IELTS

ဖုန်းကုန်: 537895, 502775 ဘာမေ့ 549590, 09254148006

iGREEN Construction မှ ပြည်တွင်း၌သာ ကျပ်ငွေဖြင့် ခန့်ထားရန်

- | | | | |
|-----------------------------|--------------------------------|--------|-------|
| 1. Manager | Pile Construction | ကျား/မ | (၂)ဦး |
| 2. M&E Engineer | BE or AGTI | ကျား/မ | (၄)ဦး |
| 3. 3D Visualizer | Any Graduate | ကျား/မ | (၂)ဦး |
| 4. Quantity Surveyor | BE or AGTI | ကျား/မ | (၂)ဦး |
| 5. Site Engineer | BE (Civil) | ကျား/မ | (၃)ဦး |
| 6. Surveyor | Total Station တိုင်းနိုင်ရမည်။ | ကျား | (၂)ဦး |
| 7. Architect | B.Arch | ကျား/မ | (၂)ဦး |

စဉ် (၁)တွက်၊ Pile Machine အသေး၊ အကြီး (၁၀)ခုကို ကျွမ်းကျင်စွာ စီမံခန့်ခွဲနိုင်ရမည်။
စဉ် (၂)တွက်၊ ရေ၊ မီး၊ အဲယားကွန်း၊ Sanitary (Design, Estimate & Installation) ကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်ရမည်။
စဉ် (၃)တွက်၊ 3D Max with Vray, 3D Animation, Photoshop & Plan Colour Fill Presentation ကျွမ်းကျင်ရမည်။ Profile CD ပူးတွဲတင်ပြပေးရမည်။

moemoehr.gpm@gmail.com; သို့ ၂၇. ၉. ၁၄ နောက်ဆုံးထားပြီး လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
igreenac2@gmail.com;

၂၈-၉-၂၀၁၄ နှင့် ၅-၁၀-၂၀၁၄ မွန်းလွဲ ၁:၀၀ မှ ညနေ ၅:၀၀ ထိ အင်တာဗျူးပြီး အလုပ်တန်းခန့်မည်။
အမှတ်(၃၀) ၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်။ ချောင်းဝဘုန်းကြီးကျောင်းအနီး၊ ဦးသမာဓိ (Car showroom) ရှေ့

iGREEN Construction

(မွေးတောင်ကြီး ခရီးသွားလုပ်ငန်းမှ စီစဉ်သည်)



သာကီနွယ် ဗုဒ္ဓဂယာ ဘုရားပွဲပို့ဆောင်ရေး

ယခင် (၈)ခရီးသွား ယခု (၆.၆) သိန်းစရိတ်ငြိမ်း (ယခင် ၁၂ရက်ခရီးစဉ်အစား ၁၅ရက်) ဖွား၊ ပွင့်၊ ဟော၊ ဝါ၊ သာဝတ္ထိ၊ ဝေသာလီ၊ နာလန္ဒာ၊ ပတ္တနား၊ ရာဇဂြိုဟ်

ယခင် (၉)ခရီးသွား ယခု (၇.၇) သိန်းစရိတ်ငြိမ်း အထက်ဖော်ပြပါ ခရီးစဉ်အပါအဝင် နယူးဒေလီ၊ တပ်ချ်မဟာ

ဈေးနှုန်းလျော့၍ ဝန်ဆောင်မှုလျော့မည်မဟုတ်။ ရန်ကုန်မှ ထွက်ခွာ/ပြန်ရောက်သည်အထိ မည်သည့်အပိုကြေးမှ ထပ်ပေးသွင်းရန်မလိုစရိတ်ငြိမ်း။

ခရီးစဉ်ရက်များ Oct - 8,15,22,29 Nov - 5,12,19,26 Dec - 3,10,17,24 Jan - 7,14,21,28

ရန်ကုန်(ရုံးချုပ်) - အမှတ်(၁၀၅)၊ ၁၂၃ လမ်း (အပေါ်)၊ သိမ်ဖြူကားမောင်းကွင်းရှေ့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်။ ဖုန်း ၀၁-၂၀၀၉၅၂၀၉-၅၂၁၄၀၂
ပုသိမ်ရုံး - ၀၂-၂၄၅၄၀၊ ၀၉-၃၀၂၀၉၄၀၈ တောင်ကြီးရုံးဖုန်း - ၀၈၁-၂၀၀၁၃၃၊ ၀၈၁-၂၀၂၂၄၀၂

အပတ်စဉ် အောက်တိုဘာလမှ ဧပြီလကုန် အထိ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ တိုင်းထွက်ရှိပါမည်။

- ခရီးစဉ်များအားလုံး (၁၅) ရက်ခရီး
- အသွား၊ အပြန်လေယာဉ်လက်မှတ်
- အိမ်နီး၊ နီပေါ ဝီဇာကြေးအပါအဝင်
- အများနည်းတူ စားသောက်/တည်းခိုမှု
- ဂယာနှင့် နယူးဒေလီ (ဟိုတယ်တည်း)
- ဘုရားစုံ၊ နေရာစုံ၊ ဒေသစုံ
- (၁၆)ဦး (၁)ဦးအခမဲ့

Hot Line - 01-200952

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ကြေငြာချက်

ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရေကြောင်းပို့ဆောင် ညွှန်ကြားမှု ဦးစီးဌာနသည် ပြည်တွင်းရေကြောင်းသွား စက်တပ်ရေယာဉ်များအား တိုင်းတာစစ်ဆေး၍ စစ်ဆေးပြီးကြောင်း သက်သေခံလက်မှတ်များ ထုတ်ပေးပြီး မှတ်ပုံတင်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

အချို့သောရေယာဉ်များသည် နှစ်ပတ်လည်တိုင်းတာစစ်ဆေးမှု ခံယူရန် ဖျက်ကွက်ပြီး စစ်ဆေးပြီးကြောင်း သက်သေခံလက်မှတ် ထုတ်ယူခြင်းအတွက် သက်တမ်းပြတ်မှုများ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိရာ ပြည်နယ် နှင့် တိုင်းဒေသကြီး ရုံးများဌာနခွဲ (အထက်မြန်မာပြည်)၊ မန္တလေးမြို့မှ ပြည်တွင်းရေကြောင်းသွားစက်တပ်ရေယာဉ်သက်တမ်း ပြတ်ကင်းကွာရေယာဉ်(၁၈)စီး၊ စက်မဲ့စီတင်(၆)စီး၊ မြင်း(၂၀) အထက် စက်တပ်ရေယာဉ်(၁၁)စီး၊ စသည်ဖြင့် စုစုပေါင်း ရေယာဉ်(၃၃)စီးရှိ ပါသည်။ အဆိုပါရေယာဉ်များ သက်တမ်းတိုးခြင်းကိစ္စအား သက်ဆိုင်ရာရေယာဉ်ပိုင်ရှင်ထံသို့ အကြောင်းကြား နှိုးဆော်စာများ အကြိမ်ကြိမ် ပေးပို့ဆောင်ရွက်ခဲ့သော်လည်း ဖော်ပြပါ ရေယာဉ်(၃၃)သည် ယနေ့ထိ သက်တမ်းတိုးရန် ဖျက်ကွက်နေပါ သဖြင့် သက်တမ်းတိုးခြင်းကိစ္စအား (၃၁.၁၀.၂၀၁၄)ရက်နေ့ နောက် ဆုံးထားဆောင်ရွက်ပါရန် နှင့် သက်တမ်းတိုးခြင်းမရှိသည့် ရေယာဉ် များအား ဤဦးစီးဌာန၏ ရေယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာရင်းမှ ပယ်ဖျက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေငြာ အပ်ပါသည်။

အဆိုပါသက်တမ်းပြတ်ရေယာဉ် (၃၃)စင်း၏ စာရင်းအား အသေး စိတ်သိရှိလိုပါက ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးရုံးများဌာနခွဲ (အထက် မြန်မာပြည်)၊ မန္တလေးမြို့နှင့် ကန်သည်လမ်းနှင့်သိမ်ဖြူလမ်းထောင့်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်ရန်ကုန်မြို့ရှိ ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြား မှုဦးစီးဌာန၊ ရေကြောင်းလုပ်ငန်းဌာနခွဲတွင် ကြည့်ရှုနိုင် ပါသည်။

ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ကျန်းမာရေးစီမံကိန်းဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးစီမံကိန်းဦးစီးဌာန(၂၀၁၄-၂၀၁၅)ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် နှံ့သုံးစက်ကိရိယာများ၊ နှံ့သုံးစက်ပစ္စည်းများကို မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှ ထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစည်းကမ်းအသေးစိတ်နှင့်စက်ပစ္စည်းစာရင်းအသေးစိတ်ကို ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးစီမံကိန်းဦးစီးဌာန၊ နှံ့အမှတ်(၄၇) နေပြည်တော်တွင် နှံ့ချိန်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက်၍လည်းကောင်း၊ ဖုန်းအမှတ်-၀၆၇-၄၄၀၀၇၀ သို့ ဆက်သွယ်၍ လည်းကောင်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစည်းကမ်းနှင့်စက်ပစ္စည်းစာရင်းအတွက်စေ့နန်းတင်သွင်းလွှာ စတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၉-၉-၂၀၁၄ ရက်၊ နံနက် ၉:၃၀ နာရီ

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပိုင်ရက် - ၁၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက်၊ ညနေ ၁၆:၀၀နာရီ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစစ်စစ်ရေးအဖွဲ့

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေး အဖွဲ့မှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံးငွေရင်း အသုံးစရိတ်မှဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းများဖြစ်သော-

(၁) လျှော်ကားပင်မဓာတ်အားခွဲရုံမှ ခရေပင်လမ်းဆုံအထိ Insulated Aerial Spacer Cable ဖြင့် 33KV Double Circuit ကောင်းကင် ဓာတ်အားလိုင်း တည်ဆောက်ခြင်း

(၂) အင်းစိန်မြို့နယ်၊ သစ်တော-ကွန်ပျူတာဓာတ်အားခွဲရုံမှ သမိုင်း(၈)လမ်း ထိပ်အထိ Insulated Aerial Spacer Cable ဖြင့် 11KV Double Circuit ကောင်းကင်ဓာတ်အားလိုင်း တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း များအား Trunking(ပုတ်ပြိတ်)စနစ် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် လုပ်ငန်းအပ်နှံ ဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၂၆-၉-၂၀၁၄ ရက်(သောကြာနေ့)

၃။ တင်ဒါပိုင်ရက်မည့်ရက် အချိန် - ၁၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်(သောကြာနေ့) ၁၂နာရီ

၄။ တင်ဒါပုံစံနှင့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့၊ ပစ္စည်းထောက်ပံ့ရေးဌာန
ဖုန်း-၀၁-၂၂၀၈၅၉၊ ၀၁-၂၂၀၈၁၆

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေး အဖွဲ့မှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံးငွေရင်း အသုံးစရိတ်မှ ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းများဖြစ်သော-

(၁) သာကေတမြို့နယ်၊ သုမနလမ်းတွင် 33/11-6.6KV 10MVA ဓာတ်အား ခွဲရုံနှင့် ၁၁ ကေပီကောင်းကင်ဓာတ်အားလိုင်းများ တည်ဆောက်ခြင်း

(၂) ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ တ(၁၆)ရပ်ကွက်၊ သစ္စာ(၅)လမ်းနှင့် (၆)လမ်း ကြားတွင် 33/11KV 10MVA ဓာတ်အားခွဲရုံနှင့် ၁၁ ကေပီ ကောင်းကင် ဓာတ်အားလိုင်းများ တည်ဆောက်ခြင်း

(၃) မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဝေတာဝီဓာတ်အားခွဲရုံတွင် 33/11KV 10MVA ဓာတ်အားခွဲရုံနှင့် ၁၁ ကေပီ ကောင်းကင်ဓာတ်အားလိုင်းများ တည်ဆောက်ခြင်း

၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၂၆-၉-၂၀၁၄(သောကြာနေ့)

၃။ တင်ဒါပိုင်ရက်မည့်ရက် အချိန် - ၁၀-၁၀-၂၀၁၄(သောကြာနေ့) ၁၂နာရီ

၄။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့၊ ပစ္စည်းထောက်ပံ့ရေးဌာန
ဖုန်း-၀၁-၂၂၀၈၅၉၊ ၀၁-၂၂၀၈၁၆

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ
ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃၃)၊ လှနေရပ်ကွက်အမှတ်(သမိုင်း)၊ မြေကွက်အမှတ်(၈/က)၊ အကျယ် အဝန်း(၀.၀၃၃)ဧကခန့်ရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက် ပေါ်ရှိ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ရွှေနှင့်သီကျောင်းလမ်း၊ အမှတ်(၂၇)ဟုခေါ်တွင်သည့် အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးအေးသိန်း+၁(၁၂/၂ကမ(နိုင်)၀၉၅၅၆၀)တို့ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရင့်ငွေတစ်ချို့ကို ပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာစာထုတ်သည့် နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် လာရောက် ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်မှုမရှိပါက ဥပဒေနှင့် အညီဆက်လက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဦးအောင်ကျော်ထွန်း L.L.B., L.L.M., အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၃၅၀၅)
အမှတ်-(၅၄၂)၊ အခန်းအမှတ်(အေ-၂)၊ ကုန်သည်လမ်းနှင့်ပန်းဆိုးတန်းလမ်းထောင့်၊ မေဂျော့ပင်းစင်တာ၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉၃၃၁၆၆၃၁၊ ၀၉၄၂၀၁၈၉၂၁

U Win Min Tun B.A Korean (Y.U.F.L)
မြန်မာ့ ကိုရီးယားဘာသာ
ကိုရီးယားဘာသာကိုစိတ်ဝင်စားသူမည်သူမဆိုတက်ရောက်နိုင်မည့် အခြေခံတန်းအသစ်ကို (၁၀-၁၀-၂၀၁၄) တွင်စတင်မည်။
အမှတ်(၃၄၇)၊ ၄လွှာ၊ ၃၉လမ်းထိပ်၊ မဟာဗန္ဓုလမ်း။ ၀၉ ၄၃၀၇၃၄၀၆

ဖခင် အထက်(ခွဲ)မကြက်ကြီး၊ တဝမြို့နယ်၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(B)မှ မခင်စန္ဒာဝင်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ မှတ်ပုံတင်စာရင်းအရ ဦးဝင်းဆွေ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော် ဦးမျိုးလွင် [၁၂/တကန(နိုင်) ၀၀၄၅၀၀]ပိုင်ဆိုင်သော Daihatsu Hijet, 2006 Model, 660 CC, Chassis No. (S210P-2068591) ID အမှတ်(754123), ISP-IDVY8-14-15 7095, မော်တော်ယာဉ် ၏ စာရွက်စာတမ်းများဖြစ်သော (Permit, ID, Custom Statement) မူရင်းများနှင့် ကညန သုံးရန်အတွက် ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ Export Certificate မူရင်းများ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အမြန်ဆုံးအကြောင်းကြားပေး ပါရန်၊ ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။
Ph:09-421109988, 01-240237

မသက်ဆိုင်ပါကြောင်း
ကျွန်မ၏ခင်ပွန်းဖြစ်သူ မန့်ထွန်းနိုင်(ခ)ပြည့်စုံ (၈/ခမန(နိုင်)၀၀၂၆၀၂)သည် နန်းပြည်နယ်၊ မိသားစုအပေါ်တွင် စိတ်ဆင်းရဲအောင်ကြိမ်ဖန် များစွာပြုလုပ်ပြီး မိမိဆန္ဒအလျောက် နေအိမ် မှဆင်းသွားပါသဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည် ရက်မှစ၍ ကျွန်မနှင့်မန့်ထွန်းနိုင်(ခ)ပြည့်စုံ တို့သည် မည်သို့မျှမသက်ဆိုင်ပါကြောင်းနှင့် နောက်နောင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့်ကိစ္စ အဝဝကို လုံးဝတာဝန်ယူမည်မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
(စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။)
မရီရီဝင်း၊ [၇/ခမန(နိုင်)၂၂၃၇၄၄]

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်ခရိုင်၊ ပေါင်းတည်မြို့၊ ဈေး(၂)ရပ်ကွက်၊ (၉)လမ်းနေ (အဝ) ဦးမြင့်သန်း နှင့် (အမိ) ဒေါ်ခင်သီတာလင်းတို့၏သား မောင်မျိုးပိုင်တို့နှင့် (၇/ပတတ(နိုင်)၁၁၀၀၀၄)တိုင်ဆောင်သည့် မိဘများနှင့်ပတ်သက်သောကိစ္စကို ဖြေလုပ်ပြီး၊ မိဘများ၏ဆီဆုံးပုဂ္ဂိုလ်အဖြစ် (၁၀-၉-၂၀၁၄)ရက်နေ့တွင် နေအိမ်မှ မိမိဆန္ဒအလျောက်ဆင်းသွားပါသဖြင့် သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပြီဖြစ် ကြောင်း ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စအဝဝကိုမည်သို့ မိဘများနှင့်ဆက်ဆံဆိုင်မှု လုံးဝ မရှိတော့ပါကြောင်းနှင့် မိဘများအနေဖြင့်လည်း တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်ခင်သီတာလင်း၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်ခင်သီတာလင်း၏ အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၂၄၇၀၂) ဖုန်း - ၀၉ ၄၃၂၆၂၄၄၊ ၀၉ ၂၅၄၀၅၀၀၀

4th Oct SAT, SUN တနင်္ဂနွေနှင့် အင်္ဂါနေ့ ဖုန်းစာယူ
ကြည်စိုး IC
09 5 10 40 41, 09 313 60 660

မြေကွက်ရောင်းရန်ရှိသည်
လှိုင်မြို့နယ်၊ အောင်ဓမ္မရိပ်သာ လမ်း ပေ(၆၅x၆၅) ဂရန်မြေကွက် ရောင်းချေး-သိန်း ၇၀၀၀
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၉-၇၃၁၄၇၀၇၀၊ ၀၉-၄၂၀၀၃၉၂၁

“ ကန်ကွက်နိုင်ပါသည် ”
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်တောင်ပိုင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-(၆၄)၊ မြေကွက် အမှတ်-(၂၆၃)အရ မြေဧရိယာ-(၀.၀၅၅)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ်-(၂၆၃) ပန်းလောင်(၂)လမ်း၊ (၆၄)-ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်တောင်ပိုင်းမြို့နယ်ဟုခေါ်တွင်သော အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့သည်ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဦးကြည်မြင့် (၁၄/ဘကလ(နိုင်)၀၂၀၂၂၃) အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး၊ ၎င်းထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရင့်ငွေပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။
အဆိုပါမြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိအဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး တို့နှင့်ပတ်သက်၍ ဆိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆိုဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ၎င်းနေ့ရက် နောက်ပိုင်းတွင် အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ကို အပြီးချုပ်ဆိုဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးအိန္ဒိ(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၅၃၄၁) YE NOOS & ASSOCIATES (Law Firm) အမှတ်-၁၇၆(ပထမထပ်)၊ မိဘရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ ဗိုလ်တထောင်ဘုရားလမ်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း- ၉၉၂၃၃၄၊ ၉၉၂၃၂၅၊ ၂၉၆၀၃၂။

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်
ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၃)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၃၂၂/ခ)၊ အကျယ်အဝန်း(၂၀ x ၆၀)ရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ရတနာလမ်း၊ အမှတ်(၁၃၂၂/ခ)ဟုခေါ်တွင်သည့် အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ် အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်အေးအေးမြင့်(၁၂/တမန(နိုင်)၀၉၅၅၆၀)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရင့်ငွေတစ်ချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား (မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ထက် ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - အထက်တန်းရှေ့နေများ ဒေါ်မေရည်စိုးဦး ဦးဝင်းအောင် ဒေါ်ခင်ဇင်ဦး ဒေါ်ခင်ခင်စန်း ဦးအောင်နိုင်ထူး ဒေါ်မေရီစိုးဦး L.L.B, D.B.L LL.B, D.M.L, D.B.L LL.B, D.B.L LL.B, D.B.L LL.B LL.B, D.B.L, D.I.R, C.B.S (MOFA)
စိုးစံ(လင်း) အိမ်ခြံမြေ အကျိုးဆောင်ကုမ္ပဏီ
ရုံးချုပ် - အမှတ်(၄၀)၊ ပထမထပ်၊ အင်းစိန်လမ်း၊ စံရိပ်ခြံမုတ်တိုင်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်။
☎ - 510760, 510940, 510950, 500643, 502517, 2304311
ဗဟန်းရုံးခွဲ - အမှတ်(၂၈၇)၊ ပထမထပ်၊ ရွှေဂုံတိုင်လမ်း၊ ငါးထပ်ကြီးဘုရားမုတ်တိုင်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်။
☎ - 01-552742/559320, 09 5060938, 09 5060940, 09 8634090, 09 73100980

